
مدارس خیرساز از پرداخت
 حق انشعاب معاف شدند

مخالفت مجلس با دریافت مالیات 
از سپرده های بانکی

وزارت آموزش و پرورش 
احکام معلمان را صادر کند

نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
در مصوبه ای تمامی مدارسی را که 
توسط خیرین ساخته می شوند از 

پرداخت حق انشعاب معاف کردند.
به گزارش ایسنا، در جلسه علنی 
نوبت عصر امروز )شنبه( و در جریان 
بررسی جزئیات بودجه ۱۴۰۱ با 
پیشنهاد عبدالعلی رحیمی مظفری 

نماینده برای الحاق یک بند به تبصره 
۶ موافقت کردند.  طبق این مصوبه، 
تمامی مدارسی که توسط خیرین یا 
با مشارکت ایشان ساخته می شوند از 
پرداخت حق انشعاب، توسعه شبکه، 
حق وصل کنتور آب، گاز و فاضلاب 
و حق انشعاب، افزایش آمپراژ و حق 

وصل کنتور برق معاف هستند.

نمایندگان مجلس با پیشنهاد دریافت 
مالیات از اصل سپرده های بانکی 
بیش از ۵۰ میلیون تومان مخالفت 

کردند.
به گزارش ایسنا، نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی در جلسه نوبت عصر 
امروز)شنبه( و در جریان در بررسی 
بودجه ۱۴۰۱ در بخش درآمدی، 
با پیشنهاد الحاقی حسین میرزایی 

نماینده اصفهان به تبصره ۶ مبنی 
بر اینکه از اصل سپرده های بانکی 
بیش از ۵۰ میلیون تومان ۵/۲ درصد 
مالیات دریافت شود، مخالفت کردند.

مخالفان این پیشنهاد و نماینده دولت 
تاکید داشتند که این اقدام موجب 
افزایش نقدینگی و تورم شده و باعث 
می شود مردم سپرده های خود را از 

بانک ها خارج کنند.

یک عضو هئیت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی از وزارت آموزش و پرورش 
و سازمان برنامه و بودجه خواست 
که وضعیت معلمان را تعیین تکلیف 
کرده و مصوبات مجلس درباره صدور 
احکام آن ها را اجرایی کند. به گزارش 
ایسنا، علی کریمی فیروزجایی در 
جلسه علنی نوبت عصر امروز )شنبه( 
مجلس و در خلال بررسی بودجه 
۱۴۰۱ در تذکری گفت: از وزارت 

آموزش و پرورش، سازمان برنامه و 
بودجه و معاونت نیروی انسانی رئیس 
جمهور تقاضا دارم که وضعیت عده ای 

از معلمان را تعیین تکلیف کند.
وی افزود: معلمان جلوی مجلس و 
جلوی وزارت آموزش و پرورش تجمع 
کرده و خواسته آن ها هم قانونی است. 
لازم است که مصوبات مجلس درباره 
معلمان و صدور احکام آن ها مورد 

توجه قرار گیرد.

 استاندار کرمان:

۹۰ درصد فوتی های کرمان 
 واکسن نزده  بودند

2
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فرونشست از دشت های کرمان بیرون زد
هشدارها درباره فرونشست زمین در کرمان

 مدیرکل مرکز مدیریت بحران استانداری کرمان گفت: خطر فرونشست در دشت های استان کرمان نمایان شده است.

۹۰ درصد هزینه های درمان نازایی را 
بیمه ها می پردازند

 وزیر بهداشت با بیان اینکه به موضوع جوانی جمعیت 
به عنوان یک تکلیف شرعی نگاه می کنیم، گفت: در 

پروژه های مختلف دشمن نتوانست هیچ صدمه ای به ما وارد کند بلکه ما را محکم تر کرد؛ تنها 
موضوعی که متاسفانه دشمن به دست خود ما، آن را اجرایی کرد، کنترل جمعیت بود.  به گزارش 
اقتصاد آنلاین به نقل از ایسنا، بهرام عین اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در اولین 
جلسه قرارگاه عملیاتی حمایت از سلامت خانواده و جوانی جمعیت با بیان اینکه این قرارگاه را با 
حضور اساتید، دانشمندان و مسئولان مربوطه راه اندازی کردیم تا با برنامه ریزی دقیق به اهداف 

خود در موضوع جوانی جمعیت دست پیدا کنیم، اظهار کرد:  ...

مدیر کل راه وشهرسازی جنوب کرمان مطرح کرد :

بررسی وضعیت اراضی 
پیشنهادی جهت احداث شهرک 

جدید درشهرجیرفت در راستای 
طرح نهضت ملی مسکن

رنا
س: ای

عک

در آستانه روز ملی بیماری های نادر 
عنوان شد

بیمه بیمــاران نادر؛ 
همچنان بلاتکلیف

مدیرعامــل بنیــاد 
بیماری هــای نــادر 

ضمن اشاره به مشکلات دارویی و همچنین مباحث 
بیمه ای و هزینه های چند برابری درمان بیماران نادر 
گفت: چه خوب است اگر وزارت رفاه، تامین اجتماعی 
و... پای کار بیایند و فکری به حال بیمه این بیماران 
کنند؛ چراکه بیمار نادر نیاز مستمر به مراجعه به مراکز 

درمانی دارد و هزینه زیادی به آنها تحمیل می شود.

عِیبش را گفتید 
هنرش هم بگویید

روا نیست دستاوردهای جشنواره فیلم فجر که ثمره 
تلاش  مجریان و سینماگران و هنرمندان است را 
نادیده بگیریم؛ انتقاد بر اظهارنظر شخصی یک فرد، 
هرچند درست است، اما کاش اکنون که عیب های 
جشنواره را گفتید هنرش را هم برشمارید. چهل 
دوره از جشنواره فیلم فجر می گذرد، چهل سالگی 
را آغــاز دوره تکامل و پختگی می داننــد، در ادوار 
گذشته جشنواره فجر کمابیش انتقاداتی به محتوا 
و کمرنگی ارزش های انقلابــی و حتی نحوه اجرا و 

فضای پیرامونی جشنواره وجود داشت.

آغاز به کار واحدهای تولید رب 
گوجه فرنگی جنوب کرمان در 

سال جاری
معاون امور صنایع سازمان صنعت، معدن و تجارت 
جنوب کرمان از آغاز به کار ۴ کارخانه تولید رب گوجه 
فرنگی در جنوب کرمان خبر داد. حسین سعیدی در 
این خصوص گفت: با نزدیک شدن به فصل برداشت 
گوجه فرنگی در جنوب کرمان، جهت تعدیل قیمت 
ها و جلوگیری از ضرر و زیان کشاورزان فعال در این 
حوزه، فعالیت ۴ واحد تولیدی رب گوجه فرنگی در 

جنوب کرمان آغاز شد.

صفحه 4
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5

8
3

2

ادامه مطلب را در صفحه 8 بخوانید 

ادامه مطلب را در صفحه3 بخوانید 

تورم کرمان بالاتر از تورم میانگین کشورتورم کرمان بالاتر از تورم میانگین کشور
نرخ تورم سالانه )نرخ تورم سالانه )۱۲۱۲ ماه منتهی به بهمن  ماه منتهی به بهمن ۱۴۰۰۱۴۰۰( در کل کشور ( در کل کشور ۴۱.۴۴۱.۴ درصد بوده. این نرخ در استان کرمان  درصد بوده. این نرخ در استان کرمان 

درصددرصد۴۲.۸۴۲.۸  اعلام شده تا کرمان جزو   اعلام شده تا کرمان جزو ۲۴۲۴ استانی باشد که نرخ تورم بیشتری از میانگین کشور دارند. استانی باشد که نرخ تورم بیشتری از میانگین کشور دارند.

@kaghazevatan
ما را در تلگرام دنبال کنید

تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            8            ۱۴۰۰ اســفند   8 یکشــنبه         ۱۱8۵ پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

مـارا
دنبال
کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی کرمان

آگهی مناقصه عمومی  یک مرحله ای 
مناقصه واگذاری امور تهیه و طبخ ، توزیع غذای دانشکده پرستاری زرند

شناسه اگهی:1284۹54

دانشگاه علوم پزشکی کرماندستگاه مناقصه گزار

مناقصه امور طبخ و توزیع غذای دانشکده زرندموضوع مناقصه
شماره مناقصه: 
149/25/12/1400

برآورد یکساله  و تضامین شرکت
 در مناقصه )ریال(

20/112/877/114 ریال

دریافت اسناد :
الف(سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت 
www.setadiran.ir

ب( پایگاه ملی مناقصات   
 http://iets .mporg.ir
)صرفاً جهت مشاهده(

1/005/643/855 ریالتضمین شرکت در مناقصه )ریال(

از تاریخ درج فراخوان لغایت ساعت 14/30 روز پنج شنبه مورخ 1400/12/12دریافت اسناد

آخرین مهلت بارگزاری اسناد و پیشنهادها 
در سامانه ستاد ایران

تا ساعت 14/30 روز سه شنبه مورخ 1400/12/24

از ساعت 11 روز چهارشنبه مورخ 1400/12/25بازگشایی پیشنهادها

ضمناً جلسه توجیهی در ساعت 10 روز  سه شنبه مورخ 1400/12/17 در محل دانشکده پرستاری زرند برگزار خواهد شد.

محل تسلیم فقط پاکت الف ) تضمین شرکت در مناقصه(: کرمان – ابتدای جاده هفت باغ علوی، معاونت غذا و دارو، اداره حراست

)هزینه درج آگهی بر عهده برنده مناقصه می باشد.(

فراخوان مناقصه عمومی

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی موضوع : تکمیل آبرسانی به مجتمع برجک نمداد رودبار جنوب از محل اعتبارات 
عمرانی را با برآورد : 34.756.481.484 ریال و مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار 1.737.825.000 ریال به شماره فراخوان 2000005963000208 
سامانه ستاد ایران، با حداقل تعداد شرکت کنندگان 2 نفر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای 

گواهی معتبر در رشته آب صادره از ساجات و گواهی صلاحیت ایمنی معتبر از اداره کار و تامین رفاه اجتماعی می باشند، دعوت می شود.

کلیه مراحل برگزاری مناقصات از دریافت اسناد مناقصات تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند .
برنامه زمانی مناقصه :

مهلت خرید اسناد مناقصه : از روز شنبه مورخ 1400.12.07 لغایت پنج شنبه مورخ 1400.12.12
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ستاد : ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 1400.12.23

تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت 13:30 روز دوشنبه مورخ 1400.12.23
زمان برگزاری مناقصه : ساعت 12:00 روز سه شنبه تاریخ 1400.12.24 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف:
 آدرس: کرمان بلوار 22 بهمن شرکت آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها - تلفن: 034-333222282

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 41934 - 021
دفتر ثبت نام: 88969738 و 85193768

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی( 

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

آگهی شماره ۱5۲/الف/۱۲- ۱۴۰۰ م

 سرکار خانم حیات بخش 

مسئول محترم امور آگهی های 
اداره کل ارشاد و فرهنگ اسلامی استان کرمان 

مصیبــت درگذشــت همســرگرامی ومهربانتــان رابــه شــما 
ــر و  ــما صب ــرای ش ــلیت گفته،ب ــرم تس ــواده محت و خان
 بــرای آن مرحــوم رحمــت بی کــران الهــی را آرزو داریــم.
 امیــد کــه روح آن مرحوم آســوده از همــه ی رنج های  دنیا.

روزنامه کاغذ وطن
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یکشنبه  8  اسفندماه1400

پایگاه جهانی لوت در فهرج 
 با فراخوان یک مسابقه به استقبال 

نوروز رفت
رییس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری و پایگاه 
جهانی لوت شهرستان فهرج از فراخوان برگزاری مسابقه زیباترین 

سفره هفت سین همزمان با آغاز نوروز ۱۴۰۱خبر داد.
حمید وحیدزاده گفت:این مســابقه در قالــب برنامه نوروزگاه به 
منظور ایجاد حس فرح بخشی،ورود به سال نو و همچنین شناسایی 
افراد خوش ذوق و فعال باعنوان زیباترین سفره هفت سین برگزار 

خواهد شد.
او درباره ویژگی این سفره ها اظهارکرد:انتخاب اندازه سفره در این 
مسابقه آزاد است اما باید حداقل یکی از الِمان های اصلی به کار رفته 

در سفره ها ارتباط ظاهری با لوگو داشته باشد.
وحیدزاده ادامه داد:از علاقه مندان دعوت می شــود تا پایان وقت 
اداری روز چهارشنبه مورخ ۲۲ اسفندماه سال جاری برای ثبت نام 

به اداره میراث فرهنگی و پایگاه جهانی لوت فهرج مراجعه کنند.
به گفته او متقاضیان خارج از شهرســتان فهرج نیــز می توانند 
عکس های ارسالی خود را به شــماره ۰۹۱۳۷۵8۰۱۵۲ واتساپ 

کنند.
وحیدزاده بیان کرد:کسانی که علاقه مند هستند سفره هفت سین 
خود را در محل ستاد نوروزی به نمایش بگذارند می توانند به شماره 

ذکر شده با ارسال پیام اعلام آمادگی کنند.
رییس اداره میراث فرهنگی،صنایع دســتی و گردشگری فهرج 
درباره نحوه انتخاب برگزیدگان نیز توضیح داد:تصاویر تهیه شده 
از سفره ها در وب سایت اداره کل میراث فرهنگی استان بارگذاری 
می شود و قسمت نظرسنجی وب سایت نیز تا پایان تعطیلات عید 

نوروز برای انتخاب نفر برتر توسط کاربران فعال خواهد بود.
او گفت در پایان از نفرات اول و دوم در زمینه بهترین سبزه آرایی و 

چیدمان هفت سین با اهدای جوایزی تجلیل به عمل خواهد آمد.
به گفته وحیدزاده اداره میراث فرهنگی و پایگاه جهانی لوت فهرج 
با همکاری شهرداری، شورای شــهر،هیات اتومبیلرانی، فعالان 
گردشگری،مجموعه های بوم گردی و مجتمع ها و رستوران داران 

این مسابقه را برگزار می کند.

مدیرکل مرکز مدیریـت بحران اسـتانداری کرمان 
گفـت: خطـر فرونشسـت در دشـت های اسـتان 

کرمـان نمایان شـده اسـت.
 نشسـت سـتاد مدیریـت بحـران اسـتان کرمـان 
حاوی مسـائل مختلف و مهمـی بـود از جمله بیان 
اینکه مطالعات فرونشسـت زمین در محوطه های 
فـرودگاه و برخـی نقاط خطـوط راه آهن در اسـتان 
انجام شـده تا اقدامـات پیشـگیرانه را نیز بـه دنبال 

داشـته باشد.
دسـتور کار این نشسـت درباره فرونشست درحالی 
اسـت که کرمـان از جمله اسـتان هـای پرخطر در 
زمینه فرونشست زمین به شـمار می رود و ضرورت 
دارد اقدامات پیشـگیرانه یـا درمـان در آن با فوریت 
انجام شود.هشـدارهای مختلـف و زیـادی تاکنون 
درباره ضـرورت انجـام اقدامـات مرتبط با نشسـت 

زمین در کرمان داده شـده اسـت.
فرونشسـت زمیـن در حالـی اسـت کـه پـس از ۲ 
نوبـت سـیل اخیـر در این اسـتان نیـز شـاهد بروز 
شـکاف هایی بودیـم کـه برخـی مسـئولان آنهـا را 

عمیـق توصیـف می کننـد.
مجید سعیدی مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
کرمـان گفـت: فرونشسـت در دشـت های اسـتان 

خـودش را نمایان کرده اسـت.
او می گوید:سـازمان مدیریـت بحـران کشـور 
و سـازمان هواشناسـی در مـورد فرونشسـت در 
روسـتا هایی که  در سـیل اخیـر دچار فرونشسـت 

شـده انـد هشـدار داده انـد.
مصطفی آیت الله موسـوی معاون عمرانی استاندار 
کرمان نیـز در ایـن جلسـه گفت:یک مطالعـه باید 
در سـطح اسـتان در نقـاط مختلـف انجام شـود تا 
وضعیـت نشسـت زمیـن دقیـق بررسـی شـده  و 

دسـتگاه ها بتواننـد از نتایـج آن برخوردار شـوند.
او می گوید:مطالعـات بایـد زودتـر انجام و بـا توجه 
به اینکه ما سـاخت مسـکن ملی را در برنامـه داریم 

سـریعتر در این بخـش تعیین تکلیف شـود.
موسـوی گفت:هرطرح عمرانی که قرار اسـت اجرا 
شـود بـا مطالعه انجـام شـده تطبیـق داده شـود تا 

خطر فرونشسـت نداشـته باشد.
او می گوید:نقشـه فرونشسـت استان سـریعا تهیه 
شـود و در فـاز اول اولویـت مناطـق بحرانـی حادثه 

خیـز اسـت و راهکار هـای آن هـم ارائه شـود.
معاون اسـتاندارکرمان گفت: ۶ شهرسـتان ما فقط 
اطلس فرونشسـت دارنـد و برای بقیـه مناطق باید 

سـریع تر اطلس تهیه شـود.
جبران روستاییان یا جابه جایی روستا؟

او ادامـه داد: بـرای نقـاط روسـتایی اسـتان کرمان 
بویـژه در جریـان سـیل اخیـر کـه منـازل آنـان از 
فرونشسـت زمین دچار ترک خوردگی شـده است 
با همکاری بنیاد مسـکن انقلاب اسلامی و مدیریت 
بحران اسـتانداری نسـبت به ترمیم و اگر روستایی 

نیز احتیـاج به جابـه جایـی دارد اقدام شـود.
آیـت اللهـی موسـوی تاکید  کرد:اطـلاع رسـانی به 
مـردم بـرای فرونشسـت زمیـن خـوب اسـت، امـا 
اطلاعات مهندسـی در حوزه فرونشست برای مردم 
بیان شـود تا بـرای اجـرای آییـن نامه هـا مقاومت 
نکننـد و اگـر منطقـه ای در محـدوده فرونشسـت 
زمین قـرار دارد، سـاخت و سـاز در آن نبایـد انجام 

شـود.
هشـدار درباره فاضلاب، مطالعات فرودگاه 

و راه آهن
 مدیـرکل راه و شهرسـازی اسـتان در این نشسـت 
نیز گفت:پبرو مصوبات سـتاد مدیریت بحران که ۵ 
دی ماه در بم برگزار شـد در مـورد پهنه بندی خطر 

فرونشسـت زمین بررسی شد.
حاجی زاده در ادامه به بعُـد دیگر و مهم این موضوع 
نیز اشـاره و تصریح کـرد: انجام فاضلاب شـهری در 
شهرهای اسـتان کرمان نیز خطر فرونشسـت را در 

پی دارد که بایـد به آن توجه شـود.
او ادامه داد: اینک مطالعات فرونشسـت زمین برای 

نقاطی همچـون فـرودگاه هـا و برخی خطـوط راه 
آهن انجام شده اسـت تا با انجام اقدامات پیشگیرانه 

خطـر را به حداقل برسـانیم.
او می گوید:مصوبه شورای عالی شهرسازی در مورد 
فرونشست زمین و خطر جبران ناپذیر تاکیده شده 
اسـت در مورد انبوه سازی و سـاخت وساز های مهم 

مکان یابی درسـت شـود تا خطری دیده نشود.
به گفتـه او سـه عامل فرونشسـت زمین در اسـتان 
کرمان افت آب های زیر زمینی،گسـل های اسـتان 
و سـوم قنات های اسـتان هسـتند که خشک شده 

و اتصـال آن ها بـه هم باعث فرونشسـت می شـود.
او گفت:بـه جـز اسـتان گیـلان تمـام دشـت های 
کشـور خطـر فرونشسـت دارنـد و در کشـور اولین 
دشـتی کـه دچار فرونشسـت شـده اسـت دشـت 

رفسـنجان بـوده اسـت.
علی رمضانی مدیرکل صداوسـیمای مرکز اسـتان 
کرمان گفت:بیـش از ۴هزار دقیقه برنامـه در مورد، 

سیل، فرونشسـت،زلزله و طوفان کار کردیم.
او گفت: ۳8 عنوان خبـر نیز در این زمینـه به مدت 
۵۰ دقیقـه کار کردیـم ودر رادیو چنـد کراکت کار 

کردیم.

به گفتـه علـی رمضانی سـاخت یـک تله فیلـم در 
مورد فرونشسـت زمین تصویب شـده اسـت و قرار 
اسـت انجام شـود که مقرر شـده سـتاد بحران هم 

در سـاخت این تلـه فیلم کمـک کند.
رشیدی مدیرکل زمین شناسـی منطقه ای کرمان 
نیز گفـت:در اسـتان کرمـان غالـب دشـت های ما 
درگیر فرونشسـت هسـتند شهرسـتان رفسنجان 
جلگه نوق، کشـکوییه درگیر فرونشسـت هسـت، 
در سـیرجان در اروزوییـه دشـت صوغـان، غـرب 
شهرسـتان کهنـوج، در شـرق فهـرج و نرماشـیر 

درگیـری فرونشسـت دارند.
او گفت:شهرسـتان زرنـد بین زرنـد و یزدان شـهر، 
جیرفت و عنبرآباد و جنوب بعد از سـیل ها ی اخیر 
شـکاف های صـورت گرفتـه اسـت کـه اندازه های 
آن زیاد اسـت، شـهر سـتان فاریاب دشـت فاریاب 
درگیر فرونشسـت اسـت و شهرسـتان قلعـه گنج، 
منوجان و اسـلام آباد در دهه 8۰ فرونشست داشته 
اسـت روسـتای گنج آباد منوجان فرونشست هایی 
دارد که بعد از سـیلاب های اخیر نمایان شـده است 

و شـکاف های بزرگـی دارد.
او می گویـد: از سـال ۹8 مطالعات در کرمـان انجام 
شـده کـه در جنوب شـهر، هفـت بـاغ و در مسـیر 
جوپار فرونشسـت داشـتیم و خطر فرونشسـت در 
شهر کرمان زیاد اسـت در ۲۷ ماه بررسی ۶۲ سانت 

فرونشسـت داشتیم.
به گفتـه رشـیدی بـرای فرونشسـت های رخ داده 
بایـد جابجایـی و مقـاوم سـازی انجـام شـود و در 
مناطق پرخطـر بلند مرتبه سـازی صـورت نگیرد، 
فنداسـیون ها یـک پارچـه و سـبک سـازی انجـام 

شـود.
در ایـن جلسـه مصوبه شـد در روسـتای گنـج آباد 
منوجان و روسـتا های که دچار بحران فرونشسـت 
هسـتند بررسـی دقیـق انجـام و در صـورت ادامـه 
فرونشسـت منطقه جابجا شـود و سـاخت سـاز ها 
در جا هـای امـن صـورت گیـرد، مطالعـه در مـورد 
فرونشسـت بصورت دقیق مطالعه و بررسـی شـود 
و راهکار هـا سـریعا اتخاذ وبه صـورت برنامـه ریزی 
شـده و هماهنـگ بـا دسـتگاه های اجـرای برنامه 
آگاهی بخشـی اطلاع رسـانی در این زمینه توسط 

صداوسـیما انجام شـود.

پیش رویداد اســتارت آپ کارآفرینی»از خونه تا 
کارخونه« ویــژه دانشــجویان و فارغ التحصیلان 
دانشــگاهی تحت حمایت کمیته امداد کرمان به 
همت جهاد دانشگاهی اســتان و همکاری کمیته 
امام خمینی)ره( کرمان آغاز شد و تا ۹ اسفند ماه 

ادامه دارد.
مهدی بازمانده، رئیس جهاد دانشــگاهی کرمان 
در این مراســم ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره 
شــهدا و تقدیر از برگزارکنندگان این رویداد بیان 
کرد:امیدواریم در پایان رویداد با توجه به تلاش های 
انجام شده در جهاد دانشگاهی و کمیته امداد کرمان، 

رضایت کامل داشته باشیم.
او تصریح کرد:عنوان رویداد، کسب کارهای خورد و 
کلان در نظر گرفته شده است و ۱۶ کارگاه در طول 
مدت برگزاری رویداد برگزار خواهد شــد که تمام 
نکاتی که در این کارگاه ها بیان می شود باید مد نظر 

گرفت تا ایده ها به طور کامل پرورش داده شوند.
بازمانده با بیان اینکه امروز رویدادهای استارت آپی 
در دنیا و کشور از اهمیت بالایی برخوردار هستند، 
گفت: دو عنصر اصلی یک اســتارت آپ خلاقیت 
و نوآوری آن اســت و لازمه این خلاقیت این است 
که نســبت به محیط پیرامون، محیط کار و ابزار 
حساسیت داشته باشید تا یک جرقه در ذهن ایجاد 

شده و خلاقیت در کسب کار شکل بگیرد.
رئیس جهاد دانشگاهی کرمان تفاوت استارت آپ با 
یک کسب و کار معمولی را در همین خلاقیت عنوان 
کرد و با اشاره به مهمترین استارت آپ های موفقی که 
در حال حاضر فعالیت خوبی دارند، گفت: خلاقیت، 
نوآوری و حساســیت نســبت به محیط پیرامون 
مهمترین علت موفقیت این نوع کسب وکارها است.

بازمانــده خاطرنشــان کرد:اصــل و خروجــی 
اســتارت آپ ها پایین آوردن هزینه ها و بالا بردن 

بهره وری و سود است، افراد باید مشکلات موجود 
را در نظر بگیرنــد و با ایده های خــلاق، نوآورانه و 

کاربردی، روش های سنتی را کنار بگذارند.
او با بیان اینکه ایده های برتر و کاربردی در پایان دوره 
تا مرحله اجرا حمایت خواهند شد، گفت: ۵۶ درصد 
استارت آپ ها بعُد کشوری دارند ۳۳ درصد در سطح 
استان و بقیه بین المللی هستند و شرکت کنندگان 
در رویداد برای موفقیت باید بعُد بین المللی یک ایده 

را نیز در نظر بگیرند.
رئیس جهاد دانشگاهی کرمان با بیان اینکه پیش از 
اجرای ایده باید یک طرح توجیهی برای کسب کار 
وجود داشته باشد عنوان کرد: موفقیت در هر ایده 
و استارت آپ بستگی به اندیشه، اراده و خودباوری 

شما دارد.
یحیی صادقی مدیر کل کمیته امداد کرمان نیز در 
این مراسم با اشاره به شرایط متفاوت کسب وکارهای 

امروز، بیان کرد: باید تراوش فکری داشــته باشیم 
و در دنیای رقابت امروز که تجارت خارج از مرزها 
اســت باید تخصص پیدا کنیم تا در کسب وکارها 
موفق شــویم.  صادقی با بیان اینکــه در مجموعه 
کمیته امداد کرمان ۱۲۰هزار خانواده تحت پوشش 
هستند که در ۷۰ درصد آن ها سرپرست خانواده 
خانم ها هســتند و معاش خانواده بــر عهده مادر 
است، گفت:در کل کشور ۶ هزار دانشجو و ۳۰ هزار 
دانش آموز تحت حمایت کمیته امداد هستند و نگاه 
ما بر این اســت که این دانش آموزان و دانشجویان 
می توانند نجات دهنده خانواده خود باشند و کمیته 
امداد نیز در کنار آن ها است. او با اشاره به موفقیت 
دانش آموزان و دانشجویان مددجویان کمیته امداد 
کرمان در زمینه های مختلف، گفت: بســیاری از 
دانش آموزان تحت حمایت کمیته امداد با تلاش 
و اراده به موقعیت های بالایی رسیدند و این نشان 
می دهد که موقعیت اهمیتی در پیشرفت ندارد بلکه 

باید انگیزه بالایی داشت.
مدیر کل کمیته امداد کرمان تصریح کرد: کمیته  
امداد در زمینه های متعدد برای پیشرفت مددجویان 
حمایت های متعددی دارد و تمام تلاش ما این است 
که مددجویان اراده خود را قوی کنند و بی توجه به 

موانع موجود، با توکل به خدا پیش روند.

هشدارها درباره فرونشست زمین در کرمان

فرونشست از دشت های کرمان بیرون زد

پیش رویداد استارت آپ کارآفرینی 
»از خونه تا کارخونه« در کرمان برگزار شد

گزارش
ایرنا

استاندار کرمان:
۹۰ درصد فوتی های کرمان 

واکسن نزده  بودند
استاندار کرمان با تأکید بر اینکه ۹۰ درصد فوتی ها واکسن نزده اند گفت:بنا 
بر این است که محدودیت ها کاهش اما نظارت بر رعایت دستورالعمل ها و 

واکسیناسیون تشدید شود.
علی زینی وند در جلسه ستاد کرونای این استان بیان کرد: مهم ترین مسئله 
بحث واکسیناسیون است که برای افزایش آمار آن شیوه های مختلفی در 

استانی های دیگر اجرا شده و جواب هم داده است.
او افزود: بین ۶۰ تا ۷۰ درصد فوتی های استان در این پیک اصلا واکسن 

نزده بودند و بقیه هم شاید سه دوز کامل را تزریق نکرده باشند.
استاندار کرمان ادامه داد: تمامی اعضای ستاد باید راه هایی بروند که بتوانیم 
چرخه واکسیناسیون را در استان کامل کنیم. او در رابطه با مدارس اضافه 
کرد: اگر موج شدیدتری بیاید و در فصل بهار مبتلا داشته باشیم مدارس 
کانون این موضوع هستند و باید سازوکاری انجام شود و پیشنهادی که 
تیم های بهداشتی برای واکسیناسیون در مدارس دادند بررسی می شود 
به صورتی که هر مدرسه می تواند جلسه اولیاء و مربیان تشکیل می دهد. 
زینی وند در رابطه با سفرهای نوروزی گفت: فعلا پروتکلی برای محدودیت 
اعمال نشده اما به صورت قطعی نمی توان گفت سفرها آزاد است؛ فعلا 
گردشگری و کلیه صنوفی که در این حوزه به مسافران خدمت رسانی 

می کنند باید به رعایت پروتکل ها توجه ویژه داشته باشند.
او خاطرنشان کرد: قرارگاه استان این را به صورت جدی پیگیری کند و 

از آمادگی استان برای پذیرش مسافر در شرایط نیمه مطلوب خبر دهد.
استاندار کرمان گفت: رنگ بندی طبق قاعده وزارت بهداشت اما تغییراتی 
در محدودیت ها اعلام شده که به زودی ابلاغ می شود که بهداشت به طور 

جدی نظارت خواهد کرد.
او تأکید کرد: باید خودمــان را آماده کنیم محدودیت ها کم شــده اما 
سختگیری ها و نظارت ها تشدید شود؛ قبلا تعطیلات بیشتر بود الان باید 

نظارت بیشتر باشد.
زینی وند عنوان کرد:در بحث مــدارس هم یکپارچه تعطیل نکردیم اما 
مراقبت منطقه به منطقه و نظارت وجود داشت؛ حتی مهدکودک ها هم 

اگر در منطیقه ای شرایط مساعد باشد می تواند باز باشد.
او با اشاره به اینکه در تعطیلی آموزش در مدارس و دانشگاه ها کشور به 
شدت آسیب دید افزود: همچنان تعطیلی اقتضایی مدارس در شرایط 

نارنجی و قرمز در شرایطی که ستاد تشخیص دهد وجود دارد.
او در رابطه با دورکاری توضیح داد: دستورالعمل مربوط به آن در ستاد ملی 
کرونا تصویب شده و فردا اعلام می شود اما احتمالا دورکاری به صورت قبل 
نداشته باشیم و در عوض نظارت ها بر رعایت پروتکل ها و واکسیناسیون 

بیشتر شود.

نماینده ولی فقیه در استان کرمان گفت:موقعیت 
جغرافیایی و ظرفیت های معدنی "شهربابک" این 
شهرستان را در جایگاه ویژه اقتصادی قرار داده است.

حجت الاسلام  والمسلمین حسن علیدادی سلیمانی در شورای 
اداری شهرستان شهربابک اظهار داشت:نخستین ویژگی که 
شهرستان شهربابک را شهره آفاق کرده، ویژگی خاص تاریخی این 
خطه است و هیچ منطقه ای از لحاظ تاریخی شهرت پیدا نمی کند 
مگر اینکه دارای ظرفیت ها و استعدادهای شاخص و نیروی انسانی 
تاثیرگذار و فعال در تاریخ باشد. او افزود:شاخصه دوم شهرستان 
شهربابک،جایگاه اقتصادی این شهرستان در استان و کشور است و 
وجود معادن مختلف کشف شده و ذخایر کشف نشده، این منطقه 
را در کشور متمایز کرده است. نماینده ولی فقیه در استان کرمان با 
اشاره به موقعیت استراتژیک شهرستان شهربابک به عنوان نقطه 
اتصال سه استان پهناور کرمان، یزد و فارس اظهار داشت: این 
موقعیت جغرافیایی، ظرفیت ویژه ای را در جهت توسعه اقتصادی و 
اجتماعی شهرستان شهربابک ایجاد کرده است. او وجود سه محور 
اصلی را در توسعه و پیشرفت هر منطقه و شهر ضروری عنوان کرد و 
گفت:وجود طرح توسعه، ابزار،هزینه و وسایل لازم برای ایجاد توسعه 
و همچنین بهره بردن از نیروی کاردان، ماهر و قوی در این راه جزو 
اصول لازم برای پیشرفت است که خوشبختانه شهرستان شهربابک 
نیروی انسانی قابل توجهی در تمام عرصه ها و حوزه های اقتصادی، 
اجتماعی و فرهنگی دارا است. علیدادی سلیمانی ادامه داد:از 
شهرستان شهربابک می توان به عنوان معدن مغزها نام برد زیرا دارای 
انسان هایی با ضریب هوشی بالا است که به عنوان بزرگ ترین امتیاز 
این شهرستان شناخته می شود و به همین دلیل مردم این منطقه 
همیشه و در همه عرصه ها جزو افتخار آفرینان بوده و هستند. او 
از وجود تیپ و گردان رزمندگان شهربابکی در لشکر ۴۱ ثارالله به 
عنوان تابلوی برجسته ای از مجاهدت، کارآمدی، اخلاص و شجاعت 
مردم شهربابک یاد کرد و سردار حسین معروفی را به عنوان یکی از 
شهربابکی هایی که در عرصه فرهنگی، اجتماعی و اجرایی مخلصانه، 
جهادی و با قدرت در حال خدمت به مردم است را، نمونه ای از این 
شخصیت های متمایز و تاثیرگذار دانست. نماینده ولی فقیه در استان 
کرمان با توصیه به مسئولان شهرستان به همدردی،همکاری و 
هماهنگی در کارها،اظهار داشت:همدردی عامل جلوگیری از ایجاد 
فاصله بالای طبقاتی در جامعه می شود و هیچ فردی در شهرستان 
شهربابک با این جایگاه اقتصادی و توسعه روز افزون نباید دچار فقر 

و نداری باشد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شهرستان 
رفسنجان گفت: با توجه به افزایش۳۰ درصدی 
مصرف آب در اسفند ماه نسبت به ماه های 
دیگر سال از شهروندان محترم تقاضا می شود با رعایت الگوی 
مصرف آب از هدر رفت این عنصر ارزشمند جلوگیری کنند.

حسین چرخ انداز اظهار کرد: در آستانه روزهای پایانی سال 
و سنت دیرینه خانه تکانی از همشهریان درخواست داریم در 

استفاده از آب شرب، مصرف بهینه را مدنظر داشته باشند.
او بیان کرد: با توجه به اینکه در روزهای پایانی سال 
شهروندان براساس یک سنت دیرینه مبادرت به خانه تکانی 
و شستشو و نظافت و بهداشت منازل می کنند همه ساله در 
این ایام شاهد افزایش چشمگیر مصرف آب به لحاظ خانه 
تکانی و نظافت هستیم که در نتیجه افت فشار شبکه آب در 

برخی از مناطق بوجود می آید.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب رفسنجان تصریح کرد:با 
اینکه منابع تامین آب شهر رفسنجان در وضعیت بحرانی 
و قرمز قرار دارد همچنین هزینه و سختی زیادی برای 
تصفیه آب شرب انجام می شود،با مسئولیت پذیری و هم دلی 
شهروندان فهیم و مدیریت کلان مصرف و با تغییر برخی از 
روش های نادرست مصرف آب و استفاده از ابزارهای کاهنده 

می توان با دغدغه کمبود منابع آبی مقابله کرد.
چرخ انداز افزود:بایستی از مصرف غیرضروری آب پرهیز و در 
صورت نیاز، برای شست وشوی فرش ها از خدمات موسسات 
قالی شویی استفاده شود تا از میزان هدررفت آب آشامیدنی 
تصفیه شده ای که با هزینه بالا تولید می شود، جلوگیری کرد.
او عنوان کرد:همکاران شرکت آب و فاضلاب در طول سال 
برای توزیع آب بصورت شبانه روزی تلاش می کنند و با 
سخت کوشی و تلاش شبانه روزی آنان، خدمات رسانی در 

زمینه توزیع آب بدون وقفه انجام می شود.

ظرفیت های معدنی "شهربابک" 
این شهرستان را در جایگاه ویژه 

اقتصادی قرار داده است

افزایش 3۰ درصدی مصرف آب 
در  اسفند نسبت به ماه قبل

 در  رفسنجان

خبر

دادگستری

خبر

مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمان گفت:ســه عامل فرونشست زمین در استان کرمان افت آب های 
زیر زمینی،گسل های استان و سوم قنات های استان هستند که خشک شده و اتصال آن ها به هم باعث 

فرونشست می شود.
حاجی زاده افزود:به جز استان گیلان تمام دشت های کشور خطر فرونشست دارند و در کشور اولین دشتی 

که دچار فرونشست شده است دشت رفسنجان بوده است.

ن نو
رما

: ک
س

عک

کاغذ استان

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140060319002003425 هیات موضوع قانون تعیین 
ثبت ملک  ثبتی حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت 
کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی زهرا ببربیان فرزند رضا  بشماره شناسنامه 5287 صادره از 
قعه گنج  در یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 197.13مترمربع پلاک 1550 
فرعی از497- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 4 فرعی از 497- اصلی قطعه 4 بخش 46 کرمان  
واقع در نورک آباد قلعه گنج خریداری از مالک رسمی آقای دادخدا احمدی نژاد محرز گردیده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 394- تاریخ انتشار نوبت اول 

:1400/11/24- تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/08
 اصغر ناروئی- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140060319002003373 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد بهرامی مقدم فرزند دادی بشماره شناسنامه 3941 صادره از قلعه 
گنج   در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن  به مساحت 306.50مترمربع پلاک1551 فرعی 
از497- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 13 فرعی از 497- اصلی قطعه 4 بخش 46 کرمان  واقع در قلعه 
گنج خیابان شهید حیدری کوچه 4  خریداری از مالک رسمی آقای حسین احمدی محرز گردیده است.لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:398- تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/24- تاریخ انتشار 

نوبت دوم :1400/12/08
 اصغر ناروئی- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  نامه  آئین  ماده 13  و  قانون  ماده 3  آگهی موضوع 
واراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140060319002003670 هیات  موضوع قانون تعیین 
ثبت ملک  ثبتی حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت 
کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای  محمد سلیمانی زاده رودباری فرزند چمل بشماره 
شناسنامه 1071 صادره از منوجان   در یک باب خانه /یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن   به مساحت 
547.76مترمربع پلاک759 فرعی از690- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 690- اصلی قطعه 5 واقع 
در حسین آباد منوجان  خریداری از مالک رسمی آقای محمد دوراندیش محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:406- تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/24- تاریخ 

انتشار نوبت دوم :1400/12/08
اصغر ناروئی- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمان فاقد 
سند رسمی برابر رای شماره 140060319002003639 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم نصرت موسی 
زاده کریم آبادی  فرزند بهمن  بشماره شناسنامه 71 صادره از فهرج در ششدانگ یک قطعه باغ نخیلاتی مشتمل بر زمین 
مزروعی به مساحت 125220 مترمربع پلاک 9 فرعی از51- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 51- اصلی قطعه یک 
بخش 46 کرمان  واقع در قوچ آباد کهنوج  خریداری از مالک رسمی خانم نصرت موسی زاده  محرز گردیده است.لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:399- 
تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/24- تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/08 - اصغر ناروئی- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

توضیحات :
به علت انتقال اقای ابراهیم امیر سلیمی از این واحد ثبتی به واحد دیگر آقای خالد خادم ریگی به عنوان کارشناس جایگزین 
انتخاب و معرفی میشود.

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

سند   فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
رسمی

اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات   شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه 
منوجان    از  صادره   3176 شناسنامه  بشماره  اسماعیل   فرزند  راستین  زهرا  خانم  متقاضی  بلامعارض 
در یک باب خانه به مساحت 157.5متر مربع پلاک5  فرعی از831- اصلی مفروز و مجزی شده از 
پلاک 831- اصلی قطعه 5 بخش 46 کرمان  واقع در نخلستان منوجان خریداری از مالک رسمی شاه 
پسند شیخی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتی که  در  شود  می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر 
خواهد شد ./م الف:408- تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/24- تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/08
 اصغر ناروئی- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک ماهان

هیات موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تكلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

اول/دوم  هیات    27/10/1400-140060319006002117 شماره  رای  برابر 
موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملك ماهان تصرفات مالكانه 
بلامعارض متقاضی آقای غلامرضا محمدی زاده فرزند اسدالله بشماره 
شناسنامه 734 صادره ازکرمان  در یك باب ساختمان  نیمه  تمام   به 
مساحت 630 مترمربع پلاك 1275فرعی از6 اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاك 254 فرعی از 6 اصلی  واقع در  بخش 6 کرمان  واقع  در  محی  

اباد خیابان  ولی  عصر  26  پشت  مسجد  جامع  داخل  کوچه خریداری 
از  محل  مالکیت  مهدی  مقدمی  فر  محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یك ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1400/12/8

تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/24                  شناسه اگهی :1283796

آگهي تحدید حدود اختصاصی 
از  فرعی   338 پلاک  خانه  باب  سه  ششدانگ  چون 
494- اصلی بمساحت 756 متر مربع بخش 45 کرمان 
واقع در اراضی حسین آباد جدید جیرفت مورد تقاضای خانم ساناز 
سلیمانی نژاد به استناد رای هیات محترم حل اختلاف ثبت جیرفت 
بشماره 140060319014002589 مورخ 1400/06/28 در مالکیت نامبرده 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  موضوع  اصلاحی  آگهی  و  گرفته  قرار 
وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13- آیین 
نامه قانون ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته و 
نیاز به تحدید حدود دارد لذا حسب درخواست شماره 16375 مورخ 
1400/11/16 مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن به استناد تبصره 
ماده 13 قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید ی آن از ساعت 8 صبح 

روز شنبه مورخ 1401/01/20در محل وقوع ملک شروع و به عمل خواهد 
آمد لذا به مالک یا مالکین املاک مجاور رقبه مزبور اخطار میگردد که 
در موعد مقرر در این اعلان به محل وقوع ملک حاضر و در صورت 
عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدید ی با معرفی مالک انجام و 
چنانچه کسی از مجاورین بر حدود وحقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته 
باشد بر طبق ماده 20 قانون ثبت و ماده 86- اصلاحی پس از تنظیم 
صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت 30 روز به این 
اداره اعلام و دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی تقدیم و گواهی 
ارائه نماید پس از گذشت مهلت یاد شده  اداره  دادخواست به این 

هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود. م الف:620 
تاریخ انتشار :1400/12/08-روز : یکشنبه

 جواد فاریابی 
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک جیرفت
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خبرخبر

فرماندار بردسیر می گوید این شهرستان 
با تحقق رشــد ۱8۷ درصدی در اشتغال 
طی امســال رتبه اول ایجاد شغل استان 

را داراست.
ســید حســن میرصادقی در نوزدهمین 
کمیتــه تخصصی اشــتغال و کارآفرینی 
این شهرستان اظهارداشت:امسال برنامه 
و طرح ایجاد شغل برای یکهزار و ۲۵۱نفر 
را داشتیم که با تحقق اشــتغال ۲هزار و 
۳۴۰نفر موفق به ثبت رشد ۱8۷ درصدی 

شدیم.
او تاکیــد کرد کــه این شهرســتان طی 
ســه ســال گذشــته همچنان در صدر 
شهرســتان های استان در اشــتغالزایی 

بوده است.
فرماندار بردسیر با تشریح جزییات مربوط 
به سهم دستگاه های اجرایی در ثبت این 
رشد اشتغالزایی گفت که تحقق اشتغال 
ذیل فعالیت های اداره های فنی و حرفه ای 
با رشد ۳۰۰ درصدی، آموزش و پرورش و 

اداره کار با رشد ۲8۰ درصدی بوده اس.
میرصادقی با بیــان اینکه همه ظرفیت ها 
برای سرمایه گذاری و توسعه اشتغال در 
شهرستان فراهم آمده بیان کرد:فرش قرمز 
برای سرمایه گذاری و اشتغال در بردسیر 
پهن شده است و همه ما باید از این فرصت 
برای رشد و توسعه همه جانبه شهرستان 

بهره بگیریم.
میرصادقــی گفت:وقتــی آســیب های 
اجتماعی را ریشــه یابی می کنیم، بیشتر 
آنها ریشه در معضل بیکاری و فقر دارد که 
با رفع بیکاری و ایجاد اشتغال این مشکلات 

نیز کاهش می یابد.
او با اشاره به طرح سرمایه گذاری شرکت 
گهر زمین در بردســیر گفــت: ورود این 
مجموعه تلاش مضاعفی می طلبد و ورود 
یک سرمایه گذار بتنهایی کارگشا نخواهد 
بود؛ قطعا باید همگی همکاری و همراهی 
کنند و در حوزه مسئولیت و وظایف خود 

انجام وظیفه داشته باشند.

آمار واکسیناسیون کودکان 
پایین است

رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی کرمان 
با اشــاره به آمار پایین واکسیناسیون 
کودکان گفت:روند پیک نزولی شــده 
اما پیش بینی می شود تا دو هفته آینده 

هنوز آمار مرگ ومیر بالا باشد.
حمیدرضا رشیدی نژاد در جلسه ستاد 
کرونای استان کرمان بیان کرد:همان 
حکمی که بــرای مهم کودک ها اعمال 
شــده برای خانه های بازی نیز اعمال 

می شود.
او افزود:آمار واکسیناســیون کودکان 
در اســتان پایین اســت و از مدارس 
خواســته شــده تا بــه دانش آموزان 

فراخوان داده شود.
رشــیدی نژاد اضافــه کرد: بــه نظر 
می رسد در ابتدای شــروع روند نزولی 
پیک  ششم هســتیم و آمار سرپایی ها 
به طور قابل توجه کاهــش پیدا کرده 
است؛ آمار بســتری ها هم یا به میزان 
خیلی کــم کاهش داشــته یــا ثابت 

بوده اند.
او عنوان کرد:رقم واکسیناســیون در 
بعضی قسمت های استان پایین است؛ 
انتظار بر این اســت بر طبــق تجارب 
پیک های قیلی تــا دو هفته آینده آمار 
مرگ ومیر بالا باشــد. به طور متوسط 
در هفته گذشــته روزانه ۱۱ نفر فوتی 

داشتیم.
بیشــتر  : د تأکیــد کرد رشــیدی نژا
مرگ ومیرهــا در افرادی بــوده که یا 
واکســن نزدند یا ناقص بوده اســت. 
کسانی که واکسیناســیون کامل شده 
بر بیماری   باشند مقاومت خوبی در برا

دارند.
او تصریح کــرد: منتظر ســویه جدید 
کرونا هســتیم که از ژاپن آغاز شــده 
و هرچه واکسیناســیون کامل تر باشد 
می تــوان مقاومت بیشــتری در مقابل 

آن نشان داد.

تازه تریـن گـزارش مرکـز آمـار ایـران 
می دهـد  نشـان  رهـا  نوا خا تـورم  ز  ا
کرمانی هـا در طـول یـک سـال گذشـته 
بـرای خریـد کالا و یـا خدمـات یکسـان 
ز مدت زمـان  ا بیشـتر  ۴۲.8 درصـد 
مشـابه در سـال قبـل هزینـه کردنـد.

براسـاس این گـزارش، نرخ تورم سـالانه 
)۱۲ مـاه منتهـی بـه بهمـن ۱۴۰۰( در 
کل کشـور ۴۱.۴ درصـد بوده. ایـن نرخ 
در اسـتان کرمـان درصـد۴۲.8  اعـلام 
شـده تا کرمان جـزو ۲۴ اسـتانی باشـد 
ز میانگیـن  کـه نـرخ تـورم بیشـتری ا

کشـور دارنـد.
نـه  در همیـن حـال نـرخ تـورم ماها
۱.۵ درصـد  )بهمن مـاه( در کرمـان 
اعـلام شـده امـا ایـن نـرخ در کشـور 
۲.۱ درصـد اسـت. در شـرایطی شـیب 
نـی در بهمـن نسـبت بـه دی مـاه  گرا
امسـال در کرمـان کمتـر از کشـور بوده 
کـه نرخ تـورم سـالانه آن بیشـتر اسـت. 
این عبـارت می تواند بیانگـر این موضوع 
باشـد که شـیب گرانی در کرمان نسبت 
بـه متوسـط کشـور کمـی کنـد شـده 
امـا از آنجایـی کـه در ماه هـای پیشـین 
گرانـی چشـمگیرتر بـوده، نـرخ تـورم 
۱۲ ماهـه در کرمـان همچنـان بالاتـر از 

کشـور گـزارش شـده اسـت.
در این گـزارش آمـده که نرخ تـورم ۱۲ 
ماهـه در بخـش خوراکـي  آشـامیدني ها 
و دخانیـات ۵۳.۴ درصـد و کالاهـای 
غیرخوراکـی و خدمـات ۳۵.۳ بـوده 

اسـت.
طبـق گـزارش مرکـز آمـار در بهمـن 
مـاه ۱۴۰۰ عـدد شـاخص کل بـرای 
خانوارهـای کشـور )۱۰۰=۱۳۹۵( بـه 
۳۹۶,۴ رسـید کـه نسـبت بـه مـاه قبل 
۲.۱ درصـد افزایـش نشـان می  دهـد. 
در ایـن ماه بیشـترین نـرخ تـورم ماهانه 
خانوارهـای کشـور مربـوط بـه اسـتان  
مازنـدران بـا ۴.۱ درصـد و کمترین نرخ 
تورم ماهانـه مربوط به اسـتان    بوشـهر با 
۱.۰ درصد اسـت.  درصد تغییر شـاخص 
کل نسـبت بـه مـاه مشـابه سـال قبـل 
)تـورم نقطه به نقطـه( بـرای خانوارهای 
کشـور ۳۵,۴ درصد می  باشـد. بیشترین 
نـرخ تـورم نقطـه بـه نقطـه مربـوط بـه 
۴۲.۴ درصـد( و  اسـتان مازنـدران )
کمتریـن آن مربوط به اسـتان سیسـتان 

و بلوچسـتان  )۲8.۷ درصـد( اسـت.
زده ماهـه منتهـی بـه  نـرخ تـورم دوا
بهمـن مـاه ۱۴۰۰ بـرای خانوارهـای 
کشـور بـه عـدد ۴۱,۴ درصـد رسـید. 
بیشـترین نرخ تـورم دوازده ماهه مربوط 
به اسـتان کهگیلویـه و بویراحمد )۴۹.۲ 
درصد( و کمتریـن آن مربوط به اسـتان 

قـم )۳۷.8 درصـد( اسـت.
کرمان، کمتریـن نرخ تـورم ماهانه 

خانوارهـای شـهری در بهمن ماه
در بهمـن مـاه ۱۴۰۰ عدد شـاخص کل 
برای خانوارهای شـهری )۱۰۰=۱۳۹۵( 
به ۳۹۱,۷ رسـید که نسـبت به مـاه قبل 
۲.۰ درصـد افزایـش نشـان می  دهد. در 
ایـن مـاه بیشـترین نـرخ تـورم ماهانـه 
خانوارهـای شـهری مربـوط بـه اسـتان 
مازنـدران بـا ۴.۰ درصـد و کمترین نرخ 
تـورم ماهانـه مربـوط بـه اسـتان  کرمان 

بـا ۰.8 درصد اسـت.
 درصـد تغییـر شـاخص کل نسـبت بـه 
مـاه مشـابه سـال قبـل )تـورم نقطـه 
بـه نقطـه( بـرای خانوارهـای شـهری 
کشـور ۳۵,۳ درصـد اسـت. بیشـترین 
نـرخ تـورم نقطـه بـه نقطـه خانوارهـای 
شـهری مربـوط بـه اسـتان مازنـدران 
)۴۲.۱ درصـد( و کمتریـن آن مربـوط 
به استان سیسـتان و بلوچسـتان )۲8.۹ 

درصـد( اسـت.
زده ماهـه منتهـی بـه  نـرخ تـورم دوا
بهمـن مـاه ۱۴۰۰ بـرای خانوارهـای 
شـهری بـه عـدد ۴۰,8 درصـد رسـید. 
بیشـترین نرخ تـورم دوازده ماهه مربوط 
بـه اسـتان های کهگیلویـه و بویراحمـد 
و ایـلام )۴۷.۵ درصـد( و  کمتریـن آن  
مربـوط بـه  اسـتان قـم )۳۷.۷ درصـد( 

اسـت.

مشمولان طرح »بازتوزیع یارانه بنزین« می توانند 
تحت شرایط تعیین شده، سهمیه یارانه ای خود را 
در سامانه بفروش برسانند یا آن را تا سقف ۴۰۰ لیتر 
حفظ کنند ولی بعد از آن سهمیه به طور خودکار 
تبدیل به ریال و به حساب سرپرست خانوار واریز 

می شود.
به گزارش ایسنا، طرح »بازتوزیع« یارانه بنزین از 
اول اسفندماه و به طور آزمایشی در جزیره کیش به 
مرحله اجرا درآمد و قرار است در ادامه در قشم نیز 
اجرایی شده و بعد از بررسی و نهایی شدن آن،  در 

سطح کشور به مرحله اجرایی برسد.
در این طرح همه شهروندان دارای کارت کیشوندی 
اعم از مالکان خودرو و افراد بدون خودرو، امکان 
دریافت سهمیه بنزین ۲۰ لیتری را دارا خواهند 
بود. در عین حال که در این طرح، قیمت بنزین 
تغییری نکرده و نرخ بنزین یارانه ای ۱۵۰۰ تومان و 
قیمت بنزین آزاد ۳۰۰۰  تومان است،  اما با توجه به 
اختصاص اعتبار بنزین به افراد به جای خودروها، هر 
فرد یک اعتبار لیتری خواهد داشت که می تواند در 
جایگاه ها از آن استفاده کند؛ ولی کسانی که نیاز به 
استفاده از این بنزین ندارند می توانند اعتبار خود را 
برای فروش عرضه کرده و افرادی که نیاز دارند آن 

را خریداری کنند.
در همین رابطه و اینکه چطور و تحت چه شرایطی 
امکان خرید و فروش بنزین یارانه ای وجود دارد، 
پیگیری ایسنا از مسئولان مربوطه در منطقه آزاد 

کیش با توضیحاتی  همراه بوده است.
براین اساس متقاضی خرید یا فروش سهمیه بنزین 

یارانه ای می تواند با مراجعه به  آدرس اینترنتی 
www.benzineman.ir بنزین خود را عرضه 
کند؛ به طوری که درخواست فروش از سمت 
فروشنده یا درخواست خرید از سمت خریدار ثبت 
می شود که با اعلام میزان لیتر  مورد نظر خواهد بود. 
اگر شخص قصد فروش داشته باشد، با قیمت بنزین 
سهمیه ای یعنی ۱۵۰۰ تومان از او خریداری می 
شود و در صورتی که قصد خرید داشته باشد، اعتبار 

سهمیه در کارت بانکی وی  شارژ خواهد شد.     
اما باید توجه داشت که سهمیه یارانه ای بسته به 
اقدام صاحب آن قابل حفظ کردن در ماه های بعد 
است؛ به گونه ای که در سامانه، گزینه فروش سهمیه 
هر دوره ماهانه فعال است؛ یعنی اگر کسی به سامانه 
هم مراجعه نکند، در پایان دوره هر قدر از سهمیه 
یارانه ای وی که باقی مانده به طور اتوماتیک فروش 
رفته و معادل ریالی آن به حساب سرپرست خانوار 

واریز می شود.
تـا 4۰۰ لیتـر حفظ می شـود و بعـد از آن 

سـهمیه بنزیـن به ریـال تبدیـل خواهد 
شد

اما اگر مالک بخواهد می تواند با مراجعه به سامانه، 
گزینه مربوطه را غیرفعال کند که  در این حالت 
سهمیه وی در پایان دوره، دیگر فروش نرفته و اختیار  
با صاحب آن است. البته این موضوع قابل توجه است 
که سهمیه تا ۴۰۰ لیتر در ماه های بعد حفظ می 
شود و اگر از آن عبور کند و استفاده  نشود، آنگاه به 
طور خودکار معادل ریالی آن به حساب سرپرست 
خانوار واریز خواهد شد؛ بنابراین مشمولان، یا بنزین 
یارانه ای خواهند داشت یا بعد از حد تعیین شده، 

معادل ریالی آن را.  
به عنوان مثال در یک خانواده چهار نفره که سهمیه 
یارانه ای آنها معادل 8۰ لیتر است، افراد خانواده می 
توانند به هر میزان از سهمیه خود را در سامانه با 
نرخ ۱۵۰۰ تومان عرضه کنند و باقی مانده آن بنا 
به دلخواه می تواند در ماه های بعد حفظ شود یا در 

پایان دوره، معادل ریالی آن را دریافت کنند.

جزئیات فروش و حفظ سهمیه جدید بنزین 
یارانه ای 

تورم کرمان بالاتر از تورم میانگین کشور
نرخ تورم سالانه )12 ماه منتهی به بهمن 1400( در کل کشور 41.4 درصد بوده. این نرخ در استان کرمان 

درصد42.8  اعلام شده تا کرمان جزو 24 استانی باشد که نرخ تورم بیشتری از میانگین کشور دارند.

با   ، کرمان  ستان  ا شمال  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
غیرحضوری شدن مراجعات مردمی به اهداف استراتژی 

۱۴۰۴ نزدیک می شود.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شمال استان کرمان 
جعات حضوری  مرا ندن  رسا قل  به حدا ینکه  ا بیان  با 
ین شرکت می  تژی ۱۴۰۴ ا سترا هداف ا ز ا مشترکین ا
مشترکین  همکاری  با  نه  رداشت:خوشبختا ظها ا باشد 
نه ها با  ز طریق رسا نی و تبلیغات محیطی ا اطلاع رسا ،
توجه به شرایط بیماری کرونا از سال گذشته با خدمات 

غیرحضوری به مشترکین رشد افزایشی داشته است
مرکز  میزخدمت، زی  ندا ه ا ا ر و  د  یجا ا نی، سلیما محمد 
۱۲۱سایت  ومرکز بط عمومی  ا و ر تلفنی  پاسخگویی 
ز جمله طرح ها و پروژه های  پلیکیشن برق من ا ا شرکت،
توزیع برق شمال استان با هدف کاهش مراجعات حضوری 

مشترکین و مردم می باشد.
پلیکیشن برق من در راستای برنامه های دولت  ا او گفت:
جعات حضوری مردم  لکترونیک و با هدف کاهش مرا ا
انجام شده و ضمن پاسخگویی به مشترکین، تحول خوبی 

در ارائه خدمت غیرحضوری خواهد بود.
مشترکین با ورود به سایت توزیع برق شمال  فزود: و ا ا
ز  نند ا ا دات می تو نتقا یات و ا ه بر ثبت شکا ستان علاو ا
طریق تماس با کارشناسان مربوطه پاسخ سوال های خود 

را دریافت نمایند.
ستان در  مه های توزیع برق شمال ا نا ز بر یکی دیگر ا
ندازی مرکز پاسخگویی  ه ا لکترونیک، را راستای دولت ا
تلفنی ۳۲۵۲۰۳۳۳ جهت رسیدگی به شکایات احتمالی 

و همچنین تلفن گویای ۵۹۲۲۹ بوده است.
برق  های  فوریت  مرکز  در  ینکه  ا بیان  با  نی  سلیما
۱۲۱تمامی مکالمات ضبط و ثبت می شود،گفت: از ابتداي 
بهمن ماه سالجاري دفتر روابط عمومي با حضور همکاران 
مورهاي برق شمال غرب و جنوب غرب کرمان نسبت  ا
کنون بصورت حضوري  یي که هم ا لیت ها ء فعا به احصا
ر  ا ستقر م نموده و با ا قدا ئه مي شوند ا ا ر براي مردم ا
جعات  رگیر در ورودي برق کرمان مرا ما یک نیروي آ
حضوري را هم اکنون رصد مي کند و انشالله بزودي حجم 
مراجعات مردمي ورودي به شرکت و مربوط به فعالیتهاي 
ین نظرسنجي  یج ا ز نتا ده ا ستفا ج تا با ا ستخرا مختلف ا
آن بخشهایي از فرایندها که هم اکنون مردم براي آن به 
شرکت مراجعه مي کنند براي تبدیل شدن به یک فرایند 

غیر حضوري مورد پیگیری و اقدام قرار گیرد.

گزارش
ایسنا

گام های موفق توزیع برق 
شمال استان در راستای دولت 

الکترونیک و خدمات غیرحضوری

در سال جاری رشد 18۷ 
درصدی اشتغالزایی در 

بردسیر کرمان محقق شد

وزیر بهداشت با اشاره به اینکه کمیته بیمه که بیمه سلامت مسئولیت آن را برعهده دارد دیگر کمیته تشکیل شده 
در این حوزه است، توضیح داد: تلاش داریم در وضعیت فرزندآوری و جمعیت، بیمه ها را فعال کنیم تا همه هزینه ها 
در دوران مراقبت های زایمان و زایمان را پرداخت کنند. این قول را به  مردم عزیر می دهم که اگر کسی بیمه نباشد، 
تمامی خدمات مربوطه را بدون در نظر گرفتن وسع مالی به صورت رایگان دریافت خواهند کرد. در سایر بیمه ها هم 

در شورای عالی بیمه مذاکره خواهیم کرد تا آنها هم بتوانند تسهیلات  لازم را در این رابطه ارائه دهند.

سنا
: ای

س
عک

 وزیـر بهداشـت بـا بیـان اینکـه بـه موضـوع جوانـی 
جمعیـت بـه عنـوان یـک تکلیـف شـرعی نـگاه می 
کنیم، گفت: در پروژه های مختلف دشـمن نتوانست 
هیچ صدمـه ای به مـا وارد کند بلکـه مـا را محکم تر 
کـرد؛ تنها موضوعی که متاسـفانه دشـمن به دسـت 
خـود مـا، آن را اجرایـی کرد، کنتـرل جمعیـت بود. 
به گـزارش اقتصـاد آنلایـن بـه نقـل از ایسـنا، بهرام 
عین اللهی وزیر بهداشـت، درمان و آموزش پزشـکی 
در اولین جلسـه قرارگاه عملیاتی حمایت از سـلامت 
خانـواده و جوانی جمعیت بـا بیان اینکه ایـن قرارگاه 
را با حضور اسـاتید، دانشمندان و مسـئولان مربوطه 
راه اندازی کردیـم تا با برنامـه ریزی دقیـق به اهداف 
خود در موضـوع جوانی جمعیت دسـت پیـدا کنیم، 
اظهار کرد: برخی امـور تکلیف اداری نبوده و شـرعی 
اسـت که با یکدیگر تفـاوت هـای بسـیاری دارند که 
نمونه های ایـن فعالیت هـا را در دفاع مقدس بسـیار 
شـاهد بودیم؛ حضرت آقا بارها به ایـن موضوع تاکید 
کرده اند و مـا به ایـن موضوع بـه عنوان یـک تکلیف 
شـرعی نـگاه مـی کنیـم، در پـروژه هـای مختلـف 
دشـمن نتوانسـت هیـچ صدمـه ای بـه مـا وارد کند 
بلکه ما را محکم تـر کرد تنها موضوعی که متاسـفانه 
دشـمن به دسـت خود ما، آن را اجرایی کـرد، کنترل 

جمعیـت بود.
وی با تاکید بر اینکه انتظـار داریم فعالیـت ها در این 
حوزه به صورت شـبانه روزی و جهادی انجام شـوند، 
گفـت: بایـد بتوانیـم در یک زمـان کوتـاه بـه اهداف 
خود دسـت پیـدا کنیـم. مهـم تریـن موضـوع برای 
تحقق این امر، اقدامات فرهنگی اسـت. خوشـبختانه 
توان فرهنگی کشـور بالا اسـت و اگر بتوانیـم از همه 
ظرفیـت هـای موجـود اسـتفاده کنیـم قطعـا موفق 

خواهیم شـد.
یکی از اولویتهای مهم ما در وزارت بهداشـت، 

بحث جوانی جمعیت اسـت
همچنیـن در ادامه عین اللهـی در جمـع خبرنگاران 
بـه موضوعـات مطروحـه در اولیـن جلسـه قـرارگاه 
جوانـی جمعیـت در وزارت بهداشـت اشـاره و عنوان 
کـرد: با توجـه بـه فرمـان مقام معظـم رهبـری یکی 
از اولویـت هـای مهـم مـا در وزارت بهداشـت، بحث 
جوانـی جمعیـت اسـت. یکـی از قـدرت هـای مهـم 
بـرای هـر کشـور، جمعیـت و نیروی انسـانی اسـت 
و اگـر در کشـور جمعیـت جـوان، پرشـور، پـرکار و 
انقلابی داشـته باشـیم برای ما قدرت خوبـی را ایجاد 

مـی کند.
وزیر بهداشـت تصریـح کرد: متاسـفانه در چندسـال 
اخیر شـاهد عدم علاقه مـردم به فرزنـدآوری و درپی 
آن با رشـد منفـی جمعیـت مواجه هسـتیم کـه این 
موضـوع بـرای آینـده کشـور خـوب نیسـت. طبـق 
فرمایش مقام معظـم رهبری مـا باید برای ۱۵ سـال 
آینـده برنامه ریزی کنیـم تا جمعیت جـوان و پویا در 

کشـور داشـته باشیم.
وی بـا بیـان اینکـه متاسـفانه وزارت بهداشـت در 
سـالهای گذشـته با پیامی که با عنوان "فرزند کمتر، 
زندگـی بهتـر" در شـبکه و روسـتاها مطـرح کـرد، 
باعث شـد به مـرور زمان علاقه مـردم بـه فرزندآوری 
کاهش یابد، بیان کـرد: بنابراین می تـوان گفت یکی 
از نهادهایـی کـه  می توانـد در افزایـش فرزنـدآوری 
خانـواده هـا موثـر باشـد، وزارت بهداشـت اسـت در 
همین راسـتا این موضوع را به عنوان اولویت نخسـت 
خود قـرار داده ایم. امـروز تمامـی معاونت هـا و افراد 
موثر در ایـن فرآیند را دعـوت کردیم تا با اسـتفاده از 
نظرات این دانشـمندان و اسـاتید دانشـگاه هـا برای 

رشـد جمعیت برنامـه ریـزی کنیم.
بدون کار فرهنگـی هیچ اقدامی امـکان پذیر 

نیست
بنابر اعـلام وبدا، عیـن اللهی با بیـان اینکه بـرای این 
منظور کمیته هـای مختلفی بـا هدف فرزنـدآوری و 
جوانی جمعیت در وزارت بهداشـت تشکیل شده اند، 
به معرفـی اولین کمیته اشـاره و عنوان کـرد: اولین و 
مهمترین کمیتـه فرهنگی اسـت که با انتشـار فیلم، 
پوسـتر و بنرهای مختلف باید نکات مثبـت در فرزند 
آوری را در مراکز درمانی سراسـر کشـور منتشر کند.
کمیتـه فرهنگـی بایـد از ظرفیـت هـای مختلفـی 

همچـون روحانیـون و مراجع فرهنگی کشـور هم در 
این حوزه اسـتفاده کنـد. از هنرمنـدان و کارگردانان 
متعهد و رسـانه ها هم خواهـش می کنم کـه در این 
زمینه ورود کـرده و فعالیت خـود را آغـاز کنند. صدا 
و سـیما می تواند جهـت دار به میـدان آمـده و مردم 
را در موضـوع جوانـی جمعیت تشـویق کنـد چرا که 
آثار مثبتـی بـر مـردم دارد؛ بـدون کار فرهنگی هیچ 

اقدامی امـکان پذیر نیسـت.
وزیر بهداشـت بـا اشـاره بـه اینکـه کمیته بیمـه که 
بیمـه سـلامت مسـئولیت آن را برعهـده دارد دیگـر 
کمیته تشکیل شـده در این حوزه اسـت، توضیح داد: 
تلاش داریم در وضعیت فرزنـدآوری و جمعیت، بیمه 
ها را فعـال کنیم تا همـه هزینه هـا در دوران مراقبت 
های زایمـان و زایمـان را پرداخت کنند. ایـن قول را 
بـه  مردم عزیـر می دهـم که اگر کسـی بیمه نباشـد، 
تمامـی خدمـات مربوطـه را بـدون در نظـر گرفتـن 
وسـع مالی به صورت رایـگان دریافـت خواهند کرد. 
در سـایر بیمه ها هـم در شـورای عالی بیمـه مذاکره 
خواهیم کرد تا آنهـا هم بتوانند تسـهیلات  لازم را در 

ایـن رابطه ارائـه دهند. بـه گفته وی، کمیتـه خیرین 
هم در بحث جوانی جمعیـت فعال و اقدامـات لازم را 

انجام خواهنـد داد.
تـا ۹۰ درصـد هزینه هـای درمـان نازایـی را 

بیمـه هـا پرداخـت خواهنـد کرد
عیـن اللهـی در ادامـه بـه موضـوع درمـان اشـاره و 
مطـرح کـرد: در موضـوع درمـان هـم بـا تعـدادی از 

عزیزان مواجه هسـتیم که دچـار نازایی هسـتند که 
براسـاس مصوبـه شـورای عالی بیمـه، تـا ۹۰ درصد 
هزینـه هـای نازایـی را بیمـه هـا پرداخـت خواهنـد 
کرد. البتـه این شـروع کار اسـت و رفتـه رفته تلاش 
مـی کنیم تسـهیلات بهتـری را ارائـه دهیـم و مراکز 

بیشـتری را ایجـاد کنیم تـا درمـان انجام شـود.
وزیر بهداشـت با تاکیـد بر اینکـه ما معتقدیـم فرزند 
آوری آثـار روانـی متعـددی را در خانـواده هـا ایجاد 
می کنـد، اظهـار کـرد: ان شـاءالله در ایـن رابطه هم 

کارهـای مثبتی را انجـام خواهیـم داد.
وی با اشـاره بـه اینکه در بحث شـبکه های بهداشـت 
هم کمیتـه مربوطه آمـوزش بهـورز و نحـوه برخورد 
با مـادران بـاردار را در دسـتور کار دارد، عنـوان کرد: 
در همـه مراکـز، نیروهـای داوطلـب و بسـیج هـم 
وجـود دارنـد کـه از تـوان آنهـا حداکثـر اسـتفاده را 

خواهیـم کـرد.
عیـن اللهـی در پایـان بـا بیـان اینکـه موضوعـات 
پژوهشـی هـم در کمیتـه پژوهـش بررسـی خواهند 
شـد، بـه چگونگـی بررسـی موضوعـات ایـن حـوزه 
که خـارج از وزارت بهداشـت هسـتند، اشـاره و بیان 
کرد: هماهنگـی هـای لازم با مخبـر به عمـل آمده و 
یـک قـرارگاه جمعیت تشـکیل می شـود که ایشـان 
هماهنگی های خارج سـازمانی را انجام خواهند داد، 
به این معنا کـه کمک هایی که سـایر سـازمان ها در 
این حـوزه می تواننـد ارائـه دهنـد را ایشـان هدایت 
خواهند کرد، امیدواریم با مجمـوع برنامه ریزی های 

انجـام شـده به اهـداف خـود دسـت یابیم.

۹۰ درصد هزینه های درمان نازایی را بیمه ها می پردازند
گزارش
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ماده  و  قانون   3 ماده  فاقد سند رسمی-آگهی موضوع  ساختمانهای 
13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند 
موضوع  دوم  هیات   1400/10/13-140060319014004423 شماره  رای  برابر  رسمی 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در 
آقای خدامراد دادگر فرزند ذوالفعلی  بشماره شناسنامه 182 صادره از جیرفت در 
ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 1239 متر مربع پلاک -فرعی از 21- اصلی 
اراضی  در  واقع  یک  قطعه  21-اصلی  از  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  45 کرمان  بخش  جیرفت   اباد  جلال  محمدیه 
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  خواجوئی  مرتضی 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:618-  
تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/24 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/08

جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی-آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 
13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند 
رسمی برابر رای شماره 140060319014002924-1400/07/18 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای آرش 
ابراهیم پور فرزند حسین بشماره شناسنامه 46618 صادره از تهران در ششدانگ 
خانه مشتمل بر تاسیسات انبار و سردخانه به مساحت 1318/80 متر مربع پلاک 
-فرعی از440- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 440-اصلی قطعه 
دو واقع در اراضی دهنو فتح المبین جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک 
رسمی مهری عزتی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد ./م الف:622- 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/24 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/08

 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
-140060319014002923 شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   1400/07/18
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
بشماره  حسین  فرزند  پور  ابراهیم  آرش  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
به مساحت  باغچه  و  خانه  باب  یک  در ششدانگ  تهران  از  46618 صادره  شناسنامه 
3711 متر مربع پلاک -فرعی از 440- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
از 440-اصلی قطعه دو واقع در اراضی دهنو فتح المبین جیرفت  بخش 45 کرمان 
به منظور اطلاع عموم  از مالک رسمی مهری عزتی محرز گردیده است.لذا  خریداری 
مراتب دردو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  اعتراض،دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:621-  
تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/24 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/08

 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

و   اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی-آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 
رسمی  سند  فاقد  وساختمان  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین 
برابر رای شماره 140060319002003430 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک  ثبتی 
بشماره  عباس  فرزند  بالاور  آقای وحید  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  کهنوج  تصرفات 
بنای  با  محصور  زمین  قطعه  یک  در  کهنوج   از  صادره   3150139430 شناسنامه 
250 متر مربع پلاک 248 فرعی از32- اصلی مفروز و  احداثی در آن  به مساحت 
46 کرمان  واقع در  از 32- اصلی قطعه یک بخش  3 فرعی  از پلاک  مجزی شده 
ضرغامیه کهنوج خیابان پروین اعتصامی   خریداری از مالک رسمی آقای سیروس 
به  نوبت  دو  در  اطلاع عموم مراتب  به منظور  مالکی  محرز گردیده است.لذا  ضرغام 
مالکیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  در صورتی که  آگهی می شود  روز   15 فاصله 
به مدت دو  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  متقاضی 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
.بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  ،دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ 
سند  مقررات   طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 
مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:400- تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/24- تاریخ 

انتشار نوبت دوم :1400/12/08

 اصغر ناروئی- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و  
ساختمانهای فاقد سند رسمی-آگهی موضوع ماده 3 قانون 
و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمان 
فاقد سند رسمی برابر رای شماره 139960319002004070 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
خانم جانعلی ارباب فرزند جان محمد بشماره شناسنامه 72 صادره از لاشار  
در یک باب خانه به مساحت 190 متر مربع پلاک 101 فرعی از835- اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی از 835- اصلی قطعه 5 بخش 46 
کرمان  واقع در قلعه منوجان  خریداری از مالک رسمی آقای فقیر محمد 
به  نوبت  دو  در  مراتب  اطلاع عموم  منظور  به  است.لذا  زارعی محرز گردیده 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع 
عدم  و  مذکور  انقضای مدت  در صورت  است  .بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی 
وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:407- 

تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/24- تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/12/08

 اصغر ناروئی- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج
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مدیرعامل تدارکات پزشکی هلال احمر اعلام کرد:

تولید بیش از ۲۷ میلیون انواع سرنگ در 
هلال احمر

مدیرعامل ســازمان تدارکات پزشکی با اشــاره به اینکه شرکت 
تدارکات پزشــکی هلال احمر با تمام توان به تولید سرنگ ادامه 
می دهد از تولید بیــش از ۲۷ میلیون انواع ســرنگ در یک ماه 

گذشته خبر داد.
به گزارش روز شنبه ایرنا از جمعیت هلال احمر؛ علیرضا عسگری 
در خصوص تولید سرنگ در این مجموعه گفت: از ۲۱ دی ماه سال 
جاری تا روز ۲۰ بهمن ماه در مجموع سرنگ ۵ میل با سرسوزن 

G22  به تعداد 8 میلیون و ۳۵۲ هزار عدد تولید شده است.
وی افزود: همچنین سرنگ ۲ میل با سرسوزن G23 به تعداد 
 G21 ۱۳ میلیون و ۳۹۲ هزار عدد، سرنگ ۱۰ میل با سرسوزن
به تعداد یک میلیون و ۵۵۵ هزار عدد و سرنگ ۵ میل سه تکه با 
سرسوزن G22 به تعداد ۲ میلیون و ۱۶ هزار عدد تولید شده 

است.
وی ادامه داد: شرکت تدارکات پزشکی هلال احمر با تمام توان 
در عرصه تولید فعالیت می کند تا نیازهای حوزه پزشکی کشور را 
تامین و تلاش می کند تا موانع این عرصه را نیز برطرف کند. در 
همین راستا تولید سرنگ ۲ میل سه تکه با سرسوزن G23 به 
تعداد یک میلیون و ۷۲8 هزار عدد نیز در ماه گذشته در دستور 

کار قرار گرفت.
عسگری تصریح کرد: همچنین سرنگ انسولین G30 که از اقلام 
مهم عرصه تدارکات پزشکی است نیز به تعداد 8۳۱ هزار عدد 
تولید شد. لازم به ذکر است مجموعا بالغ بر ۲۷ میلیون و 8۰۰ 
هزار سرنگ از ۲۱ دی ماه تا ۲۰ بهمن ماه سال جاری در شرکت 

سها یک تولید شده است.

مدیرعامل بنیاد بیماری های نادر ضمن اشاره به 
مشکلات دارویی و همچنین مباحث بیمه ای و 
هزینه های چند برابری درمان بیماران نادر گفت: چه 
خوب است اگر وزارت رفاه، تامین اجتماعی و... پای 
کار بیایند و فکری به حال بیمه این بیماران کنند؛ 
چراکه بیمار نادر نیاز مستمر به مراجعه به مراکز 

درمانی دارد و هزینه زیادی به آنها تحمیل می شود.
حمیدرضا ادراکی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به 
شعار امسال روز ملی بیماری های نادر مبنی بر » 
صدای بیماران نادر باشیم«، گفت: خوشبختانه روز 
هشتم اسفندماه تحت عنوان روز ملی بیماری های 
نادر در تقویم رسمی کشور ثبت شد تا این موضوع 

وجهه رسمی پیدا کند.
بلاتکلیفی بیمه بیماران نادر

وی با اشاره به تصویب سندملی بیماران نادر، بیان 
کرد: بر اساس سندملی بیماری های نادر که در 
آخرین روز فعالیت دولت قبلی به دستگاه ها ابلاغ 
شد، تمام مصوبه های آن لازم الاجرا است. تبصره 
۳ ماده ۴ این سند تاکید دارد که یک بیمار نادر باید 
تخت پوشش کامل بیمه پایه و تکمیلی قرار گیرد که 
در این موارد متصدی مربوطه در این امر وزارت رفاه 
است که تشخیص می دهد کدام یک از بیمه های 
پایه و تکمیلی باید این وظیفه را تقبل کنند. الان 
یک بیمار نادر اگر تحت پوشش بیمه نباشد به هیچ 
جا دسترسی ندارد. برخی بیماران ممکن است از 
طریق پدر خود بیمه باشند اما از یک سنی به بعد 
این پوشش هم از برخی برداشته می شود. از طرف 
دیگر برخی بیماران نادر به دلیل مشکلات جسمی 
اصلا سر کار نمی روند که توسط محل کار خود بیمه 
شوند. متاسفانه تاکنون هیچ مرجعی وضعیت بیمه 
بیماران نادر را نپذیرفته است و این بر اساس قانون 

تخلف است .
هزینه های چند برابری درمان بیماران نادر

وزارت رفاه و تامین اجتماعی فکری به حال 
این بیماران کنند

وی افزود: ما نگرانیم که وقتی بیمار نادر نزد پزشک 
می رود با هزینه های ویزیت، آزمایش، دارو، سی تی 
اسکن، MRA، جراحی و... باید چه کند؟ آیا نباید 
از یک بیمه کامل برخوردار باشد؟ این شرایط در 
حالی رخ می دهد که هزینه بیمار نادر چندین برابر 
بیمار معمولی است و به مراتب شرایط سخت تر و 
طولانی تری از بیماری را پشت سر می گذارند. چه 
خوب است اگر به مناسبت این روز ملی، وزارت رفاه، 

تامین اجتماعی و... پای کار بیایند و فکری به حال 
بیمه این بیماران کنند. بیمار نادر نیاز مستمر به 
مراجعه به مراکز درمانی دارد و هزینه زیادی به این 

خانواده تحمیل می شود.
ادراکی درباره هزینه های یک بیمار نادر در طول 
یک ماه، اظهار کرد: هزینه ها بسیار متفاوت است. از 
هفته ای ۵ یا ۶ میلیون تومان هزینه شروع می شود و 
برخی بیماری های سنگین تر مانند SMA داروهای 
فوق العاده گرانی دارد و بعید است اقتصاد خانواده تا 
این اندازه قوی باشد که به راحتی از پس این هزینه ها 
برآید. خانواده بیمار نادر به طور میانگین باید ماهانه 
حدود 8 میلیون تومان برای فرد بیمار هزینه کند که 
اگر بیمار وارد فاز حاد بیماری شود این هزینه چند 

برابر خواهد شد.
آثار سخت کرونا برای بیماران نادر

او به همه گیری کرونا نیز اشاره کرد و گفت: بروز 
بیماری کرونا در بیماران نادر سبب می شود آثار 
سخت تری بر بدن او داشته باشد. هزینه درمان بیمار 
نادر در برابر کووید۱۹ نسبت به فرد عادی بسیار 

بیشتر است.
شناسایی 355 بیماری نادر در ایران تاکنون

وی افزود: مجلس شورای اسلامی تایید کرد 
۱۲ بیماری نادر جزو بیماری های صعب العلاج 
محسوب شوند و تحت پوشش بیمه کامل قرار گیرند. 
بیماری هایی مانند EB، اوتیسم و...از این موارد 
هستند ولی این تعداد در مقابل ۳۵۵ نوع بیماری 
نادری که تاکنون در ایران شناسایی شده است خیلی 
کم است. ما حتی اگر یک نفر مبتلا به نوعی خاص از 

بیماری نادر در کشور داشته باشیم، مقابل او مسئول 
هستیم، او هم حق حیات دارد.

وی با اشاره به مشکلات موجود در شناسایی 
بیماران نادر، گفت: تعداد موارد شناسایی شده در 
کشور خیلی دقیق نیست. در کشور ما میزان شیوع 
بیماری های نادر نسبت به غرب به دلیل ازدواج های 
فامیلی و مسائل اپیدمیولوژیک استان ها بیشتر 
است. طبق تعریف سازمان بهداشت جهانی در 
کشور ایران قطعا باید حدود ۱.۵ میلیون بیمار نادر 
وجود داشته باشد و امیدوایم تعداد موارد شناسایی 

شده افزایش یابد.
مشکلات دارویی بیماران نادر

او با اشاره به اینکه مهم ترین مشکل فعلی بیماران 
نادر موضوع تامین دارو به عنوان یک امر حیاتی 
است، گفت: بخشی از معضلات مربوط به کشور ما 
که بخشی هم به دلیل تحریم ها است ، تهیه دارو را 
تحت الشعاع قرار داده است. داروهای بیماران نادر 
را همه  کشورها و همه  شرکت ها تولید نمی کنند؛ 
چون ساخت و تولید آن نیازمند تکنولوژی های 
پیشرفته است و تولید آن برای همه  کشورها صرفه 
اقتصادی ندارد. این داروها عمدتا از خارج از کشور 

تهیه می شود. آنها می گویند که دارو جزو تحریم ها 
نیست، اما در عمل این موضوع رعایت نمی شود. برای 
حمل و نقل دارو لازم است که شرکت های بین المللیِ 
بیمه آن را بیمه کنند. از طرفی هم قیمت این داروها 
برای ما بالاست و هم هزینه ترنسفر ) جابه جایی( 

دارو زیاد است و این کار به راحتی انجام نمی شود.
او ادامه داد: این داروها عمدتا گران هستند از طرفی 
دلار ما هر روز بالاتر می رود؛ بنابراین تامین داروی 
بیمار نادر وابسته به این افزایش ها است. قبلا عدد 
ارز دارو مقدار ثابتی بود اما اکنون این موضوع هم 

دارد کمرنگ می شود تا همه چیز وابسته به ارزِ شناور 
باشد. در چنین شرایط سختی باز هم نمی توانیم 
قسم بخوریم که دارو درست و به موقع به دست بیمار 
برسد و سیستم توزیع به راحتی دارو را به بیمار بدهد. 
گاهی دارو می آید اما مدت ها در گمرک می ماند، 
نگهداری برخی از این داروها شرایط خاصی دارد. 
در شرایطی که داروها برای بیماران نادر از نان شب 
واجب تر است اما قطعا در روند تامین، کمبود دارو 

هم به وجود می آید.
نقش غربالگری  در جلوگیری از گسترش 

بیماری های نادر
مدیرعامل انجمن بیماری های نادر، با تاکید بر لزوم 
افزایش اطلاعات جدید پیرامون درمان بیماری های 
نادر، بیان کرد: همه چیز که اطلاعات قدیمی قبلی 
نیست؛ به هر حال علم در حال پیشرفت است و 
موضوعی که به شدت مورد تاکید ما قرار دارد 
موضوع غربالگری است. غربالگری یک گام اساسی 
در هر جامعه است تا از بروز و گسترش بیماری نادر 
از ابتدا جلوگیری شود. مشاوره های پیش از ازدواج و 
غربالگری های حین بارداری بسیار مهم است. با این 
اقدامات می توان نسبت به جلوگیری از تولد فرد بیمار 
جلوگیری کرد تا هم او در طول زندگی رنج نکشد و 
هم اقتصاد جامعه و خانواده درگیر نشود. غربالگری 
در تمام دنیا حرف اول را می زند بخصوص آنکه فردی 
در خانواده اش بیماری نادر داشته باشد. توصیه ما این 
است که ازدواج و به دنبال آن بارداری در سنین بالا 
انجام نشود و همچنین مصرف دارو در دوره بارداری 
حتما با مشورت پزشک باشد که تاثیری بر جنین 

نداشته باشد.

دبیر علمی پویش ملی درخت یاری گفت: تجربه 
نشان داده که بیشتر درختان کاشته شده توسط 
گروه های جهادی و مردمی بعد از مدتی خشک 
می شوند از این رو بهتر است به جای درختکاری 
به سمت "درخت یاری "برویم. به گزارش ایرنا، 
محمد امیر بزرگیان روز شنبه در نشست خبری 
افزود: سال ها است که گروه های مردمی و جهادی 
در حوزه درختکاری فعال هستند اما این فعالیت ها 
آسیب هایی داشته است و عمدتا درخت های کاشته 
شده سرانجامی نداشتند و در مدت کوتاهی بعد 
از کاشت، خشک می شدند که بر این اساس در 
هم اندیشی که با گروه های جهادی  و مردمی داشتیم 
به این نتیجه رسیدیم که به جای درختکاری، باید 
به سمت درخت یاری برویم. وی ادامه داد: علاوه 
بر گروه های جهادی، فعالان اجتماعی و محیط 
زیست پیشنهادهای خوبی دادند از جمله اینکه 
طرح درختکاری را به سمت درختان مثمر برده و در 
مناطق کم برخوردار بکاریم. بزرگیان اضافه  کرد: با 

این هم اندیشی ها پویش درخت یاری شکل گرفت 
که یک حرکت مردمی برای فرهنگ سازی کاشت 
درخت های مثمر و بومی با هدف کمک به اقشار کمتر 
برخوردار است تا ثمرات این درخت کاری را با کمک 
درخت یاران به دستان این عزیزان برساند. وی افزود: 
در این پویش هر فرد یا گروهی می تواند با تهیه و کاشت 
درختان مثمر در به نتیجه رسیدن این هدف بزرگ 

گامی کوچک اما مهم بردارد.
دبیر پویش علمــی درخت یاری با اشــاره به اینکه 
گروه های جهادی برای کمک به این پویش با همه 
ظرفیت پای کار آمده اند، گفت: مراکز نیکوکاری نیز 
به همراهی شبکه فعال گروه های مردمی )سمن ها( 
اضافه شــدند و به این ترتیب کاشت نهال به واسطه 
گروه های مردمی برای قشر ضعیف و آسیب دیده را 

کلید زدیم.
وی افزود: پای کار آمدن گروه های مردمی، جهادی و 
موسسات نیکوکاری باعث شد که مساله مالی خرید 
نهال درختان تا حد زیادی برطرف شود و در کنار این ها 

دستگاه های حمایتی هم برای پیشبرد اهداف پویش 
به ما کمک کردند و این کمک ها امسال هم ادامه دارد.

بزرگیان با بیان اینکه کارشناسان حوزه منابع طبیعی 
به  ظرفیت های منطقه برای کاشت درخت در اقلیم و 
زمان مناسب کمک می کنند و افزون بر این صلاحیت 
گروه های جهادی همکاری در مناطق برای کاشت 
درختان تایید می شود، تاکید کرد: برای محرومیت 
زدایی از مناطق کم برخوردار کشــور، گاهی بسته 
معیشــتی را به خانوارهای می دهیم که اثر آن در 
معیشت خانوار در نهایت سه هفته است اما  در پویش 
درخت یاری بــا ۵۰۰ هزار تومــان، ۱۰ نهال را برای 
محرومان می کاریم که حتی برای نسل های بعدی 
هم ثمر داشته باشد. دبیر پویش علمی درخت یاری 
با برشمردن شیوه زندگی مردم در استان خوزستان، 
توضیح داد: برای مثال در این استان همه مردم براساس 
سبک زندگی خانه های حیاط دار دارند و یا در جنوب 
کرمان که فضاهای کاشت زیادی در اختیار مردم است، 
می توانند از طریق کاشت و نگهداری درختان مثمر، 

عایدی خوبی داشته باشند حتی با کاشت دو درخت 
انبه که ۵۰۰ کیلو انبه می دهد. وی افزود: در استانی 
مانند سیستان و بلوچستان خانواده محروم با کاشت 
درخت مثمر بومی منطقه مثل انبه، هم معاش خود 
را تامین می کند و هم می تواند محصولات درخت 
کاشته شده را در محل زندگی خود بفروشد بنابراین 
کاشت نهال، کمک پایدار به مردم محروم در مناطق 
مختلف کشــور اســت. بزرگیان با بیان اینکه برای 
پیشبرد اهداف این پویش، سال گذشته 8۵۰ هزار نهال 
در مناطق مختلف کشور کاشته شده است و با توجه به 
اهداف درخت یاری به کاشت درخت اکتفا نکردیم، 
افزود: این درختان باید یاری شوند تا به ثمر برسند و 
گروه های بومی جهادی برای رسیدن به این هدف 
پای کارآمدند و راهبر ما در مناطقی هستند، درختان 

پویش از سوی مردم کاشته شده است.
وی با اشاره به اینکه بخشی از نیاز تامین سرانه فضای 
سبز، تولید اکسیژن با اجرای این پویش در کشور و در 
واقع از سوی گروه های محروم جامعه فراهم می شود.

در آستانه روز ملی بیماری های نادر عنوان شد

بیمه بیماران نادر؛ همچنان بلاتکلیف

دبیر علمی پویش ملی درخت یاری:

برای حفظ درختان کاشته شده به سمت »درخت یاری« برویم

گزارش
ایرنا

فرمانده مرزبانی انتظامی کشور:
سوداگران مرگ با جا گذاشتن 
محموله یک تنی مواد مخدر از 

محل متواری شدند
فرمانده مرزبانی انتظامی کشــور از انهدام باند قاچاق و کشف بیش 
از یک تن موادمخدر توسط مرزداران استان سیستان و بلوچستان 
خبر داد و گفت: سوداگران مرگ با جا گذاشتن محموله مواد مخدر 
از محل متواری شدند و شناســایی و دستگیری متهمان پرونده در 

دستور کار قرار دارد.
به گزارش روز شــنبه ایرنا از پایگاه خبری پلیس، سردار احمد علی 
گودرزی با اشاره به کنترل و مراقبت از مرزها و برخورد قاطع با قاچاق 
مواد مخدر در نوار مرزی افزود: مرزداران استان سیستان و بلوچستان از 
فعالیت باند بزرگ قاچاق مواد مخدر در منطقه مرزی جالق شهرستان 
سراوان مطلع شدند و با برنامه ریزی دقیق عملیاتی و تشدید اقدامات 

کنترلی، موضوع را به صورت ویژه در دستور کار قرار دادند.
وی ادامه داد: با انجام اقدامات گسترده اطلاعاتی، مسیرهای احتمالی 
تردد قاچاقچیان و زمان برنامه ریزی شده برای انتقال محموله مواد 
مخدر به کشور مشخص شد و مرزداران دلاور هنگ مرزی سراوان در 
قالب چندین تیم پوششی و عملیاتی با اجرای طرح مهار و کمین های 
هدفمند، منطقه مــورد نظر را در کنترل خــود گرفتند و با هدایت 
عملیاتی و پشتیبانی اطلاعاتی مرزبانی استان سیستان و بلوچستان 

موفق شدند محموله مواد مخدر را کشف کنند.
فرمانده مرزبانی انتظامی کشور اضافه کرد: سوداگران مرگ زمانی 
که خود را در کمین و محاصره مرزداران دیدند به ســمت ماموران 
تیراندازی کردند که مرزداران نیز با رعایت قانون به کارگیری سلاح، 
اقدام به تیرانــدازی می کنند. در نهایت پس از درگیری مســلحانه 
سنگین، با توجه به اتخاذ موضع و تاکتیک های عملیاتی مناسب از 
طرف مرزداران، سوداگران مرگ که عرصه را بر خود تنگ دیدند با 

برجا گذاشتن محموله مواد مخدر از محل متواری شدند.
سردار گودرزی اظهارداشــت: مرزداران دلاور در این عملیات موفق 
شــدند ضمن توقیف یک دســتگاه خودروی حامل مواد مخدر، ۲ 
دستگاه بی ســیم و مقادیری مهمات، یک تن و 88 کیلوگرم انواع 
مواد مخدر شامل، 8۴8 کیلوگرم حشیش و ۲۴۰ کیلوگرم تریاک 

را کشف کنند.
فرمانده مرزبانی انتظامی جمهوری اســلامی ایــران با بیان اینکه 
شناسایی و دســتگیری متهمان پرونده در دســتور کار قرار دارد، 
خاطرنشان کرد: مبارزه با پدیده شوم قاچاق موادمخدر با جدیت از 
سوی مرزبانان مجاهد کشور دنبال می شود و در این زمینه همکاری 
و تعامل مرزنشینان با مجموعه مرزبانی بسیار ارزشمند و قابل تقدیر 

است.

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: با توجه 
به مهار نسبی موج ششم کرونا در شرایط کنونی، 
سفرهای نوروزی به شرط واکسیناسیون کامل 

است.
به گزارش خبرنگار حوزه بهداشت و سلامت ایرنا، عباس شیراوژن 
روز شنبه در یک توییت نوشت: هموطنان عزیز می توانند برای 
سفرهای نوروزی به شرط واکسیناسیون کامل )مگر به دلیل عدم 

گذشت فاصله زمانی سه ماه با دز قبلی( برنامه ریزی کنند.
وی خاطرنشان کرد: این تصمیم مشروط به عدم اوج گیری مجدد 
بیماری است و چنانچه شیوه نامه های بهداشتی رعایت نشود و 
بیماری مجدد اوج بگیرد در مورد سفرها تصمیم گرفته خواهد شد.
بر اساس آخرین تصمیمات ستاد ملی مقابله با کرونا، همه 
کلاس های مقاطع تحصیلی آموزش عالی که به دلیل بیماری 
کرونا، غیرحضوری برگزار می شده باید به صورت حضوری 

برگزار شود.
الزامات جدید مترتب بر رنگ بندی شهرها نیز در ستاد ملی مقابله 
با کرونا تصویب شد که به دلیل جزئیات فراوان پس از ابلاغ، مکتوب 

اعلام خواهد شد.
واکسن ایرانی برکت اختصاصی سویه امیکرون پس از اخذ 
مجوزهای علمی لازم به وسیله دانشمندان ایرانی توسط ستاد 

اجرایی فرمان حضرت امام تولید شده است.
استماع گزارش تلاش های وزارت بهداشت در بهره برداری از 
آموزه های طب ایرانی در موج ششم کرونا در قالب درمانگاه های 
تخصصی و سلامتکده ها و مشاوره های تخصصی همچنین بررسی 
۱۱۰ ایده دریافتی و صدور مجوز ۱۰ عنوان دارو توسط سازمان غذا 

و دارو از دیگر مصوبات این ستاد است.
بر اساس آخرین نقشه رنگ بندی کرونایی کشور ۱8۴ شهر در 
وضعیت قرمز، ۱8۷ شهر در وضعیت نارنجی، ۷۶ شهر در وضعیت 

زرد و یک شهر نیز در وضعیت آبی قرار گرفته است.
تاکنون ۶۲ میلیون و ۶۷۴ هزار و ۹۱۳ نفر دُز اول، ۵۵ میلیون و 
۳۲۴ هزار و ۲۱۶ نفر دُز دوم و ۲۲ میلیون و 8۳8 هزار و ۳۳۴ نفر دُز 
سوم واکسن کرونا را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق 
شده در کشور به ۱۴۰ میلیون و 8۳۷ هزار و ۴۶۳ دُز رسیده است.

مدیرکل دفتر نظارت و پایش مصرف فرآورده 
های سلامت محور سازمان غذا و دارو گفت: مردم 
داروهای تاریخ گذشته منازل را جمع آوری و به 

داروخانه ها تحویل بدهند.
به گزارش خبرنگار حوزه بهداشت و سلامت ایرنا، نوشین محمد 
حسینی روز شنبه در نشست خبری مجازی به مناسبت پویش 
ملی دارو زباله نیست ۱۵ اسفند ۱۴۰۰ تا ۱۵ فروردین ۱۴۰۱ 
افزود: دارو زباله نیست و نباید افراد داروهای تاریخ گذشته را در 

سطل زباله بیاندازند.
وی با تایکد براینکه داروهای تاریخ گذشته نباید دور انداخته شود، 
گفت: مردم داروها را در بسته ای جمع آوری کرده و در اختیار 
داروخانه ها قرار دهند زیرا امسال با کمک همکارانمان که دوستدار 
محیط زیست هستند، این امکان فراهم شده تا داروهای تاریخ 
گذشته توسط باکس هایی از داروخانه ها جمع آوری و توسط 
شرکت های امحا کننده دارو بی خطر شده و از طریق علمی دفع 
می شوند. حسینی تاکید کرد: ۲۵ میلیون خانواده ایرانی داریم اگر 
هر خانواده ۱۰۰ گرم دارو وارد طبیعت کنند بالای ۲۵ هزار تن می 
شود که برای طبیعت ضرر دارد و با پویش دارو زباله نیست باید به 
مردم آموزش دهیم که آنها را جمع آوری کرده و به داروخانه ها 

تحویل دهند.
این مقام مسوول تصریح کرد: در پویش های قبلی آموزش های 
کامل را ارایه دادیم که داروهای بی خطر و خطرناک کدامند، آنتی 
بیوتیک ها از جمله داروهایی بوده که برای سلامت خطرآفرین 
هستند و اگر منطقی تجویز و مصرف شوند نباید دور ریز داشته 
باشیم. به گفته حسینی، آنتی بیوتیک ها باید به اندازه نیاز بیمار 
توسط پزشک تجویز شود و اگر به دلیل حساسیت دارویی، ناقض 
ماندن دوره درمان و غیره در منزل وجود داشته نباید در سطل زباله 
انداخته شود زیرا از طریق آب های زیر زمینی به چرخه زندگی 

برگشته و مقاومت میکروبی ایجاد می شود.
وی افزود: مقاومت میکروبی باعث طولانی شدن درمان بیماریهای 
عفونی شده و حتی امکان درمان هایی مانند پیوند و شیمی درمانی 
را کمتر می کند و به هیچ عنوان داروها را مردم در زباله نیاندازند 

زیرا سرطان نزا بود و از طبیعت حذف نمی شوند.

سرپرست مرکز اورژانس تهران با بیان اینکه برخی ماموریت ها 
را انجام می دهیم که غیر ضروری است، گفت: با تلاش همکاران 
و فشــار کاری زیاد و مضاعف، در روند فعالیت های اورژانس 
اختلال ایجاد نشده است. دکتر یحیی صالح طبری در گفت و گو 
با ایسنا، در خصوص کمبود نیروی انسانی اورژانس تهران اظهار 
کرد: اورژانس تهران دارای کمبود نیروی انسانی است. البته این 
کمبود به این معنی نیست که اورژانس دارای نیروی متخصص 
نیست، اما اینکه در تهران کار کند، سخت است.  وی ادامه داد: 
شرایط زندگی در تهران سخت است و برای نیرویی که برای کار 
به تهران بیاید نیز به همین ترتیب است. سرپرست مرکز اورژانس 

تهران با بیان اینکه هزینه مسکن در تهران نسبت به سایر نقاط 
کشور بیشتر است، گفت: اگر فردی بخواهد به تهران بیاید و 
کار کند باید توانایی زندگی در تهران را داشته باشد. زمانی که 
نتواند با میزان حقوقش برای خود و خانواده اش خانه فراهم کند 
اولویتش محلی می شود که بتواند در آن جا به خانواده خود رفاه 
بدهد.  صالح طبری گفت: راهکار رفع این کمبود این است که 
دانشگاه های بزرگ نیروی بومی تربیت کنند که بخشی از این 
کار انجام شده که دانشگاه ایران، شهید بهشتی و تهران پذیرفتند 
که دانشجوی فوریت بگیرند. تلاش ما این است که این نیروها 

بومی باشند و در تهران مشغول به کار شوند. 

سرپرست مرکز اورژانس تهران عنوان کرد

تماس برای حال بد سگ و گربه با اورژانس

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا:
سفر نوروزی به شرط 
واکسیناسیون کامل

مدیرکل دفتر نظارت و پایش مصرف فرآورده های 
سلامت محور سازمان غذا و دارو:

مردم داروهای تاریخ گذشته را 
به داروخانه ها تحویل دهند

خبر

خبر

خبر

بخشــی از معضلات مربوط به کشور ما که بخشــی هم به دلیل تحریم ها اســت ، تهیه دارو را 
تحت الشعاع قرار داده است. داروهای بیماران نادر را همه  کشورها و همه  شرکت ها تولید نمی کنند؛ 
چون ساخت و تولید آن نیازمند تکنولوژی های پیشرفته است و تولید آن برای همه  کشورها صرفه 
اقتصادی ندارد. این داروها عمدتا از خارج از کشور تهیه می شود. آنها می گویند که دارو جزو تحریم ها 
نیست، اما در عمل این موضوع رعایت نمی شود. برای حمل و نقل دارو لازم است که شرکت های بین المللیِ 
بیمه آن را بیمه کنند. از طرفی هم قیمت این داروها برای ما بالاست و هم هزینه ترنسفر ) جابه جایی( دارو 

زیاد است و این کار به راحتی انجام نمی شود.

سنا
: ای

س
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کاغذ جامعه

آگهی تشکیل مجمع عمومی عادی و فوق العاده  انجمن صنفی 
کارفرمایی آموزشگاههای آزاد کهنوج

بدینوسیله به اطلاع کلیه اعضاء انجمن صنفی کارفرمایی آموزشگاههای آزاد میرساند جلسه مجمع 
عمومی عادی انجمن در روز شنبه مورخ 1400/12/21 در  مرکز فنی حرفه ای شهرستان کهنوج روبه رو 
تعمیر گاه شهرداری برگزار میگردد.اعضای انجمن صنفی کارفرمایان آموزشگاه های آزاد  دعوت بعمل می 
آید. ضمنا کسانی که تمایل به کاندیداتوری هیئت مدیره و بازرسان انجمن را دارند میتوانند درخواست 
کتبی خود را به همراه سایر مدارک شامل ،کپی کارت ملی و صفحه اول دفترچه بیمه خود را تا یک 

هفته قبل از برگزاری مجمع به هیئت موسس تحویل نمایند.
- دستور کار جلسه عادی ) ساعت 10 صبح( 1-  استماع گزارش هیئت مدیره و بازرسان 2-انجام 

انتخابات هیئت مدیره و بازرسان
مدیره و بازرسان-هئیت مدیره

گواهی انحصار وراثت
باستناد      10 شناسنامه  بشماره  امیرسبتکی  رمضان  آقای 

ورثه  شناسنامه  فتوکپی  و  فوت  گواهی  و  شهادتنامه 
درخواستی بشماره 224/4/1400 تقدیم این دادگاه نموده 
به  امیرسبتکی  غلامرضا  مرحوم  شادروان  است که  داشته  اشعار  چنین 
شماره شناسنامه 42 در تاریخ 1400/9/3 در اقامتگاه دائمی خود درگذشته 

و ورثه حین الفوت وی عبارتند از:
1. خانم کوچک جان قاسمی فرزند ابراهیم به شماره شناسنامه 45 محل 

صدور حوزه 2 زرند همسر متوفی.
2. آقای رمضان امیرسبتکی فرزند غلامرضا به شماره شناسنامه 10 محل 

صدور حوزه 2 زرند فرزند متوفی.
3. آقای جعفر امیرسبتکی فرزند غلامرضا به شماره شناسنامه 2 محل 

صدور حوزه 2 زرند فرزند متوفی.
4. خانم زهرا امیرسبتکی فرزند غلامرضا به شماره شناسنامه 1 محل صدور 

حوزه 2 زرند فرزند متوفی.
5. خانم شهربانو امیرسبتکی فرزند غلامرضا به شماره شناسنامه 3 محل 

صدور حوزه 2 زرند فرزند متوفی.

6. خانم فاطمه امیرسبتکی فرزند غلامرضا به شماره شناسنامه 7 محل 
صدور حوزه 2 زرند فرزند متوفی.

پس از تشریفات قانونی و ملاحظه گواهینامه مالیات بر ارث بشماره پرونده 
224 مورخه 1400/11/11 در وقت فوق العاده شعبه 4 شورای حل اختلاف 
کیانشهر و طغرالجرد به تصدی امضا کنندگان زیر تشکیل و پس از ملاحظه 
پرونده کار و باستناد ،ماده 907_ 901 و 946 و 864 و 862 قانون آیین 
دادرسی مدنی گواهی می نماید که ورثه درگذشته منحصر به اشخاص یاد 
شده در بالا بوده و وارث دیگری ندارد و دارایی ان شادروان پس از پرداخت 
و انجام حقوق و دیونیکه بر ترکه تعلق می گیرد بین ورثه تقسیم می شود.

 از کل ماترک اموال منقول و قیمت اموال غیرمنقول متوفی یک هشتم 
سهم همسر و مابقی آن به هر پسر دو برابر هر دختر متوفی ارث تعلق 

می گیرد.
این گواهینامه برای مبلغ بیشتر از پانصد میلیون ریال دارای ارزش قانونی 

است.
م الف 49
محمدمهدی میرزایی عبدالیوسفی
قاضی شورای حل اختلاف کیانشهر و طغرالجرد

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره 140060319008003268 هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فرشته جمالیزاده تاج آبادی فرزند اکبر به شماره 
شناسنامه 3080011503 صادره از زرند در یک باب خانه به مساحت 291.05 مترمربع از پلاک 2382 اصلی واقع در زرند خیابان پوریای 
ولی کوچه شماره 8 خریداری از مالک رسمی خانم مهناز موسوی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. م/الف311
تاریخ انتشار نوبت اول:1400/12/8
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1400/12/23
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی برابر رای 
شماره 140060319008003102 هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سیداحمد حسینی فرزند سیدعبدالحسین به شماره شناسنامه 26 صادره از زرند در 
یک باب خانه به مساحت 379.1 مترمربع از پلاک 6317 اصلی واقع در زرند خیابان فردوس کوچه شماره 13 خریداری از مالک رسمی آقای علی 
حسن زاده محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف310
تاریخ انتشار نوبت اول:1400/12/8
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1400/12/23
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی برابر رای 
شماره 140060319008003356 هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم نجمه علیزاده فرزند علی به شماره شناسنامه 1422 صادره از زرند در یک دانگ 
مشاع از ششدانگ خانه به مساحت ششدانگ  265.8 مترمربع از پلاک 1778 اصلی واقع در زرند خیابان قره نی کوچه 35 خریداری از مالک رسمی 
آقای مختار قلی زاده محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف309
تاریخ انتشار نوبت اول:1400/12/8
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1400/12/23
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
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5یکشنبه  8 اسفندماه1400 کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: برای اجرای 
همه طرح ها باید پیوست فرهنگی وجود داشته 
باشد و این پیوست باید از سوی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی تایید شود زیرا در این وزارتخانه 

متولی پیوست فرهنگی هستیم.
به گزارش خبرنگار فرهنگی ایرنا، محمد مهدی 
اسماعیلی در نشست بررســی ابعاد فرهنگی 
شهرســازی و مســکن همزمان با ســالروز 
بزرگداشــت خواجه نصیرالدین طوسی و روز 
مهندس، گفت: رئیس جمهور محترم همواره 
بر لزوم پیوست فرهنگی در طرح های مختلف 
کشور تاکید داشته و دارند و در طرح شهرسازی 
و معماری نیز وجود پیوست فرهنگی ضرورت 

دارد.
وی ادامه داد: در سند مهندسی فرهنگی الزام 
قانونی وجود دارد و در آن تاکید شده همه طرح 
های بزرگ صنعتی، اقتصادی، اشتغال و ... باید 

پیوست فرهنگی داشته باشد.
در بخشی از این نشست دبیر شورای فرهنگ 
عمومی کشور بر لزوم توجه به پیوست فرهنگی 

در تمامی طرح های کشور تاکید کرد.
وزیر فرهنگ: پیوست فرهنگی برای طرح های 

مختلف کشور ضروری است
وی با اشاره به طرح پیوست فرهنگی شهرسازی 
و معماری افزود: این طرح حدود یکسال و نیم 
است که پیرو تجربیات حوزه درباره کمک به 
نظام در مسائل اساسی مطرح شده و ستادهای 
راهبــری در موضوعات راهبــردی درباره آن 
تشکیل شده و تاکنون ۲۰ ستاد از جمله ستاد 
راهبری علوم انســانی در این زمینه تشکیل 
شده است. ستاد راهبری معماری و شهرسازی 
اسلامی نیز مرکب از محققان و افراد صاحب نام 

در این زمینه راه اندازی شده است.
نماینده ســازمان برنامه و بودجه در شورا ی 
فرهنگ عمومی کشــور تصریح کرد: سال ها 
است که در حوزه و دانشگاه انتقاداتی در زمینه 
الگوی شهرســازی وجود دارد و این محققان 
و اســاتید از طریق تحقیقات جامع موضوع را 
بررسی و بر اساس شاخص های الگوهای اسلامی 
در شهرسازی جلســات متعددی را با مدیران 
شهرسازی داشته اند که در این زمینه توافقاتی 
نیز صورت گرفته اســت و پیوســت فرهنگی 
شهرســازی و معماری در این جلسات مورد 

بررسی قرار می گیرد.

وداع بـا کارگـردان »یوسـف پیامبر« 
له شد 7 سا

تصاویر دیده نشده 
»سلحشور« از تاجر 

ونیزی تا انسان و اسلحه
زنده یاد فرج الله سلحشــور که ۷ سال 
از درگذشــت او می گــذرد، از معدود 
کارگردانان انقلابی است که تلاش کرد 
در طول حیات خــود روایتگر قصه های 

قرآنی باشد.
فرج الله سلحشــور کارگــردان متعهد 
و انقلابی کشــورمان به دلیــل ابتلا به 
بیماری ســرطان ریه روز 8 اسفند سال 
۹۴ دار فانــی را وداع گفــت و به لقاالله 
پیوســت. سلحشــور که متولد ســال 
۱۳۳۱ در شــهر قزوین بود، کارگردانی 
مجموعه های تلویزیونی تاریخی-مذهبی 
چون ایــوب پیامبر، مــردان آنجلس و 
یوســف پیامبــر)ع( را در کارنامه دارد. 
این آثار بویژه ســریال یوسف پیامبر، در 
سراسر دنیا مخاطبان فراوان و میلیاردی 
پیدا کردند به گونه ای که در بسیاری از 
کشــورهای منطقه و اســلامی، نام این 

سریال ها پرآوازه است.
در رابطه با نگاه این هنرمند، محمدرضا 
ورزی کارگردان و نویســنده در گفت و 
گو با ایرنا اظهار داشــت: بعد از ایشــان 
تولیدات قرآنی رونق گرفت. بعد از اینکه 
ایشان فیلم ایوب پیامبر و سریال مردان 
آنجلس را ساختند این مسیر رونق گرفت 
و فیلم سازان علاقه مند شــدند به این 
حوزه و آثاری هم ساخته شد و من نیز در 
حوزه قصص قرآن اثری را برای سینما به 
نام ابراهیم خلیل الله را ساختم که بعدها 

به صورت مینی سریال نیز پخش شد.
وی ادامه داد: پیگیری، تلاش و اقدامات 
زنده یــاد سلحشــور همــواره درخور 
تقدیر اســت به این خاطر که بسیاری از 
مخاطبان ارتباط بسیار خوبی با کارهای 
او برقرار می کردند و همیشــه آثارشان 
جزو پربیننده ترین آثار بوده است. این 
اقدام برای مــا جای شــکر دارد به این 
خاطر که هر کدام از این آثار دیده شود 
یک قدم رو به جلو است. وقتی بحث فیلم 
ساز متعهد و انقلابی می شود مقصود ما 
بیشتر همین نوع کارها و حرکت ها است. 
ننشستن و دســت روی دست نگذاشتن 
اســت و ایشــان فقط حرکت رو به جلو 
داشت و تمام تلاشــش هم محتوای آثار 
بود و بیشتر در این بخش دغدغه داشت 

تا مخاطب را درگیر محتوا کند.

امیر دریادار »حبیب الله سیاری« رئیس ستاد و معاون هماهنگ کننده 
ارتش و امیر سرتیپ »کیومرث حیدری« فرمانده نیروی زمینی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران با حضور در بنیاد سینمایی فارابی از حمایت 
و چشم انداز خود در تولید مشترک اثر سینمایی با این بنیاد گفتند. به 
گزارش ایرنا از روابط عمومی بنیاد سینمایی فارابی، امیر دریادار حبیب الله 
سیاری رئیس ستاد و معاون هماهنگ کننده ارتش جمهوری اسلامی 
ایران و امیر سرتیپ کیومرث حیدری فرمانده نیروی زمینی با حضور در 
بنیاد سینمایی فارابی در جریان ساخت پروژه های دفاع مقدس این بنیاد 
از جمله دسته دختران قرار گرفتند. در این دیدار دکتر سیدمهدی جوادی 
مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی با ارائه گزارشی از روند تولیدات این بنیاد 
و همچنین حضور آثار بنیاد فارابی در چهلمین جشنواره فیلم فجر ضمن 
قدردانی از حمایت های بی چشم داشت و همیاری برادرانه نیروی زمینی 
ارتش جمهوری اسلامی در ساخت چند محصول سینمایی از جمله دسته 
دختران و موقعیت مهدی لزوم تداوم این همکاری ها را تسهیل کننده تولید 
آثار سینمایی در ژانر دفاع مقدس دانست که ساخت آنها عملاً بدون کمک 
نهادهای نظامی و صرفاً متکی به بودجه های نهادهای سینمایی غیر ممکن 
است. مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی با اشاره به حمایت های همیشگی 
ارتش از صنعت سینمای ایران گفت: ساخت پروژه های بزرگ جنگی 
بدون کمک های ارتش و سپاه امکان پذیر نیست و از آنجا که سینمای ایران 
همچنان دین خود را به گنجینه پربار دفاع مقدس ادا نکرده است، ایجاد 
یک ساختار تعاملی پایدار بین بنیاد سینمایی فارابی و ارتش جمهوری 

اسلامی ایران می تواند روند تولید این گونه آثار را تسهیل و تسریع نماید.
امیر دریادار حبیب الله سیاری رئیس ستاد و معاون هماهنگ کننده ارتش 
جمهوری اسلامی ایران با استقبال از پیشنهاد ساخت آثار سینمایی 
دریامحور به ویژه آثاری که به بازنمایی رشادت ها و جان فشانی های نیروی 
دریایی ارتش جمهوری اسلامی هستند به نقاط عطفی از خدمات نیروی 
دریایی ارتش اشاره کرد از جمله روز هفتم آذر سال ۵۹ که ارتش جمهوری 
اسلامی ناوگان جنگی عراق را طی عملیاتی زمین گیر کرد و به همین دلیل 

این روز را به نام روز نیروی دریایی نامگذاری کردند.

ارتش همواره از ساخت فیلم های 
سینمایی حمایت کرده  است

وزیر فرهنگ: پیوست 
فرهنگی برای طرح های 

مختلف کشور ضروری است

کارگردان فیلم سینمایی »مستطیل قرمز« گفت: کاراکترهای فیلم نیز 
مابه ازای بیرونی دارند و این فیلم بر اساس واقعیت سال ۱۳۶۵ ساخته 

شد که نمایان گر رشادت های اهالی منطقه چوار است.
حسین صیدخانی در گفت وگو با خبرنگار سینمایی ایرنا، اظهار داشت: 
مستطیل قرمز بر اساس واقعیت سال ۶۵ ساخته شد که نمایان گر 
رشادت های اهالی منطقه چوار است و کاراکترهای فیلم نیز مابه ازای 

بیرونی دارند.
وی گفت: من و برادرم حسن از اهالی منطقه چوار در استان ایلام هستیم 
و سال ها دغدغه این را داشتیم که بتوانیم درباره شهدا و فاجعه بمباران 
زمین فوتبال چوار فیلمی را بسازیم چرا که اکثر خانواده شهدا را از 

نزدیک می شناسیم و در جریان اتفاقات سال ۱۳۶۵ بودیم.

فیلم »مستطیل قرمز« نمایان گر 
رشادت های اهالی منطقه چوار است

روا نیست دستاوردهای جشنواره فیلم فجر که ثمره 
تلاش  مجریان و سینماگران و هنرمندان است را 
نادیده بگیریم؛ انتقاد بر اظهارنظر شخصی یک فرد، 
هرچند درست است، اما کاش اکنون که عیب های 

جشنواره را گفتید هنرش را هم برشمارید.
چهل دوره از جشنواره فیلم فجر می گذرد، چهل 
سالگی را آغاز دوره تکامل و پختگی می دانند، در ادوار 
گذشته جشنواره فجر کمابیش انتقاداتی به محتوا و 
کمرنگی ارزش های انقلابی و حتی نحوه اجرا و فضای 

پیرامونی جشنواره وجود داشت.
دوره ای به فیلم ها، دوره ای به پوشش و آرایش 
بازیگران، دوره ای به فرش قرمز، شاید هم دوره ای به 

بی عدالتی در داوری آثار انتقاد می شد.
 دوره چهلم خبری از فرش قرمز نبود تا تداعی 
فستیوال های خارجی نشود، نام کاخ را هم که به خانه 
تغییر دادند، تا فجر که نماد مبارزه با کاخ نشینی است 
در هیبت و جلال خانه برای دورهمی خانواده اصیل 

و نجیب سینما، تجلی داشته باشد.
منصفانه قضاوت کنیم ضوابط پوشش و آرایش 
بازیگران و عوامل فیلم ها نسبت دوره های قبل بیشتر 

مراعات شده بود.
چله سیمرغ در تمام ۱۲ روزی که در دهه فجر امسال 
گذراند تلاش کرد برآیند و چتر گسترده ای برای همه 
هنرمندان ایران انقلابی باشد در فصل انقلاب. در 
این دوره نام  بازیگران کمتر به زبان می رفت، بلکه 
نقشی که بازی کرده بودند مهم بود و بیشتر به چشم 
آمدو نام شهیدان مهدی و حمید باکری، نام شهیدان 
عباس دوران و داریوش رضایی نژاد در صحنه فجر 
می درخشید. همه فیلم هایی که به داستان این شهدا 
می پرداخت نقش همسران و خانواده هایشان را به 
تصویر کشید. اینها الگوی زندگی و جامعه ایرانی 
است که فیلم هایشان شایسته تقدیر و تجلیل 

هستند.
یک هفته نیست که از جشنواره می گذرد همه به 
انتظار نشسته اند که فیلم موقعیت مهدی چه زمانی 
اکران عمومی می شود، همه می پرسند فیلم دفاع 
مقدسی ۲888 و عقاب های آسمانش چرا اشک 
حاضران را در نشست خبری درآورد. همه سوال 
می کنند چه زمان می توانند فیلم هناس را که به 
داستان زندگی خانواده یکی از شهیدان هسته ای 
پرداخته و همسر شهید در زمان اکران آن گریست 
ببینند، که ناگهان در فضای مجازی ویدئوی منتشر 
شد که گویی تولیدکنندگان و منتشرکنندگان آن 
به صورت هدفمند دنبال یافتن نقاطی خاکستری 

از یک رویداد ارزشمند هستند تا بیرق آن را بر 
زمین بکوبند.

آرام آرام توجه ها از فیلم های ارزش گرای جشنواره 
به نقطه ای دیگر معطوف می شود. نام این فیلم ها 
فراموش می شود و مخاطب به سراغ حاشیه ای از 
یک نشست خبری می رود ذهن کنجکاو جامعه 
معطوف می شود به توضیح چند دقیقه ای نویسنده 
نمور آخرین فیلم در روز آخر. موضوعی که حتی در 
فیلم اکران شده پوشانده شده و نویسنده چندین بار 
برای بیان عیان نظر شخصی خود درباره شخصیت 
داستانی اش عذرخواهی کرد... اما انتقادها و واگویه ها 
بیشتر می شود باعث واکنش شدید مخاطبان شد. 
گویی یادمان می رود که موقعیت مهدی به جشنواره 
امسال حال  و هوای دیگر داد و ما را به اصالت عشق 

و خانواده برد.
 مسئولان جشنواره نیز در بیانیه ای بر چارچوب 
موازین دینی و عرفی جامعه اسلامی آن اظهارات 
را تقبیح کردند و به سهم مسئولیت اجرایی خود از 

جامعه مخاطب و دغدغه مندان عذرخواهی کردند.
به اصول اخلاقی و دین اسلام پایبندم

نوشین معراجی فیلم نامه نویس فیلم نمور می گوید: 
واقعا به مسائل شرع کاملا آگاه هستم و می دانم که 
حتما باید عقد یا خطبه ای بین زن و مرد خوانده شود 
و در فیلم نمور که فیلمنامه اش را من نوشته ام خطبه 
عقد و محرمیت بین زوجین صورت گرفته و پس از 
این مرد، همسرش را ترک می کند و  می رود. منظورم 
عشق در کنار ازدواج بود. واقعا اگر کسی را ناراحت 
کردم، عذر می خواهم. من خودم به اصول اخلاقی و 
دینی در روابط زن و مرد ایمان کامل دارم و پایبندم.

معراجی در دومین بیانیه خود  تصریح کرد: به عنوان 
یک ایرانیِ مقید به دین اسلام و با اطلاع و آگاهی 
از مناسبات و شرعیات مقدس شیعیان، طبیعی 
است که جاری شدن خطبه عقد در هنگام ازدواج 
زوجین را لازم و قطعی می دانم و به آن اعتقاد 
راسخ دارم. لازم است در صورتی که شرایط پرفشار 
نشست های خبری و فضای حاکم بر جشنواره موجب 
شده که حق مطلب به درستی ادا نشود و موجبات 
رنجش برخی هم میهنان عزیز را فراهم آورد، مراتب 

عذرخواهی خود را تقدیم کنم.
سینمای ایران باید پاک و مطهر از سخنان غیر 

شرعی باشد
ستاد جشنواره چهلم فجر هم با صدور  اطلاعیه ای 
اعلام کرد به تازگی ویدیویی در حال بازنشر و دست 
به دست شدن در شبکه های مختلف اجتماعی و 

رسانه های مجازی است که نشان می دهد عده ای 
در صدد تخریب چهره چهلمین جشنواره فیلم فجر 
است. در بخش دیگری از این فایل تصویری برش از 
ویدیوی سخنان نویسنده یکی از فیلم های سینمایی 
حاضر در نشست خبری جشنواره است که به طور 
قطع، نوعی اظهارنظر شخصی است و ارتباطی به 

سازمان جشنواره ندارد.
این بیانیه می افزاید: اظهارات این نویسنده و سخنان 
هنجارشکنانه وی که البته با تکذیب و عذرخواهی 
وی نیز همراه شده است ربطی به رویکرد و نگاه 
سازمان جشنواره فجر ندارد و این گونه اظهارات 
مغایر با شرع مقدس از  سوی ستاد جشنواره به شدت 
تقبیح و محکوم می شود. ستاد چهلمین جشنواره 
فیلم فجر از اساس این گونه اظهارنظرهای مبتنی بر 
اباحه گری را محکوم می داند و معتقد است سینمای 
ایران باید پاک و مطهر از هر حرکت ، سخن و رفتار 

غیر شرعی باشد.
خطای یک فرد را به جامعه هنری تسری ندهیم

محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
نیز در آیین اختتامیه سی و هفتمین جشنواره 
موسیقی فجر درباره حواشی ایجاد شده در چهلمین 
جشنواره فیلم فجر، گفت که هنرمندان سرمایه های 
ما هستند و کسی حق ندارد با ادبیات غیرفرهنگی 

با آنها صحبت کند، دست اندرکاران جشنواره های 
هنری کشور در بدترین شرایط کارهای مهمی را در 
برگزاری جشنواره انجام دادند، انصاف نیست یک 
نقطه ضعف را به همه بخش های تسری بدهیم. اگر 
اتفاقی در بخشی رخ دهد و یک اظهار نظر نادرستی 
مطرح شود، مورد تایید کسی نیست و همه از آن ابراز 

انزجار دارند.
روا نبود دستاوردها نادیده گرفته شود

انصاف نبود خیمه جشنواره ای که در آن موقعیت 
مهدی تحسین همگان، از موافق، منتقد و مخالف 
را برانگیخت و نام بلند شهید را که رسالت انقلاب و 
فجر است زنده کرد، چنین به طوفان انتقاد گرفته 
شود. رویدادی که فیلم ۲888 که نام خلبانان شهید 
و تیزپروازان آسمان میهن در دوران دفاع مقدس را 
به یادمان آورد، جشنواره ای که از خانواده شهدای 
هسته ای غفلت نکرد، و در فیلم هناس چشمان 
مخاطب همراه همسر شهید داریوش رضایی نژاد 
تا پایانش بی وقفه گریست، کاش زوایای اخلاقی 
پرداخت به اصالت خانواده در فیلم های این دوره هم 
دیده میشد و همه چیز به پای چند جمله -به اعتراف 
اشتباه- یک نویسنده تخطئه نمیشد، اگر هم نقدی 
بود کاش صبورانه و مشفقانه تذکری داده میشد تا 

این همه دستاورد یک جا از دست نرود.

عِیبش را گفتید هنرش هم بگویید
رنا

: ای
س

عک

تهیه کننده فیلم سینمایی »تولدی دیگر« با 
تاکید بر الزام برخورداری »شورای سینما« از 
آرا و عقاید متضاد و مختلف، گفت: اگر تمامی 
اعضا هم فکر باشـند لازم نیسـت که جمعی 
۵ نفره یا بیشتر تشکیل شـود، چراکه نتیجه 

و خروجی یکی اسـت.
عبـاس رافعـی در گفـت وگـو بـا خبرنـگار 
سینمایی ایرنا و در توضیح چرایی ناکارآمدی 
و انحلال »شـواری عالی سـینما« بیـان کرد: 
حدود ۱۰ سال پیش »شـورای عالی سینما« 
در سازمان سینمایی تشـکیل شد که همین 
ترکیـب کـه امـروز اعلام شـده از عناویـن و 
سمت های مختلف باید در »شورای سینما« 
حضـور داشـته باشـند، در آن )شـورای عالی 
سـینما( حضور داشـتند اما خروجی ویـژه از 
آن شـورا بیرون نیامـد و دلیل آن هـم این بود 
که این شـورا بسـیار حزبی و به شکلی بسیار 
خـودی و ناخودی عمـل می کـرد؛ یعنی این 
خودی و غیرخودی برایشـان بسـیار اهمیت 

داشـت.
در »شـورای عالی سـینما« شـرایطی طوری 
بـود کـه شـاید اعضـا و تصمیمـات بتواننـد 

خیـری درون گروهـی داشـته باشـند
تهیه کننـده فیلـم سـینمایی غیبـت موجه 
)۱۳۹۹( اظهـار داشـت: اگـر قـرار اسـت که 
امروز »شورای سینما« تشکیل شـود و در آن 
در شـورا تصمیم گیری ها بر مبنای دوسـتی 
و آشـنایی باشـد، بازهـم هیـچ اتفاقـی برای 

سـینمای ایـران نخواهـد افتاد.
وی تصریـح کـرد: امـا اگـر هـدف این باشـد 
که در جهت رشـد و بالندگی سـینما شورای 
تشـکیل دهنـد و در ایـن شـورا راهکارهایی 
برای سرعت بخشـیدن به تولیدات سینمای 
از منظـر کیفـی و کمـی صـورت گیـرد، کار 

بسـیار خوبی اسـت.
لازم اسـت که در »شورای سـینما« صاحبان 

آرای متضـاد حضور یابند
تهیه کننده فیلم سینمایی راز مینا )۱۳۷۵( با 
تاکید بر الزام برخورداری »شورای سینما« از 
آرا و عقاید متضاد و مختلف گفت: این شورها 
همواره از یک مشـکل رنـج می برده انـد و آن 
ایـن بـوده اسـت کـه پیش تـر تمـام اعضای 
شـورا یکدسـت بودنـد، یعنـی همـه اعضـا 
همفکر بودنـد؛ بـرای همفکری لازم نیسـت 
که جمعـی ۵ نفره یا بیشـتر تشـکیل شـود، 
چراکه عقیده و نتیجـه و در نهایـت خروجی 

یکی اسـت.
مانند اتاق فکری که همه حاضـران در آن هم 

فکر هسـتند و این اتـاق همفکری اسـت و نه 
اتـاق فکر

وی افـزود: به همیـن دلیل بهتر اسـت که در 
»شورای سـینما« از منتقدین و کسانی که به 
سیاسـت گذاری های فعلـی وزارت فرهنـگ 
و ارشـاد اسلامی و سـازمان سـینمایی انتقاد 
دارند، هـم دعوت به همـکاری شـود و در این 
صورت تشـکیل شـورای سـینما یـک اتفاق 

مثبـت و یک اتـاق فکـر واقعی خواهـد بود.
رافعی اظهار داشت: پیشنهاد می کنم نسبت 
به انتخاب اعضای شورای سـینما دقتی ویژه 
شـود؛ به این ترتیب که از سینماگران مستقل 
و فیلم سـازان جوان هم در آن عضویت داشته 

باشند.
امیدوارم حضور خانم هادر »شـورای سینما« 

صرفا برای یک ویترین نباشـد
رافعـی: »شـورای سـینما« از آرا و عقایـد 
مختلف بـرای تاثیرگذاری بیشـتر اسـتفاده 
کند نویسنده فیلم سـینمایی بهت )۱۳۹۶( 
در توضیـح تاکیـد بـر حضـور خانـم هـا در 
»شورای سینما« خاطرنشـان کرد: امیدوارم 
حضور این خانم هـا صرف برای یـک ویترین 
نباشـد چراکه این اتفاق درسـت زمانـی افتاد 
کـه انتقادهـا بـه دلیـل عـدم حضـور بانوان 
در هیئـت داوران چهلمیـن جشـنواره فیلـم 
فجر بالا گرفـت و این شـاید واکنشـی به این 

موضوع باشـد.
ایـن مـوارد نوعـی عقب نشـینی تاکتیکـی 

است و نه عملی اسـتراتژیک؛ که شـاید برای 
نمایش باشـد وی افـزود: اگـر از فیلم سـازان 
خانم منفعل برای حضور در این شـورا دعوت 
شـود، مطمئنـاً هیـچ کاری بـرای بالندگـی 
سـینماگران خانم نخواهد شـد؛ چون سابقه 
ایـن را داشـته ایم کـه در شـوراهای مختلف 
سـینماگران منفعل خانم حضورداشـته اند و 
این حضـور عملاً خروجی ای نداشـته اسـت. 
رافعـی تصریـح کـرد: سـینمایی کـه بعـد از 
۴۳ سـال هنـوز قانـون مـدون و کتابچـه ای 
تدوین شـده نـدارد کـه وقتـی درجایـی 
بی قانونـی رخ می دهد بـه آن کتابچـه مدون 
ارجـاع داده شـود. به عبارت دیگـر سـینمای 
ایـران هیـچ سـندی نـدارد و بهتـر اسـت 
سـند چشـم اندازی بـرای سـینمای ایـران 
تنظیم شـود.  به گزارش ایرنـا، محمدمهدی 
اسـماعیلی وزیـر فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی 
یکشـنبه اول اسـفندماه ۱۴۰۰ در توئیتی از 
موافقـت هیـات وزیران با تشـکیل »شـورای 
سـینما« خبر داد و نوشـت: در جلسـه امروز 
هیات دولت، در راسـتای نیاز سینمای کشور 
به هماهنگی و همـکاری همه دسـتگاه های 
اجرایی و نهـاد های ذیربـط و انجـام اقدامات 
اساسـی و زیـر بنایی، هیـات وزیـران با هدف 
سـاماندهی، شـکوفایی و هدایـت سـینمای 
کشـور به سـمت ارزش هـا و اهـداف انقلاب 
اسـلامی با تشکیل شـورای سـینما موافقت 

کـرد.

گردشگری  میراث فرهنگی،  وزیر  قائم مقام 
و صنایع دستی گفت: باید جانشین پروری 
جوان  نسل  به  و  دهیم  ر  قرا سرلوحه  را 
ز آنها  باستان شناس کشور میدان دهیم و ا

حمایت کنیم.
یرنا از پژوهشگاه میراث فرهنگی  به  گزارش ا
 ۷ بی روز شنبه -  را و گردشگری، علی دا
نوزدهمین گردهمایی سالانه  اسفند - در 
یاد  گرامیداشت  با  یران  ا باستان شناسی 
میرعابدین کابلی، صادق ملک شهمیرزادی، 
رضا مستوفی فرد و حمید خطیب شهیدی 
نی جامعه باستان  ندیشمندا پیشکسوتان و ا
شناسی و میراث فرهنگی کشور اظهار داشت: 
حوزه حاکمیتی حفاظت از میراث فرهنگی به 
عنوان مهمترین تکلیف ما امروز مرهون تلاش 
و کوشش اندیشمندان و متخصصانی است که 
در حوزه شناختی ارزشمندترین منابع فرهنگی 

سرزمین را کشف و بیان می کنند.
وزارت  فرهنگی  میراث  وزیر  مقام  قائم 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
نسان و  فزود: آشکارسازی حیات فرهنگی ا ا

جوامع به عنوان پیام اصلی و دلیل حفاظت 
ز میراث فرهنگی تکلیف خطیری است که  ا
حوزه باستان شناسی کشور تحت هدایت و 
سیاست گذاری پژوهشگاه میراث فرهنگی و 
گردشگری باید آن را به ثمر رساند و نتایج 

عملی آن را دنبال کند.
پژوهشگاه  تکلیف  و  نقش  فزود:  ا وی 

حوزه  با  رتباط  ا در  میراث فرهنگی 
سیاست گذاری و برنامه ریزی در وزارتخانه امروز 
دیگر نقشی مکمل نیست و در دوره وزارت سید 
عزت الله ضرغامی که دورانی است که گفتمان 
مدیریتی مان مبتنی بر تغییر تحول توسعه و 
فناوری است باید رسالت جدی و بنیانی را بر 

عهده خودمان متوجه شویم. 

قائم مقام وزیر میراث فرهنگی: به نسل جوان 
باستان شناس کشور میدان دهیم

رافعی: »شورای سینما« از آرا و عقاید 
مختلف برای تاثیرگذاری بیشتر استفاده کند

گزارش
ایسنا
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رییـس مرکز علـوم قرآنی سـازمان اوقاف و امـور خیریـه از برگزاری 
مسـابقات بین المللـی قـرآن کریـم از نهم اسـفندماه جـاری همزمان 
بـا مبعـث نورانـی پیامبـر گرامـی اسـلام بـا حضـور ۶۲ قـاری ممتاز 

جهان اسـلام بـه صـورت مجـازی خبر داد.
 : د و فـز ا خبـری  نشسـت  ر  د شـنبه  ز  و ر مهـر  مجیـدی  حمیـد 
نماینـدگان ۶۹ کشـور جهـان اسـلام از مجمـوع ۷۵ کشـور، بـرای 
شـرکت در سـی و هشـتمین دوره مسـابقات بین المللـی قـرآن کریم 
حائـز اخـذ مجـوز بـرای حضـور در ایـن دوره از مسـابقات انتخـاب 
ز قاریـان ممتـاز خـود را  شـدند و کشـورهای منتخـب، ۱۹۰ نفـر ا

نـد. یـن دوره معرفـی کرده ا بـرای حضـور در ا
د: ایـن مسـابقات در سـه بخـش اصلـی شـامل سـی و  وی ادامـه دا
هشـتمین دوره مسـابقات بیـن المللـی قـرآن کریـم، هفتمیـن دوره 
مسـابقات دانـش آمـوزان جهـان اسـلام و پنجمیـن دوره مسـابقات 
یـان( جهـان اسـلام بـا همـکاری وزارت  بینا نا قـرآن روشـندلان )

آمـوزش و پـرورش و سـازمان بهزیسـتی برگـزار مـی شـود.
مجیدی مهـر اضافه کـرد: در ایـن ارتباط از تعـداد ۱۹۰ نفـر خواهر 
ری  ز برگـزا ز  کشـورهای مختلـف، پـس ا در معرفـی شـده ا و بـرا
مرحلـه مقدماتـی بـرای حضـور در سـی و هشـتمین دوره مسـابقات 

ن  ا ر و ا یـم ۶۲ نفـر توسـط هیـات د ن کر قـرآ
فتنـد. ه یا ا یـی ر بقات نها نتخـاب و بـه مسـا ا

وی بـا تاکیـد بـر اینکـه نماینـدگان ۲۹ کشـور 
بقات در  ز مسـا ه ا ر یـن دو سـلام در ا جهـان ا

رشـته های قرائـت، ترتیـل و حفـظ کل قـرآن کریم بـا هم بـه رقابت 
خواهنـد پرداخت، افـزود: در این دوره ۱۰ نفـر از قاریـان و حافظان 

قـرآن کریـم کشـورمان نیـز حضـور خواهنـد داشـت.
وقـاف و امـور خیریـه گفـت:  رییـس مرکـز علـوم قرآنـی سـازمان ا
ایـن مسـابقات در مرحلـه نهایـی بـا همـکاری وزارت امـور خارجـه، 
سـازمان فرهنـگ و ارتباطـات اسـلامی، جامعـة المصطفـی العالمیـه 
و برخـی از موسسـات اسـلامی و قرآنـی معتبـر بیـن المللـی برگـزار 

خواهـد شـد.
وی با بیـان اینکه داوران این دوره از مسـابقات از کشـورهای اردن، 
عـراق، پاکسـتان، کویـت، لبنـان، بحریـن و ایـران انتخاب شـده اند، 
فـزود: در مرحلـه نهایـی در بخـش خواهـران ۲۲ نفـر و در بخـش  ا
بـرادران ۴۰ نفـر از دهـم تـا سـیزدهم اسـفندماه جـاری بـا هـم بـه 
رقابـت خواهنـد پرداخـت و مراسـم اختتامیـه نیـز روز چهاردهـم 

اسـفند مـاه برگـزار می شـود.

رییس مرکز علوم قرآنی سازمان اوقاف خبر داد؛

۶2 قاری ممتاز در مسابقات بین المللی قرآن کریم شرکت می کنند

خبر
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در روزهای اخیر ابهامات زیادی درباره کارت 
پایان خدمت بازیکن ملی پوش پرسپولیس 
مطرح شده که ناشی از اظهارات ضد و نقیض 
سال های اخیر او درباره خدمت سربازی اش 
است. به گزارش ایسنا، اردیبهشت ماه سال 
۹۳ بود که علی دایی در مصاحبه ای جنجالی از 
جعلی بودن کارت پایان خدمت علی حمودی، 
بازیکن وقت سپاهان خبر داد. همان اظهارات 
کافی بود تا کلید یکی از عجیب ترین پرونده های 
تاریخ فوتبال ایران خورده شود و پای بازیکنان 
زیادی به آن باز شود؛ پرونده ای به نام سرباز 

گیت!
باران چشمه: وحید امیری از اسامی  بود که 
برای خدمت به تیم های نظامی فرستاده  

بودیم
سرباز گیت، دامن چندین بازیکن را گرفت. بر 
اساس اظهارات پارسال سردار باران چشمه، 
سرپرست وقت تربیت بدنی نیروهای مسلح، 
کارت پایان خدمت حدود ۱۳۵ فوتبالیست در 
لیگ برتر و لیگ دسته یک، جعلی بوده است. 
البته فقط در سال ۹۳ فقط نام تعدادی از آن ها 
رسانه ای شد که آرش افشین، حسین ماهینی، 
سروش رفیعی و مهرداد پولادی بازیکنان 

شاخص اش بودند.
البته سردار باران چشمه، در مصاحبه ای که 
سال ۹۹ انجام داده، نام وحید امیری را هم در 
کنار این اسامی مطرح می کند و توضیح می دهد 
که این اسامی در تیم های نظامی خدمتشان را 
گذرانده اند. در حالی که در کارنامه وحید امیری، 

حضور در تیم های نظامی دیده نمی شود.
با این حال در سال ۹۹، خدمت سربازی وحید 
امیری چندان مورد توجه قرار نگرفت تا روزهای 
یزدانی و محمد حسین  اخیر که سیاوش 
مرادمند، بازیکنان استقلال مشمول خدمت 
وظیفه شدند و باید به دوره آموزشی بروند. 
البته دوباره مطرح شدن این موضوع فقط به 
خاطر اظهارات سردار باران چشمه نیست، 
بلکه اظهارات اخیر وحید امیری و تناقض آن 
با صحبت های قبلی اش باعث شده که صحت 
کارت پایان خدمت این بازیکن ملی پوش و 

بااخلاق فوتبال ایران زیر سوال برود.
وحید امیری در سال ۹3: فعلا دنبال درسم 

هستم و مشمول نشده ام
وحید امیری در برنامه نود و در بحبوحه پرونده 
سرباز گیت، در پاسخ به سوال عادل فردوسی پور 
درباره وضعیت خدمت سربازی اش می گوید: 

فعلا دنبال درسم هستم. اگر خدا بخواهد 
می خواهم دکترا هم شرکت کنم.

فردوسی پور در ادامه از او می پرسد، آیا تاکنون 
مشمول نشده ای و امیری پاسخ می دهد: یک 
شکلی درس هایم را گذاشتم که مشمول نشوم. 
این وظیفه مقدسی است و اگر این جا )نفت 

تهران( نشود به تیم دیگری می رم.
در آن مصاحبه وحید امیری می گوید که تا 
آن سال دانشجو بوده و با معافیت تحصیلی به 
سربازی نرفته است اما خود امیری در اظهارات 
جدیدش، روایت دیگری از خدمت سربازی اش 

دارد.
وحید امیری در سال 14۰۰: همان سالی که 
به نفت مسجد سلیمان رفتم )سال ۹۰( از 

سربازی معاف شدم
وحید امیری در برنامه  یازده در توضیح دوران 
فوتبالش، از مراحلی که طی کرده می گوید و در 
این بین اشاره می کند که همان سالی که به نفت 
مسجد سلیمان پیوسته )سال ۹۰(، از خدمت 
سربازی معاف شده است. این اظهارات در حالی 
انجام شده که او در سال ۹۳ با قاطعیت می گوید 

که تا آن سال، معافیت تحصیلی داشته است.
امیری در برنامه یازده گفته است: من در لیگ سه 
دفاع چپ بودم. واقعیتش می خواستم سرباز شوم 
و به همین خاطر چند واحد برداشتم و جلوی 
نیروی زمینی خوب کار کردم تا سال بعد برای 
خدمت به نیروی زمینی بروم. اواخر امتحانات 

یکی از دوستانم تماس گرفت و گفت که تیم گهر 
دورود تست می گیرد. آن زمان آقای قاسمپور و 

آقای کاشی نژاد در گهر بودند.
وحید امیری در تست های گهر، نظر قاسمپور 
را جلب می کند اما در آستانه شروع فصل، 
باشگاه به بازیکنان اعلام می کند که به دنبال 
تیم جدیدی برای خودشان باشند. وحید امیری 
درباره ادامه ماجرا توضیح می دهد: آقایی به ما 
زنگ زد و گفت که نساجی در سرعین اردبیل 
تست می گیرد. ما شنیدیم شما بازیکن خوبی 
هستی، به همین دلیل گفتیم که بیایی تا 
بازی ات را ببینیم. من هم پیش خودم گفتم 

این شاید آخرین تیر باشد. صبح کوله ام را 
روی دوشم انداختم و سوار اتوبوس شدم که از 
تهران به سرعین بروم. در مسیر که بودم، آقای 
بختیاری زاده با من تماس گرفت. او گفت که 
من بختیاری زاده، سرمربی تیم مسجد سلیمان 
هستم. ما خیلی تعریف شما را شنیده ایم. اگر 
می شود به تیم ما بیا. من هم از خدا خواسته 

گفتم چشم.
بازیکن فعلی پرسپولیس ادامه می دهد: او گفت 

ما تهرانیم و در مجموعه انقلاب اردو داریم. 
هرچند که تقریبا سه، چهار بازی در نفت مسجد 
سلیمان تست دادم اما همه چیز خوب پیش 
رفت و خدا را شکر قراردادی دو برابر قرارداد 
با گهر دورود بستیم. یعنی خدا خواست و این 
اتفاقات در زندگی ما افتاد. من همان سال هم 
به خاطر یکسری اتفاقاتی که افتاد، معافیتم را 

گرفتم. یعنی خدا خیلی دوستم داشت.
همه این موارد باعث شده که ابهامات زیادی 
درباره صحت کارت پایان خدمت این بازیکن 
ملی پوش و باتجربه فوتبال ایران به وجود بیاید؛ 
ابهاماتی که خود وحید امیری، با توجه به اخلاقی 

که فوتبال ایران از او سراغ دارد، بهترین فرد 
برای برطرف کردن آن است. البته نباید از نقش 
سازمان نظام وظیفه در روشن گری درباره این 
ابهام هم گذشت، چرا که این سازمان مرجع این 
موضوع است. همچنین عادل فردوسی پور در 
سال ۹۳ درباره باندی که در صدور کارت های 
پایان خدمت جعلی نقش داشتند، گفته بود: دو 
باند بودند که بیشتر در اهواز فعالیت می کردند. 
یکی در سال 8۶-8۵ بوده که با روش های 
مختلف مثلًا ابتلای بازیکن به یک بیماری خاص 
وی را معاف می کردند. سال 8۶-8۵ یکسری 
بازیکن این اتفاق برایشان افتاد و معافیت 
گرفتند. یک بار هم در سال ۹۱-۹۰ دوباره این 
باند با یکسری بازیکن دیگر همکاری داشته 
است. این اظهارات عادل فردوسی پور درباره 
زمان فعالیت آن باند تبهکاری و تطابق زمانی و 
مکانی آن با معافیت وحید امیری هم یکی دیگر 
از مواردی است که شک و شبهه را درباره کارت 
پایان خدمت این بازیکن افزایش می دهد. در 
حال حاضر تنها سندی که درباره نحوه معافیت 
وحید امیری وجود دارد، تصویر منتسب به 
سامانه نظام وظیفه است. در این تصویر، وحید 
امیری در سال ۹۰ از خدمت سربازی معاف شده 
است اما چطور فردی که در سال ۹۰ معاف شده 
در سال ۹۳ این موضوع را فراموش می کند؟ 
البته باید این احتمال را هم در نظر گرفت که 
شاید پای وحید امیری به پرونده سرباز گیت باز 
شده بوده اما در بررسی های مجدد کارت های 
پایان خدمت، کارت او مورد تایید قرار گرفته و 
او به همین خاطر در برنامه نود، آن صحبت ها را 

انجام داده است.

ابهام درباره کارت پایان خدمت وحید امیری

 سوءتفاهم یا جعل؟

گزارش
ایرنا

توضیحات رییس کمیســیون داوری فدراسیون 
کشتی در خصوص جام تختی

رییس کمیسیون داوری فدراسیون کشتی توضیحاتی را در 
خصوص دیر حاضر شــدن برخی فرنگی کاران روی تشک و 
برخی اعتراضات در جریان جام جهــان پهلوان تختی ارایه 
کرد. به گزارش ایرنا، محمد مصلایی پور روز شــنبه درباره 
اینکه چــرا برخی از کشــتی گیران روی تشــک دیر حاضر 
می شــدند اظهار داشــت:  قانونی وجود دارد مبنی براینکه 
کشــتی گیر از زمانی که نامش از میکروفن خوانده می شود 
۳۰ ثانیه زمان دارد که روی تشــک حاضر شــود اما اینجا 
انتخابی تیم ملی بود. اگر مســابقات قهرمانی کشــور باشد 
یا اینکه قرار باشد تیمی روی ســکو برود به هیچ عنوان این 
کار را نمی کردیم اما در این پیکارها تلاش می کنیم بهترین 
نفرات انتخاب شوند. یک مورد بیشتر نبود که در مبارزه اول 
رخ داد که دیر آمد. من هم در این مورد از اختیارات خودم 
اســتفاده کردم و گفتم مشــکلی وجود ندارد و او می تواند 
مبــارزه کند. وی دربــاره اینکه در ۲ مبارزه چند بار اســم 
کشــتی گیران خوانده شد اما داور روی تشــک نیامد مانند 
مبارزه رامین طاهری با ناصر علیزاده و امیرقاسمی قاسمی 
با پارســا نظری، گفت: از زمانی که یک کشتی تمام می شود 
تا کشــتی گیر مبــارزه بعدی را آغــاز کند، از نظــر قانونی 
به مــدت ۲۰ دقیقه می تواند اســتراحت کنــد و این زمان 
نگذشته بود و جدول را به ما نداده بودند. مشکل از گوینده 
ســالن بود که اســم آنها را زود اعلام کرد و ما برگه داوری 
نداشتیم. مصلایی پور درباره اعتراضات زیاد مجید رمضانی 
مربی بوشــهری و اینکه آیا مشــکل داوری وجود داشــت، 
خاطرنشــان کرد: گاهی مربیان به حق اعتــراض می کنند. 
ما نمی گوییم همیشــه داوری بدون اشتباه است و در سطح 
جهانی و المپیک هم این اشــتباهات را دیده ایم. اشتباهات 
هم جزو داوری اســت اما مربی هم حق اعتراض را از طریق 
چلنج دارد. مبارزه ســجاد ایمن طلب و رضایی هم یکی دو 
صحنه پیش آمد که آن را در کلینیک داوری توضیح دادیم 
و گفتیم داور باید در این صحنه ها چه کارهایی انجام دهد. 
رفتار این مربی شایســته یک مربی نیست که با کارت قرمز 
هم جریمه شد. وی اظهار داشت: داورانی که برای مسابقات 
جام تختی انتخاب شــدند در طول سال ارزیابی شده بودند 
و ابتدای ســال ۱۴۰۰ از آنها امتحان گرفته بودیم. داوران 
این مســابقات بالاترین نمره ارزیابی را داشتند. تیم داوری 
بسیار خوب و قوی در مسابقات اهواز داشتیم و همانطور که 
گفتم ما این ادعا را نداریم که هیچ مشکلی در داوری وجود 
ندارد اما در یک صحنه چالشــی به وجود آمد که مربوط به 
مسابقه کشــتی گیر قم و خوزستان بود. او افزود: این مشکل 
به خاطر فیلمبرداری بود. کیفیت دوربین های فیلمبرداری 
نه در اینجا بلکه در هیچ کجای کشــور که مسابقات برگزار 
می شود، خوب نیست. این دوربین ها، دوربین چلنج نیست و 
نمی تواند روی اسکوربرد زوم کند. در اتحادیه جهانی حتی 
اگر یک چسب روی دست ورزشکار باشــد آنقدر دوربین ها 
قدرتمند است که می تواند به خوبی روی آن زوم کند چون 
دوربین ها حرفه ای هســتند اما اینجــا دوربین ها حرفه ای 
نیست و برای امنیت ساختمان اســتفاده می شود به همین 
دلیل نتوانســتیم زمان را ببینیم اما ۲۰ ثانیه را نگه داشتیم 
و با کرنومتر گرفتیم. دوباره فیلم را با هیات ژوری بررســی 
کردیم و دیدی مرا ای که داده ای درست است چون زمان 

تمام شده بود که فن زده شد.

یوفا با انتقال فینال لیـگ قهرمانان اروپا از سـن 
پترزبـورگ بـه پاریـس بـه حمـلات روسـیه به 
اوکراین واکنش نشـان داد. به گزارش ایسـنا، به 
نقل از تایمز، پس از حمله روسـیه به اوکراین، اتحادیه فوتبال 
اروپا جلسـه فوق العاده کمیته اجرایی را در روز جمعه تشکیل 
داد و بـر ایـن اسـاس پاریـس و ورزشـگاه اسـتادوفرانس را به 
جای سـن پترزبورگ، به عنوان میزبان فینـال لیگ قهرمانان 
انتخاب کرد. یوفـا با انتقال فینـال لیگ قهرمانان اروپا از سـن 
پترزبـورگ به پاریـس به حملات روسـیه به اوکرایـن واکنش 
نشـان داد. الکسـاندر دیوکوف، رئیس اتحادیه فوتبال روسـیه 
و مدیرعامـل گازپـروم از انتقال فینـال لیگ قهرمانـان اروپا از 
سـن پترزبورگ به پاریس انتقـاد کـرد. او گفت: مـا معتقدیم 
که تصمیـم بـرای گرفتن میزبانـی فینـال لیگ قهرمانـان به 
دلایل سیاسـی دیکته می شـود. فدراسـیون فوتبال روسـیه 
همیشـه به اصـل دور نگـه داشـتن ورزش از سیاسـت پایبند 
اسـت و بنابراین نمـی تواند از ایـن تصمیم حمایت کنـد. یوفا 
سـپس از امانوئل مکرون رئیس جمهور فرانسـه بـرای کمک 
تشـکر کرد. دیوکوف از سـال ۲۰۲۱ عضو کمیته اجرایی یوفا 
بوده اسـت وگازپروم به عنوان حامی مالی مهم کنفدراسـیون 
فوتبال اروپا یوفا شـناخته شـده اسـت. همچنین باشگاه های 
روسـیه ای و اوکراینـی و تیم هـای ملـی روسـیه و اوکرایـن،  
بازی های خانگـی خود را تـا اطلاع ثانـوی در زمیـن بی طرف 

برگزار خواهنـد کرد.

ملی پوش تیم والیبال ســایپا می گوید اگر 
هدایت تیم ملــی را یک مربــی خارجی 
برعهــده نداشــت، حاضر به شــرکت در 
اردوی ملی نبود. به گزارش ایســنا، لیگ برتر والیبال 
زنان با قهرمانی باریج اســانس کاشان به پایان رسید. 
در پایان این مســابقات پــوران زارع از تیم ســایپا به 
عنــوان برترین مدافــع انتخاب شــد.   زارع در مورد 
لیگ برتر به ایســنا گفت: سطح مســابقات نسبت به 
ســال های قبل بهتر بود و جز یکی، دو تیم بقیه تیم ها 
خوب بودند. تیم سایپا هم از اواخر مرداد ماه تمرینات 
خود را به خوبی شروع کرد. در فصل اول یک شکست 
داشتیم اما در نیم فصل دوم جبران کردیم و به عنوان 
صدرنشین به پلی آف رسیدیم.   بازیکن سایپا در ادامه 
افزود: شرایط بسیار خوبی در نیم فصل دوم داشتیم اما 
متاسفانه پلی آف یک هفته به تعویق افتاد و این باعث 
شــد تا از پیک آمادگی ۱۰۰ درصد خود خارج شویم. 
نمی دانم چرا یک هفته عقب افتاد اما این ضربه بزرگی 
به تیم ما زد. درست است که دیدار نیمه نهایی مقابل 
پیــکان را بردیم اما هیچکس بــاور نمی کرد که فینال 
را بد تمام کنیم. یک روز بد تیمی داشــتیم و زحمات 
چند ماهه را در دو ساعت از دســت دادیم. این تعویق 
یک هفته ای برای همه مبهم و کمی شک برانگیز بود.

انتقاد رئیس اتحادیه فوتبال 
روسیه از یوفا به دلیل گرفتن 

میزبانی فینال

برترین مدافع والیبال زنان: 
تعویق پلی آف شک برانگیز بود

خبر

خبر

خبر

 در سال ۹۹، خدمت سربازی وحید امیری چندان مورد توجه قرار نگرفت تا روزهای اخیر که 
سیاوش یزدانی و محمد حسین مرادمند، بازیکنان استقلال مشمول خدمت وظیفه شدند و 
باید به دوره آموزشی بروند. البته دوباره مطرح شدن این موضوع فقط به خاطر اظهارات سردار 
باران چشمه نیست، بلکه اظهارات اخیر وحید امیری و تناقض آن با صحبت های قبلی اش باعث 
شده که صحت کارت پایان خدمت این بازیکن ملی پوش و بااخلاق فوتبال ایران زیر سوال برود.
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عضو کمیســیون اصل نود مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد که آمریکا در توافق احتمالی 
تضمین نداده که از توافق هســته ای خارج 
نمی شود که این مطلوب مجلس و مردم نیست. 
به گزارش خبرنگار پارلمانــی ایرنا، در ادامه 
جلسه علنی روز شنبه)۷اسفند( و در جریان 
بررسی لایحه بودجه، نبویان نماینده تهران 
گفت:شــاید روزهای آینده قرار باشد توافق 
هسته ای انجام شــود اما اگر دقت کنیم در 
این توافق آنچه که مطلوب نمایندگان و ملت 
ایران اســت، وجود ندارد. اگر به دولت سابق 
انتقاداتی داشــتیم بحث هیکلی و شخصی 
نداشته ایم. نماینده مردم تهران، شمیرانات، 
ری، اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: مشــکلات زیادی در این 
توافق وجود دارد که ما باید به هوش باشیم، به 
طور مثال درباره لغو تحریم های آیسا و کاتسا 
مطلقا تعهد ندادند. در لیســت )sdn( که 
لیست رفع تحریم ۲۰۰ نفر مد نظر بود به ۹8۰ 
مورد رسید اکنون آقایان گفتند تنها تحریم ۲۰ 
نفر را برمی دارند و بر روی همین موضوع توافق 
می کنند. وی تأکید کرد: درباره کانورشن یعنی 
تبدیل ارز تعهد نداده اند که انجام می شود یعنی 
وقتی نفت می فروشیم معلوم نیست درآمدی 
ارزی آن را بتوانیم به دست بیاوریم. در بحث 
تحریم ها آمریکا مطلقا تعهد نداده است که از 
برجام خارج نشود. متأسفانه دوستان تیم قبلی 
مذاکرات مسئولین اصلی این مذاکرات هستند، 
نمی خواهم اسم بیاورم، ما سه گروه داریم؛ گروه 
تحریم، گروه هسته ای و گروه اجرایی. مسئولین 
این کمیته ها همانند کسانی هستند که برجام 
را فتح الفتوح می دانســتند، باید به این مورد 
خیلی توجه کنیم. این نماینده مردم در مجلس 
یازدهم با تأکید بر اینکه ما می توانیم از طرف 
غربی تضمین بگیریم تا در کنگره آن را تصویب 
کند، گفت: شاید بگویند کنگره مخالفت کند، 
این در حالی اســت که اکثر اعضای کنگره 
آمریکا دموکرات هستند و بایدن هم از همین 
جریان است. لازم نیست که مصوبه کنگره به 
آن صورت باشد، ما سه نوع داریم، یک دستور 
اجرایی و یک دستور اجرایی کنگره ای داریم 
که برای آن رأی نصف به علاوه یک کافی است.

موضع واشنگتن درخصوص 
تاثیر حمله روسیه به اوکراین 

بر مذاکرات وین
ســخنگوی وزارت امورخارجــه آمریکا 
گفت: علی رغم حمله روسیه به اوکراین 
به تعامل با مسکو درخصوص برجام ادامه 
می دهیم. به گزارش ایســنا، ند پرایس 
سخنگوی وزارت امورخارجه آمریکا در 
نشســت خبری هفتگی خود در  پاسخ 
به این سوال که باتوجه به حمله نظامی 
روسیه به اوکراین آیا موضوعی همچون 
برجام وجــود دارد که واشــنگتن گفت 
وگو با مســکو درباره آن را متوقف کرده 
باشد؟ گفت: ما مســئله ای را که به نفع 
امنیت ملی مان باشــد دنبال می کنیم. 
بعضی از مواردی که ذکــر کردید برای 
منافع امنیت ملی ما ضروری است. اینکه 
روسیه به اوکراین حمله کرده است سبب 
نمی شــود ما دســت از پیگیری امنیت 
ملــی و محافظت از امنیت شــهروندان 
آمریکایــی برداریم. بنابــر گزارش وب 
سایت وزارت امورخارجه آمریکا، پرایس 
ادامه داد: با این حــال، حمله بی دلیل 
روسیه به اوکراین روابط دوجانبه ما )با 
روسیه( را تغییر داده است. وی همچنین 
در بخش دیگری از این نشست خبری با 
تکیه بر ادعاهای بی اســاس و ساختگی 
مقامات آمریکایی درباره ماهیت برنامه 
هســته ای کشــورمان گفت: کنترل و 
جلوگیــری از گســترش تســلیحات 
هســته ای میز موضوعی اســت که در 
راســتای منافع امنیت ملی ماست. اگر 
می خواهید برجــام را یک توافق کنترل 
تســلیحات بدانید، یا ایــن حقیقت که 
آمریکا و روســیه بزرگتریــن زرادخانه 
های هســته ای روی زمیــن را دارند، 
باید بگویم که همچنان بــه نفع امنیت 
ملی ماســت که مواد هسته ای، کلاهک 
های هســته ای و ذخیره های هسته ای 
تحت کنترل باشند. در حالی که مقامات 
کشورمان بارها تاکید کرده اند که هدف 
از برنامه  هسته ای ایران صلح آمیز است و 
سلاح هسته یی در دکترین دفاعی ایران 
هیچ جایگاهی ندارد، سخنگوی وزارت 
امورخارجه آمریکا مدعی شد: همچنین 
، این در راستای منافع امنیت ملی مان 
است که هرگز به ایران اجازه دستیابی به 
سلاح هسته ای را ندهیم. حمله روسیه 
به اوکراین نباید چراغ ســبزی به ایران 
برای تولید سلاح هســته ای یا حرکت 
به سمت مســیری برای دستیابی سریع 
به این تســلیحات باشــد. جلوگیری از 
دستیابی ایران به ظرفیت ساخت سلاح 
هســته ای کماکان به نفــع امنیت ملی 

ماست.

سخنگوی کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس 
از مصوبه شورای عالی هماهنگی اقتصادی 
سران قوا درباره معافیت های مالیاتی در مورد 
اقلام خوراکی انتقاد کرد و گفت: اگر بنا به اعمال 
هر معافیتی باشد باید براساس قانون انجام 
شود. اگر سران قوا قانون را رعایت نکنند تکلیف 
چه خواهد شد. به گزارش ایسنا، سیدکاظم 
دلخوش در جلسه علنی نوبت صبح روز شنبه  
و در خلال بررسی جزئیات بودجه در بخش 
درآمدی در تذکری با اشاره به مصوبات روز 
گذشته شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران 
قوا گفت: ما در ماده ۶ قانون برنامه تصویب 
کردیم که نمی توان ارجحیت معافیت مالیاتی 
خارج از قانون وضع کرد. در این شرایط شورای 
عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا معافیت 
های مالیاتی را در برخی بخش ها اعمال کرد 
که این یعنی مجلس سر کار است. وی تأکید 
کرد: اگر بنا باشد هر معافیتی اعمال شود باید 
قانون ملاک باشد. نمایندگان مجلس برای 
کمک آماده هستند چرا از مجلس نخواستند 
که این موضوع را بررسی کرده و تبدیل به قانون 
کند. نماینده صومعه سرا ادامه داد: امام )ره( 
فرمود خلاف مقررات، خلاف شرع است. آقایان 
تصمیم گرفتند درباره معافیت مالیات بر ارزش 
افزوده بخشی از کالاهای اساسی تصمیماتی 
اعمال کنند که این مغایرت با قانون مالیات 
بر ارزش افزوده دارد. رهبری در زمان دادن 
اختیارات به سران قوا تأکید داشتند که آن ها 
اختیار قانون گذاری ندارند. اگر قرار باشد سران 
قوا قانون را رعایت نکنند، تکلیف چه می شود. 
به گزارش ایسنا، علی نیکزاد رئیس جلسه در 

واکنش به این تذکر گفت: در جلسه سران قوا 
آقای حاجی بابایی رئیس کمیسیون برنامه و 
بودجه و آقای پورابراهیمی رئیس کمیسیون 
اقتصادی در کنار رئیس مجلس حضور دارند. 
نیکزاد در ادامه  از پورابراهیمی خواست که 
به ارائه توضیحاتی درباره جلسه شورای 
عالی هماهنگی سران قوا بپردازد. محمدرضا 
پورابراهیمی رئیس کمیسیون اقتصادی 
مجلس توضیح داد: از سال ۹۷ با توجه به 
دستور رهبری و براساس حکم حکومتی، 
شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا 
تشکیل شد. این شورا براساس چارچوب 
های تبیین شده از سوی رهبری و موضوعات 
و مشکلات به وجود آمده در کشور تصمیم 
گیری هایی را انجام می دهد و خدمت رهبری 
ارسال می شود. این تصمیمات در صورت تأیید 
رهبری برای بازه زمانی مشخص اجرا می شود. 
وی ادامه داد: در حکم رهبری اشاره شده که 
هیچ گاه نباید تصمیمات این شورا تأثیری در 
قوانین و مقررات بگذارد مگر اینکه اضطراری 

بوجود آید برای آن هم باید دلایل توضیح 
داده شود. پورابراهیمی اضافه کرد: درباره 
مالیات بر ارزش افزوده بر کالاهای اساسی به 
خاطر شرایط تورمی در کشور پیشنهادی در 
این جلسه مطرح شد منتها رسانه ملی چیز 
دیگری را اعلام کرد. ما حذف مالیات بر ارزش 
افزوده بر کالاهای اساسی را تصویب نکردیم 
بلکه ما مالیاتی شبیه نرخ ترجیحی را تصویب 
کردیم که نرخ ترجیحی یعنی نرخ پایین 
تر نسبت به ۹ درصد قانون مالیات بر ارزش 
افزوده که این هم به خاطر شرایط تورمی و 
وضعیت کالاهای اساسی وضع شده است. 
رئیس کمیسیون اقتصادی ادامه داد: پیش از 
این هم مالیات بر ارزش افزوده در قانون مالیات 
بر ارزش افزوده در برخی کالاها حذف شده بود 
که در جلسه شورای عالی اقتصادی سران قوا 
تعدادی از کالاها قرار شد مالیات براساس نرخ 
ترجیحی بدهند تا بتوان کالاهای اساسی را با 
نرخ حداقلی به دست مردم رساند. البته که این 

مصوبه باید به تأیید رهبری برسد.

معاون پژوهشی پژوهشگاه علوم و معارف دفاع 
سلیمانی،  قاسم  حاج  سپهبد  شهید  مقدس 
گفت:پژوهشگاه علوم و معارف دفاع مقدس 
قصد دارد در حوزه های دفاع مقدس، امنیت 
داخلی، جبهه مقاومت و جنگ های نامنظم 
تولید علم کند و این علم را در خدمت حل بخشی 
از مشکلات کشور و نیروهای مسلح بگیرد. به 
گزارش ایسنا،  امیر سرتیپ حسین شکوهی 
در تشریح اهمیت انجام فعالیت های علمی و 
پژوهشی در حوزه دفاع مقدس گفت: مردان 
بزرگ و جوانمردان این سرزمین در دوران قبل 
از پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی در مکتب 
اسلام و در مکتب حضرت امام)ره( تربیت شدند و 
در انقلاب اسلامی رشد کردند و بارور شدند و در 
سال های دفاع مقدس و جبهه مقاومت اسلامی به 
ثمر رسیدند و توانستند  نهال این انقلاب را بارور 

بکنند و رسالت خودشان را انجام بدهند. 
وی با بیان اینکه دو رخداد پیروزی انقلاب اسلامی 
و دفاع مقدس، در تاریخ سیاسی ایران بی نظیر 
و سرنوشت ساز بوده است. وی اظهار کرد: باید 
طبق تدبیر مقام معظم رهبری حضرت امام 
خامنه ای عزیز، از گنجینه عظیم دفاع مقدس 
و جبهه مقاومت اسلامی بهره برداری کنیم 
. پژوهشگاه علوم و معارف دفاع مقدس این 
مأموریت را به عهده دارد و با چهار پژوهشکده 
دفاع مقدس، امنیت داخلی، جبهه مقاومت 
و  نامنظم  جنگ های  پژوهشکده  و  اسلامی 
توسعه پدافند داخلی و یک مرکز تحت عنوان 
دایره المعارف دفاعی امنیتی انقلاب اسلامی و 
راه اندازی دبیرخانه کلان پروژه نقش فرماندهی 
معظم کل قوا در تحول، ارتقا و مدیریت دفاع، 
امنیت و جبهه مقاومت اسلامی، در حال اجرای 

مأموریت خود است. وی با اشاره به حضور 
فرماندهان عالی نیروهای مسلح در هیئت امنای 
با  پژوهشگاه و همکاری پیشکسوتان جنگ 
پژوهشگاه تصریح کرد: ما در این پژوهشگاه یک 
فضا، محیط و شرایط مناسب و ساز و کارهایی 
را برای حضور پیشکسوتان و یادگاران دفاع 
مقدس و بهره برداری از تجارب آنها در قالب 
پروژه های علمی و نشست های تخصصی فراهم 
کردیم و تلاش کردیم با تجمیع ظرفیت های 
علمی و پژوهشی و بسترسازی مناسب برای 
توسعه کمی و کیفی پروژه های تحقیقاتی در 
راستای ارتقاء مستمر دانش و همچنین بینش 
راهبردی منطبق با استانداردهایی که تعریف 
شده، آثار علمی شاخصی تولید کنیم. معاون 
سابق تربیت و آموزش ستاد کل نیروهای مسلح 
افزود: ما با انجام این پروژه های تحقیقاتی ضمن 
تولید یک ادبیات غنی و ارزشمند به تبیین نقاط 
قوت و ضعف و تحلیل دلیل پیروزی ها و عدم 
پیروزی ها در عملیات های مختلف در دوران دفاع 

مقدس، جبهه مقاومت اسلامی و جبهه امنیت 
داخلی و برون مرزی می پردازیم.  معاون پژوهشی 
پژوهشگاه علوم و معارف دفاع مقدس تأکید کرد: 
می خواهیم در حوزه های دفاع مقدس، امنیت 
داخلی، جبهه مقاومت و جنگ های نامنظم 
تولید علم کنیم و این علم را در خدمت حل 
بخشی از مشکلات کشور در حوزه های دفاع و 
امنیت به کار بگیریم. اگر بتوانیم این پروژه های 
تحقیقاتی را به کتاب و منابع معتبر و متقن تبدیل 
کنیم آن زمان منابع ارزشمندی برای آموزش 
در دانشگاه های نیروهای مسلح و دانشگاه های 
کشور ارائه خواهیم داد.  امیر سرتیپ شکوهی به 
راه اندازی رشته مطالعات راهبردی دفاع مقدس 
اشاره کرد و گفت: به همت این پژوهشگاه یک 
رشته دکترای مطالعات راهبردی دفاع مقدس 
در دانشکده دفاع ملی دانشگاه عالی دفاع ملی از 
سال ۱۴۰۰ راه اندازی شده است که در این رشته 
نیروی انسانی مورد نیاز  کشور در حوزه دفاع 

مقدس تربیت خواهد شد. 

امیر شکوهی:علم را باید در خدمت حل 
مشکلات کشور و نیروهای مسلح به کار بگیریم

انتقاد دلخوش از مصوبه شورای هماهنگی
 سران قوا  درباره معافیت مالیاتی اقلام خوراکی

سخنگوی شورای نگهبان گفت: این شورا لایحه قانون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز و طرح انتقال آب از دریای عمان به سیستان و بلوچستان 
را تایید کرد. به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، هادی طحان نظیف 
سخنگوی در نشست خبری گفت: ۱۵ طرح و لایحه در این مدت در 
شورای نگهبان بررسی شده که عمدتا این طرح ها و لوایح خلاف شرع 
و قانون اساسی شناخته نشد.  وی افزود: لایحه اصلاح قانون مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز مورد بررسی قرار گرفت و مورد تایید شورای نگهبان 
قرار گرفت، این لایحه قرار است گام های بلند و موثری را در جهت 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز بردارد. او گفت: طرح انتقال آب از دریای 
عمان به سیستان و بلوچستان و طرح اصلاح قانون مالیاتهای مستقیم 
در جلسه شورای نگهبان تایید شد. سخنگوی شورای نگهبان افزود: 
دو طرح فهرست قوانین و احکام نامعتبر در حوزه انتخابات و شوراها 
خلاف موازین شرع شناخته نشد. البته دو تذکر هم نسبت به این طرح 
به مجلس داریم که قطعا به مجلس خواهیم گفت. وی ادامه داد: طرح 
تسهیل مجوزهای کسب و کار نیز مورد بررسی قرار گرفت که شورای 
در مراحل قبل نسبت به آن ایراد گرفت اما طی رفت و برگشت هایی 
برطرف شد. طحان نظیف افزود: اخیرا نامه ای از هیأت عالی مجمع 
تشخیص مصلحت نظام به ما ارسال شد مبنی بر اینکه ایرادات قبلی 
این هیات برطرف نشده و همچنان به قوت خود باقی است و ما هم 
موظفیم این موارد را انتقال دهیم تا برطرف شوند. وی درباره طرح 
صیانت از کاربران فضای مجازی اظهار داشت: گاهی تصویب یک 
قانون فراز و نشیب های فراوانی دارد و تفاوت متن اولیه تا طرح نهایی 
زیاد است و ممکن است متن تغییرات زیادی کند. او گفت: با توجه به 
این که نمی دانیم مصوبه مجلس چه خواهد بود نمی توانیم اظهارنظر 
کنیم فقط باید وفاق بیشتری نسبت به این طرح وجود داشته باشد و 

موافقان و مخالفان در فضای آرامی نظرات خود را اعلام کنند.

شورای نگهبان طرح انتقال آب  از 
دریای عمان به سیستان و بلوچستان را 

تایید کرد 

آمریکا تاکنون تضمینی 
برای عدم خروج از توافق 

احتمالی نداده است
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سفیر جمهوری اسلامی ایران در کی یف اعلام کرد: امکان خروج اتباع 
ایرانی از اوکراین فراهم گردید، امیدوارم هموطنان عزیز به سلامت به 
دامان میهن برگردند.  منوچهر مرادی در توییتی نوشت:  خوشبختانه 
با پیگیری سفارت در  اوکراین، تلاش همکاران وزارت خارجه، همراهی 
صمیمانه سفرای محترم در ورشو، بوداپست و بخارست و حمایت وزیر 
محترم امور خارجه امکان خروج اتباع ایرانی از اوکراین فراهم گردید. 

امیدوارم هموطنان عزیز بسلامت به دامان میهن برگردند. 
او در توییت دیگری نوشت :  طی دو روز گذشته و پس از تشدید تنش 
در  اوکراین، از محل اسکان برخی  ایرانیان مقیم و خوابگاه دانشجویان 
بازدید و با جمعی از آنها به گفت وگو نشستم. به درخواست ها و نگرانی 

های شان گوش دادم. تا پایان، در کنار آنان هستم.

امکان خروج اتباع ایرانی از اوکراین 
فراهم شد

یک کارشناس ارشد مسائل بین الملل با بیان این 
ین بر مذاکرات وین به دو  وکرا که تاثیر جنگ ا
عامل بستگی دارد اظهار کرد: اول اینکه باید دید 
مذاکرات وین هم اکنون در چه مرحله ای قرار دارد 
و دوم اینکه بحران اوکراین به چه میزان عمق و 
شدت پیدا می کند. رضا نصری در گفت وگو با 
ایسنا در مورد علت  اصلی حمله روسیه به اوکراین 
چیست ؟ گفت : می گویند در نواحی مرزی روسیه 
پیرمردها و پیرزن هایی هستند که شب ها پای 
خاطرات پدر و مادرهایشان از حمله ناپلئون به 
شهرشان می نشستند و خود نیز شب ها برای 
ند! این  ز حمله هیتلر خاطره گفته ا نوه هایشان ا
جمله بیانگر نوع نگاه روس ها به مقوله»امنیت« 

است.
وی ادامه داد : در واقع، نگاه روسیه به امنیتش 
یک نگاه  »جغرافی محور« و »تاریخ محور« است. 
به این معنا که روسیه - به دلیل تجربیات تاریخ 
یجاد »منطقه حائل«  منیت خود را در گرو ا - ا
در نواحی مرزی خود - به ویژه در مرز غربی با 
اروپا - می داند. این حساسیتی است که از پایان 
تو و کشورهای  جنگ سرد تا کنون، سازمان نا
ند، بلکه با توسعه  غربی نه تنها رعایت نکرده ا
قلمرو خود - که یک »قلمرو نظامی« است - با بی 
پروایی تمام برخلاف آن اقدام کرده اند. روسیه با 
حمله به اوکراین - ولو با روشی خلاف قانون - در 
بر  منیتی خود در برا صدد بازسازی معماری ا
قدرت های غربی است. این استاد دانشگاه افزود 
: اگر ریشه ای تر به موضوع نگاه کنیم، علت این 
رویکرد غربی ها به روسیه نگاهی  است که خود به 
مقوله»اروپا« دارند. در واقع، در محافل سیاست 
خارجی و علوم استراتژیک دو نگاه کُلی به »اروپا« 
تحادیه محور« است؛  ه »ا مطرح است. یک نگا
تحادیه  ا »ا روپا ر ره ا یعنی نگاهی که هسته قا
ند و شرط برخورداری از مواهب و  اروپا« می دا
امنیت جمعی منتسب به آن را پیروی از موازین و 
هنجارهای این سازمان می دانند. در این رویکرد، 
ملاحظات و رهنمودهای آمریکا محور اصلی و 
تحادیه است و  تژیک ا محرک تصمیمات استرا
سازمان ناتو نیز بازوی اجرایی آن است. به عبارت 
دیگر، در این رویکرد روسیه صرفاً یک رقیب یا یک 
دشمن تلقی می شود.  نصری ادامه داد : نگاه دوم 
 Europe نگاهی است که به »اروپای بزرگ« یا

boréale شهرت دارد. نگاهی است که اروپا را 
لیه فرانسه  Brest( در منتهی ا از شهر برِست )
Vladivostok( در  تا شهر ولادیوستوک )
لیه روسیه تلقی می کند و روسیه را جزء  منتهی ا
 ، ند. طبیعتاً ین قاره می خوا ز ا یی ناپذیری ا جدا
ه، روسیه یک »شریک« و »متحد«  ین نگا در ا
تلقی می شود که در چارچوب امنیت جمعی اروپا 
جایگاه خود را دارد. به همین خاطر هم ایالات 
روپایی  متحده رویکرد دوم را نمی پسندد و به ا
»اتحادیه محور« با عاملیت »ناتو« به فرماندهی 
خود گرایش دارد. غلبه این رویکرد موجب شده 
روسیه نیز به جای اینکه متحدین خود را در اروپا 
جستجو کند، به دنبال اتحاد با چین است و این 
وضعیت زمینه را برای یک »برخورد بزرگ« میان 
قدرت ها - که عده ای آن را جنگ سوم جهانی 

می خوانند - هموار کرده است.
نفع  به  نهایت  رویکرد تهاجمی مسکو در 

هیج کس نیست،حتی خود روسیه
رضا نصری در پاسخ به این سوال که  عده ای از 
تحلیل گران این ادعا را مطرح می کنند که علاوه 
بر موضوعات امنیتی و نگرانی روسیه از گسترش 
نفوذ  ناتو به مرزهای این کشور با عضویت اوکراین 
قع پوتین به  لمللی ، در وا ین سازمان بین ا به ا
دنبال احیای شوروی سابق  و حتی روسیه تزاری 
رتباط چیست ؟ تصریح  است، نظر شما در این ا
کرد: حقیقت این است که عزم روسیه در محافظت 
منیت خود یک جنبه تهاجمی پیدا کرده  ز ا ا
ین رویکرد تهاجمی هم - که هم ناقض  است. ا
لملل و هم مستعد سوءمحاسبه و  بین ا حقوق 
هم بروز حوادث غیرقابل پیش بینی و خطرناک 
است - در نهایت به نفع هیج کس نیست. نه به 
نفع خود روسیه است، نه به نفع اروپاست، نه به 
نفع آمریکاست و نه به نفع صلح جهانی است. 
ین مقطع  به همین خاطر، بهترین سیاست در ا
تشویق طرفین به تلاش برای یافتن یک راه حل 

سیاسی است.
تنها ابزاری که آمریکا و غرب علیه روسیه در 

دست دارند»تحریم« است
 این کارشناس ارشد روابط بین الملل در پاسخ به 
این سوال که نوع عملکرد آمریکا و غرب در ارتباط 
با این حمله چه طور ارزیابی می کنید آیا  صرفا 
اعمال تحریم های گسترده علیه مسکو  می تواند 
باعث توقف اقدامات روسیه شود ؟ و به طور کلی 
نوع اقدامات آنها چه تاثیری در ایجاد این جنگ 

بزاری  داشت ؟ خاطرنشان کرد : درعمل، تنها ا
رند،  که آمریکا و غرب علیه روسیه در دست دا
»تحریم« است. معتقدم روسیه نیز تاثیرات تحریم  
را پیشاپیش محاسبه کرده است. یعنی با احتساب 
این زیان های اقتصادی است که دست به  اقدامات 
، تاریخ نیم قرن  خود در اوکراین زده است. اصولاً
ده »تحریم« - علیرغم آسیبی  گذشته نشان دا
که به اقتصاد و مردم عادی می رساند - تاثیری 
بر تصمیمات کلان و حیاتی کشورها ندارد. هیچ 
مله  معا تحریم  رفع  برای  ا  ر منیتش  ا کشوری 
نمی کند. کما اینکه ایران نیز هرگز حاضر نشده - و 
نخواهد شد برنامه موشکی و توان دفاعی خود را 
- در ازای رفع تحریم معامله کند. در مورد روسیه 
نیز این اصل صدق می کند. این نکته ای است که 

لازم است غربی ها بالاخره متوجه شوند.
تاثیری  چه  اوکراین،  به  روسیه  حمله 

بر"مذاکرات وین"خواهد گذاشت ؟
نصری در پاسخ به این سوال که به نظر وی این 
تحولات چه تاثیری بر  مذاکرات احیای برجام و 
رفع تحریم ها خواهد داشت؟ اظهار کرد: اینکه 
بحران اوکراین چه تاثیری بر مذاکرات وین دارد 
کرات  ینکه مذا رد:  یکی ا به دو عامل بستگی دا
وین هم اکنون در چه مرحله ای قرار دارد؟ یعنی 
اگر مذاکره به مراحل نهایی خود رسیده، احتمال 
ینکه بحران اوکراین بر آن تاثیر نگذارد بیشتر  ا

گر هنوز مسائل جدی و زمان بری  ما ا است. ا
باقی مانده، احتمال اینکه طرفین غربی و روسی 
در بلندمدت بر سر آن ها توافق کنند کم تر است. 
دوم اینکه بحران اوکراین چقدر عمق و شدت پیدا 
کند. اگر بحران اوکراین به فجایع انسانی، برخورد 
نظامی میان نیروهای غربی و روسی یا حادثه 
مهمی منجر شود، احتمال همکاری طرفین در 

وین کم تر خواهد شد.
نصری با بیان این که در این راستا،  موضع ایران در 
این بحران از اهمیت خاصی برخوردار است. اظهار 
کرد: در واقع، به قول انگلیسی زبان ها ایران »بین 
یک سنگ و یک جسم سخت گیر کرده است«! 
نه صلاح است همسایه لجام گسیخته را برنجاند، 
و برای خود در  ز ا نه با حمایت بی قید و شرط ا
حین مذاکرات هزینه بتراشد. در اصل،  باید ایران 
موضعی اتخاذ کند که از یک سو ملاحظات متضاد 
روسیه و اوکراین را در نظر داشته باشد، و از سوی 
دیگر بر منافع راهبردی، سیاسی و اقتصادی ایران 
نیز لطمه نزند. به عبارت دیگر، ایران باید - به جای 
اتخاذ یک موضع صرفاً سیاسی - موضعی مبتنی 
بر حقوق بین الملل و اصول پایه ای منشورسازمان 
ملل  مطرح کند. یعنی بگوید واکنش خشونت آمیز 
ا  ر تو  نا پروای  بی  و  تحریک آمیز  مات  قدا ا به 
ه حل عملی  ستا نیز را ین را نمی پسندند و در ا

پیشنهاد کند

حمله روسیه به اوکراین چه تاثیری بر "مذاکرات وین" دارد؟
گزارش

ایرنا

سنا
: ای

س
عک

نمایندگان مجلس شورای اسلامی با افزایش چندین 
برابری عوارض سیگار در سال ۱۴۰۱ مخالفت کردند. 
به گزارش ایســنا، نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
در جلسه علنی روز شــنبه مجلس و در جریان بخش 
درآمدی لایحه بودجه ســال ۱۴۰۱ ، پیشنهاد احمد 
امیرآبادی فراهانــی در خصوص حــذف بند الحاقی 
۷، تبصره ۶ لایحــه بودجه را که بــه تعیین عوارض 
خرده فروشــی هر نخ ســیگار در ســال آینده بازمی 
گشــت بررســی کرده و در نهایت با حــذف این بند 
موافقت کردند. بر اســاس بند الحاقی۷ تبصره ۶  که 

حذف شــد، از ابتدای ســال ۱۴۰۱ به قیمت خرده 
فروشی هر نخ سیگار تولید داخل با نشان ایرانی مبلغ 
دوهزار و ســیصد)۲.۳۰۰(ریال، تولید داخل با نشان 
بیــن المللی)برند( مبلغ هشــت هزار)8.۰۰۰(ریال، 
هر نخ ســیگار وارداتی مبلغ پانــزده هزار)۱۵.۰۰۰(

ریال و هر بســته پنجاه گرمی تنباکوی قلیان داخلی 
ســیصدهزار)۳۰۰.۰۰۰(ریال و هر بســته تنباکوی 
وارداتی سیصدهزار)۳۰۰.۰۰۰(ریال به عنوان عوارض 
اضافه می گردد. وزارت امور اقتصــاد و دارائی مکلف 
است مبالغ مذکور را از تولیدکنندگان و واردکنندگان 

حسب مورد أخذ و به حســاب درآمد عمومی موضوع 
ردیف ۱۱۰۵۱۵ جدول شــماره)۵( این قانون واریز 
نماید. احمد امیرآبادی فراهانی در توضیح پیشــنهاد 
خود بیان کرد: اکنون دو نامه از ســوی ستاد مرکزی 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز و وزارت صمت در خصوص 
افزایش عوارض ســیگار به مجلس ارسال شده است. 
در نامه ســتاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز آمده 
است که با افزایش این چنینی عوارض سیگار مخالف 
هستند. اگر ما افزایش عوارض سیگار را نسبت به سال 
۱۴۰۰ مقایســه کنیم آنچه که در مصوبه کمیسیون 

تلفیق رقم خورده است افزایش بســیار بالایی است. 
عوارض سیگار با نشــان داخلی از ۲۵ تومان به ۲۳۰ 
تومان در سال آتی افزایش یافته است که حدود 8۰۰ 
درصد است و با نشان بین المللی از ۵۰ تومان به 8۰۰ 
تومان رسیده اســت. نباید کاری کنیم که سیگار در 
کشور از شیشــه، تریاک و هروئین گرانتر شود. با این 
عوارض دسترسی مردم به سیگار بسیار سخت خواهد 
شد. علیرضا ســلیمی در مخالفت با این پیشنهاد بیان 
کرد: مصرف دخانیات در کشور بسیار بالا رفته است. 
ما ســالیانه ۶۰ هزار فوتی به دنبال مصرف دخانیات 

داریم در حالی که میــزان فوتی ها در تصادفات جاده 
ای بین ۱۶ تا ۱8 هزار نفر است. آیا ما نباید فکری در 
این حوزه کنیم. مردم مانند برگ خزان جان خود را از 
دست می دهند. مصرف سیگار به بیش از ۶۵ میلیارد 
نخ در کشور رسیده است. مصرف سیگار بین جوانان و 
نوجوانان رواج پیدا کرده است. حتی حدود 8۰ درصد 
سود ناشی از گردش مالی آن به جیب برخی از شرکت 
های خارجی می رود. در کشور ترکیه مالیاتی معادل 
۱۳ میلیارد دلار به سیگار بسته اند. این موضوع رابطه 

ای با قاچاق سیگار ندارد.

مخالفت مجلس با افزایش چند برابری عوارض سیگار در سال آینده



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره 10، نبش شرقی 2
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: 09131488684     43213684-85- 034
تلفنخانه کرمان: 034-32487477

ایمیل تحریریه: 
kaghazevatan@gmail.com

ایمیل سازمان آگهی ها: 
kaghazevatan.adv@gmail.com 

مدیر اجرایی: حمید باقری 
مدیر داخلی: سمیه خدیشی

گرافیک: فاطمه خواجویی
صفحه آرایی: ندا صفاریان 

خبر: محمد ساردویی

عکس: یاسر خدیشی
 روابط عمومی: شیوا کرمی

توزیع: اصغر صانعی
حسابدار: فاطمه سلیمانی 

نماینده روزنامه در عنبرآباد: ارشاد پگاه

نظرات نویسندگان دیدگاه شخصی آنان بوده و لزوما دیدگاه روزنامه نیست . 

1185 پیاپــی  شــماره  چهــارم     ســال       1400 اســفندماه   8 یکشــنبه   

پیش چاپ و چاپ: مهدوی)03432134838(

نمابر: 034-32448511

ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

رودک عسل خوار
مشخصات: شباهت زیادی به رودک معمولی دارد. برخلاف اکثر پستانداران، 
رنگ پشت آن سفید یا خاکستری متمایل به زرد و رنگ پهلوها و زیر بدن 

کاملاً سیاه است. در ناحیه سر، نوارهای سیاه و سفید وجود ندارد.
تا ۲8  ارتفاع ۲۳  سانتی متر،  تا ۳۰  سانتی متر،دم ۲۰  تا ۷۷  تنه ۶۰  و  سر  اندازه ها:طول 
سانتی متر،وزن ۷ تا ۱۳ کیلوگرم.زیستگاه:مناطق نیمه بیابانی، استپی، جنگلی، تپه ماهور و 

بیشه زارهای خوزستان.
پراکندگی:تاکنون در پناهگاه حیات وحش دز و رامهرمز در خوزستان، گرگان و ترکمن صحرا، 
پارک ملی خبروروچون در استان کرمان و منطقه بوروئیه هرات در استان یزد مشاهده شده 
است.پراکنش جهانی: از فلسطین و شبه جزیره عربستان تا ترکمنستان، شرق هند و قاره آفریقا.

خود  قوی  ناخن های  با  می کند.  زندگی  انفرادی  یا  جفت  صورت  است.به  عادات:شبگرد 
سوراخ هایی می کند و یا در سوراخ های طبیعی، شکاف سنگ ها و سوراخ درختان لانه می سازد. 
برای یافتن عسل از درختان بالا می رود. بعضی از خصوصیاتش شبیه خرس است./ گروه 

کویرها و بیابان ها ایران

زیستمند

ارز دیچیتال

آگهی استخدام در استان کرمان
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اینفوگرافیک

موقعیت شغلی: مهندس معدن
جنسیت: آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
دارای سابقه کار

شرایط احراز
منظم و مسئولیت پذیر

آشنایی با نرم افزارهای تخصصی
دارای سابقه کار ۳ سال و بیشتر در معادن فلزی

مستقر در کارگاه
ساکنین بومی رفسنجان دارای اولویت می باشند.

تسهیلات و مزایا
امکان ارتقاء شغلی

متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را از طریق سیستم ارسال رزومه 
»ای-استخدام« ارسال نمایند

موقعیت شغلی: مدرس زبان آلمانی
شرایط احراز

جنسیت: خانم، آقا
نوع قرارداد: تمام وقت، پاره وقت

مدرک تحصیلی و بین المللی زبان
لیسانس زبان آلمانی )مدارک بالاتر و مرتبط به زبان آلمانی امتیاز محسوب میشوند(

ارائه مدرک B2 یا C1 یا C2 معادل آن ها
A2 و A1 سابقه تدریس برای کورس های

ارائه مدارک مبنی بر تحصیل یا زندگی در آلمان امتیاز محسوب می گردد
حداقل داشتن یک سال سابقه تدریس

مزایا
بالاترین حقوق پرداختی در تمام موسسات

بستر سازی رشد برای اساتید در محیط آرام دوستانه با پرسنل با انرژی
متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را از طریق سیستم ارسال رزومه »ای-استخدام« 

ارسال نمایند

موقعیت شغلی: کارشناس حقوقی
جنسیت: آقا 

نوع قرارداد: تمام وقت
سابقه کار مهم نیست

شرایط احراز
شرایط احراز

حداقل مدرک تحصیلی لیسانس حقوق
حداکثر ۳۵ سال سن

توانمند و فعال در انجام کار / مسلط به موضوعات حقوقی / ساکن کرمان / 
دارای کارت پایان خدمت یا معافیت دائم/ تسهیلات و مزایا / بیمه

سایر مزایا
بیمه از روز اول کاری /حقوق طبق اداره کار

اطلاعات تماس
fardin.mohammadi@everestmodern.com ایمیل

استخدام جانبواستخدام موسسه زبان گامایک شرکت معتبر

عکس نوشت

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت 
در کرمان از کشف یک شیء عتیقه مربوط به 
هزاره سوم پیش از تاریخ در این شهرستان 

خبر داد. 
حسین سلامی در تشریح جزییات این خبر 
افزود:پس از یکسری اقدامات اطلاعاتی روز 
گذشته یک شی عتیقه مربوط به هزاره سوم 
پیش از تاریخ در یکی از روستاهای شهرستان 

جیرفت کشف و ضبط شد.
 این مقام قضایی خاطر نشان کرد:این شی 
یک پیاله از جنس سنگ صابونی به ارتفاع 
۸ سانتیمتر و قطر دهانه ۱۱ سانتیمتر است 
و اصالت تاریخی و فرهنگی ان توسط اداره 
میراث فرهنگ یو صنایع دستی و گردشگری 

شهرستان جیرفت تایید شده است.
سلامی بیان کرد:بر اساس نظریه کارشناس 
میراث فرهنگی قدمت شی کشف شده ۵ 
هزارساله و مربوط به عصر مفرغ است. سلامی 
از مردم فرهنگ دوست شهرستان جیرفت 
خواست هر کجا با افراد سودجو و قاچاقچیان 
عتیقه روبرو شدند مراتب را به پلیس اطلاع 

دهند.

نتقال  هدف از اجرای این طرح را جلوگیری از ا
نهال های غیر مجاز و بدون لیبل به شهرستان کرمان 

عنوان است.
نخعی مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کرمان 
گفت:دو پست قرنطینه گیاهی در مناطق پاسگاه 
های انتظامی مرصاد و سیرچ از ۱۵ بهمن لغایت ۱۵ 
فروردین ماه به مدت دو ماه فعال شد که در این طرح 

۱0 کارشناس و یک تکنسین  شرکت دارند.
او خاطر نشان کرد: با توجه به وجود بعضی از آفات 

و بیماری های قرنطینه ای  از کلیه کشاورزان عزیز  
تقاضا می شود جهت کاشت از نهال های لیبل دار و 
تایید شده توسط موسسه نهال و بذر و شناسنامه دار 

استفاده کنند.
نخعی تصریح کرد:کشاورزان از حمل و کاشت نهالهای 
متفرقه و ناشناخته که تاییدیه های لازم را از جهاد 
کشاورزی ندارند خودداری نمایند تا در آینده از ایجاد 
مشکل و توسعه آفات و بیماری های جدید در باغات 

خود و همجوار جلوگیری شود.

مور صنایع سازمان صنعت، معدن و  معاون ا
تجارت جنوب کرمان از آغاز به کار 4 کارخانه 
تولید رب گوجه فرنگی در جنوب کرمان خبر 

داد.
حسین سعیدی در این خصوص گفت: با نزدیک 
شدن به فصل برداشت گوجه فرنگی در جنوب 
ز  کرمان، جهت تعدیل قیمت ها و جلوگیری ا
ضرر و زیان کشاورزان فعال در این حوزه، فعالیت 
4 واحد تولیدی رب گوجه فرنگی در جنوب 

کرمان آغاز شد.
او افزود: از مجموع ۱4 واحد تولیدی رب گوجه 
فرنگی منطقه، 4 واحد تولیدی فعالیت خود را 
آغاز و مابقی واحدها در حال دریافت سوخت، 

آماده سازی خطوط تولید و اورهال نمودن آنها 
جهت شروع فعالیت می باشند.

ین  مور صنایع سازمان تصریح کرد: ا معاون ا
نگین سالانه  واحدهای تولیدی به صورت میا
بیش از ۱00 هزار تن گوجه فرنگی از کشاورزان 
خریداری و توانایی تولید ۱6 هزار تن رب گوجه 

فرنگی را دارند.
یان ذکر است در جهت توسعه صادرات و  شا
صنایع رب گوجه فرنگی, جلسات مشترکی با 
نه های تولید کننده رب گوجه فرنگی،  کارخا
تاق بازرگانی، کنسرسیوم  شرکت شهرک ها و ا
صادراتی جنوب کرمان تشکیل و ادامه کار در 

حال پیگیری می باشد.

مدیرکل راه وشهرسازی جنوب کرمان از بررسی وضعیت اراضی پیشنهادی جهت 
احداث شهرک جدید درشهرجیرفت خبر داد و گفت: این اراضی  پیشنهادی در راستای 

طرح نهضت ملی مسکن است.
محمد ساردویی در حاشیه جلسه ای که با حضور معاونین ادارات کل منابع طبیعی 
وآبخیزداری  جنوب کرمان وامور اراضی جنوب کرمان برگزار شد، بیان کرد :طرح نهضت 
ملی مسکن یکی ازمهمترین برنامه های دولت و وزارت راه و شهرسازی است و وضعیت 
اراضی پیشنهادی جهت احداث شهرک جدید درشهر جیرفت در راستای طرح نهضت 

ملی مسکن مورد بررسی قرار گرفت.
 او اظهارداشت : تاکنون درجنوب کرمان بیش از 22هزار نفر ثبت نام کرده اند وعملیات 
اجرایی آن از زمان طرح اقدام ملی مسکن در این منطقه شرو ع شده است . تاکنون ۵00 
هکتار زمین جهت الحاق به محدوده ی شهر جیرفت شناسایی شده که  متاسفانه تنها 

۱۱ هکتار آن مورد تایید نهایی قرار گرفته است.  
وی ادامه داد : مابقی اراضی تابحال مورد تایید نهایی  ادارات مرتبط قرار نگرفته و لذا 
برای اجرای این طرح تصمیم  به احداث یک شهرک جدید در اطراف شهر جیرفت 

گرفته شده است.
او افزود : در مابقی شهر های جنوب کرمان اراضی یا مشخص شده و یا در طرحهای 
جامع در دست اقدام ،اراضی جدید جهت الحاق به محدوده این شهر ها مشخص شده 

است.
ساردویی بیان کرد : طرح نهضت ملی مسکن بصورت مداوم توسط مقام عالی وزارت راه 
و شهر سازی و استاندار کرمان مورد رصد و پیگیری قرار میگیرد و خانه دار شدن مردم 
در سراسر کشور به عنوان دغدغه اصلی مسئولین ارشد کشور در دست اجرا است و یکی 
از اهداف طرح ،تهیه و پیش بینی زمین برای ادامه طرح در سالهای آتی است که همه 

سازمانها و ادارات دولتی موظف به همکاری شده اند.
او در پایان گفت : در ادامه جلسه زمینهای اطراف شهر جیرفت جهت احداث شهرک 
جدید مورد بررسی قرار گرفت و مقرر شد تا  کارگروهی  جهت پیشبرد و تسریع امور 

تشکیل و موارد مورد نیاز به صورت قانونی توسط این کار گروه پیگیری شود.

رشت  گوهررود  و  زرجوب  های  رودخانه  رشت- 
تالاب  به  که  هستند  رشت  شهر  اصلی  ازشریان های 
از  این دو رود که در گذشته  انزلی منتهی می شوند. 
رودهای زیبا، تفریحی و دیدنی این شهر بودند؛ امروز 
به کانال انتقال فاضلاب تبدیل شده  و غرق در آلودگی 

هستند.
محیطی،  زیست  معضلی  عنوان  به  که  جریان  این 
ویژه  نگاه  انتظار  در  زده  دامن  را  اجتماعی  نگرانی 
از  رهایی  برای  مردم  مشارکت  و  متولی  دستگاه های 

این نابسامانی است

رنا
: ای

بع
من

کشف شیء عتیقه مربوط 
به هزاره سوم پیش از 

تاریخ در جیرفت

راه اندازی پست های قرنطینه گیاهی در شهرستان کرمان

آغاز به کار واحدهای تولید رب گوجه فرنگی جنوب کرمان 
در سال جاری

مدیر کل راه وشهرسازی جنوب کرمان مطرح کرد :
بررسی وضعیت اراضی پیشنهادی جهت احداث 
شهرک جدید درشهرجیرفت در راستای طرح 

نهضت ملی مسکن

دادستان جیرفت خبر داد:

خبر

شرکت فولاد زرند ایرانیان در تداوم حمایتهای 
خود از جامعه هدف بهزیستی با اهدا کارت 
هدیه ویژه خرید در آستانه سال نو بخشی از 

تنگناها ودغدغه های آنان را کاهش داد
علی ابراهیمی رئیس بهزیستی شهرستان 
زرند با اعلام این خبر گفت:شرکت فولاد 
زرند ایرانیان به مناسبت نزدیک شدن به عید 
نوروز در قالب طرح بهار زیسکو و در راستای 
انجام مسئولیت های اجتماعی و در تداوم 
حمایتهای خود از جامعه هدف بهزیستی، 
مبلغ دو میلیارد و پانصد هزار ریال را به ۲۵۰ 
معلول سرپرست خانوار در قالب پنج میلیون 
ریال کارت خرید از فروشگاه تژه و مبلغ پنج 

میلیون ریال بن خرید از فروشگاه کفش و 
لباس اهدا نمود

او با اشاره به اینکه فولاد زرند ایرانیان در عمل 
به مسئولیتهای اجتماعی خود پیشگام بوده 
است اظهار داشت:اگر تمامی شرکتها و صنایع 
مادر استان به مسئولیت اجتماعی خود عمل 
نمایند بار مشکلات متعدد مردم بسیار سبکتر 

خواهد شد.
ابراهیمی در تکمیل این خبر افزود : این هدایا 
با هماهنگی مددکاران بهزیستی وبا همکاری 
مراکز مثبت زندگی در سطح شهرستان در 
اختیار مددجویان واجد شرایط قرار خواهد 

گرفت.

اردوی تیم ملی دوچرخه سواری سرعت که 
به منظور حضوری قدرتمندانه در رقابت های 
قهرمانی آسیا برگزار شده بود، امروز در کرمان 

به کار خود پایان داد.
حسین اسلامی رئیس هیئت دوچرخه سواری 
استان کرمان گفت: اردوی تیم ملی دوچرخه 
سواری سرعت از ۱۲ بهمن زیر نظر محمد 
ابوحیدری سرمربی کرمانی تیم ملی و سیامک 
ادبی کمک مربی به میزبانی استان کرمان، 
شهرستان بم آغاز شد و به مدت ۱۵ روز ادامه 

داشت.
او می گوید: این اردو با حضور ۹ شرکت کننده 
از سراسر کشور برگزار شد که ۳ ورزشکار به 
نمایندگی از استان کرمان در این اردو حضور 

داشتند.  اسلامی گفت: رکابزنان تیم ملی سپس 
اردوی خود را در پیست خاتم الانبیاء کرمان آغاز 

کردند که این اردو تا امروز ادامه داشت.
به گفته او، اردو نشینان خود را برای رقابت های 
قهرمانی آسیا و بازی های آسیایی آماده می کنند. 
اسلامی، محمد امین رحیم آبادی رکابزن 
کرمانی را یکی از شانس های ایران در رقابت های 
قهرمانی آسیا دانست و گفت: محمد امین رحیم 
آبادی رکورددار ۲۰۰ متر ایران است که امید 
زیادی داریم که در رقابت های قهرمانی آسیا 
کسب مدال کند. او یکی از جنبه های مثبت 
برگزاری اردوی تیم ملی سرعت ایران به میزبانی 
کرمان را استفاده دوچرخه سواران کرمانی از 

این اردو و کسب تجربه برای آن ها اعلام کرد

کمک دومیلیارد و پانصد هزارریالی فولاد 
زرند ایرانیان به مددجویان زرند

 پایان اردوی تیم ملی دوچرخه سواری در کرمان

عنوان: باغ همسایه
نویسنده: خوسه دونوسو

ترجمه: عبدالله کوثری
انتشارات: آگاه

نویسنده  دونوسو،  خوسه  از  اثری  اولین  همسایه  باغ  کتاب 
که  رمانی  می شود.  منتشر  فارسی  به  که  است  شیلیایی 
می توان گفت با ادبیات آمریکای لاتین و آن سبک مشهور 
–رئالیسم جادویی – متفاوت است. نویسنده در این کتاب 
یک روایت سادۀ واقع گرایانه از زندگی رمان نویسی سرخورده 

و تبعیدی به نام »خولیو مندس« ارائه می کند

فراخوان رقابت طراحی 
 Communication Arts

2۰22 منتشر شد.
مهلت: ۳۰ اردیبهشت ۱۴۰۱

رویداد Communication Arts یکی از معتبرترین 
مسابقات برای خلاقیت در طراحی گرافیک و تبلیغات در 

سراسر جهان است. شرکت برای تمامی طراحان از سراسر 
جهان آزاد است. در صورت نیاز و تمایل می توانید از 

خدمات ویژه ی »دپارتمان های تخصصی فستیوارت« برای 
ثبت نام، واریز و دربافت هزینه های ارزی، ترجمه متون 

ادبی، طراحی پورتفولیو، پوستر و .... استفاده کنید.  
https://instagram.com/festivart.services

شرایط آثار:
هر پروژه طراحی چاپ شده، منتشر شده یا منتشر نشده که 
از اردیبهشت ۱۴۰۰ تا اردیبهشت ۱۴۰۱ خلق شده، امکان 

شرکت در این رویداد را دارد.
لینک ها و دانلود ها: وبسایت رقابت طراحی

Communication Arts

کتاب

فراخوان 

آلودگی رودخانه های زرجوب و گوهررود رشت

عکس : ایرنا


